
MÅL OG STATUS FOR DISTRIKT 104 A   FOR 2006-2007

Nr Distriktets mål Tiltak Status Ansvarlig

1 Rådsmøter Hvordan gjennom føre Feb.møte DG 
neste rådsmøte. planlegges

minimøte

2 Distriktsmøte Omlegging av møte Fornynings- DG taes opp
mer fag innhold prossesen. på rådsmøte

gruppe.oppg. i feb.ferdig.kons.

3 Opplæring av av medlemmene Fordeling av rådet på sonemøtene DG LDC MEC
i alle ledd. klubbene 

opplæring klubbkontakter
4 Klubbene Alle klubber med 20 I gangsatt DG SL 

medlemmer og ned over
skal følges opp.

5 Nye klubber 1-2 nye klubber I gangsatt DG MEC

Bø i Vesterlå møte 16 feb
6 Filial klubber 2-3 nye I gangsatt DG MEC SL

7 Alle klubber sin postmester IT Kurs på første rådmø. OK ITC/PRC

8 IR Arbeidet Følge opp vedtatte IRC
planer/saker/prosjekter

9 NA Arbeidet Følge opp vedtatte i gangsatt NAC
aksjoner - kurser

10 YE Arbeidet Følge opp undomsarb. I gangsatt YEC
Undomsleiren 2007

11 Sonemøter Planlegging av møte Gjennomført. SL
møtene av holdes i tiden fellesmøter
2.feb - 11.feb. alle soner

Justering av plan i jan/feb.2007

1



Medlemstallet 1150 pr.30.6.07  
Økes med 50 pr år til 1250.
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Her kommer statusrapporten fra DG Ingunn Høgsand i D 104 B. 
  
Statusrapporten er også denne gangen satt opp på tilsendt skjema, men kolonnene for mål og handlinger er ikke fylt 
ut på nytt for ikke å gjøre rapporten for omfattende. Statusrapporten må derfor brukes sammen med rapporten som 
ble sendt inn til GRM 18.11.06 som et supplement til denne. 
  
La oss få beskjed dersom det er noe som savnes. 
  
Vennlig hilsen: 
  
Ernst Eidem 

Statusrapport  
om handlingsplanen for 2006 – 2007 

Distrikt 104 B 

Satsingsområde og Mål Status gjennomførte tiltak i perioden 
november 2006 – januar 2007

Tid Ansv
ar

1 Klubbutvikling Status ved utløpet av januar 2007 
• siden siste GRM er det oppstart av 

utviklingsprosessen  ”Fornyelse i Lions” som 
har hatt den største oppmerksomheten 

• materiellet til bruk i utviklingsprosessen er nå 
ferdig og fordeles til klubbene på sonemøtene i 
januar. Prosesslederne Marit Klokkerhaug og 
Johann Aage Iversen gjør en meget fin jobb 

• forberedelsene til DM 2007 i Bodø er startet og 
vil ta mye tid framover 

• Klubbesøkene er stort sett gjennomført. 2 
klubbesøk gjenstår og de vil bli gjennomført i 
løpet av februar og mars 

DG

2 Medlemsutvikling Status ved utløpet av januar 2007 
• MEC har sendt ut forespørsel til samtlige 

soneledere m å få inn aktivitetsrapport for perioden 
november 2006 – januar 2007. Rapportene fra 
sonelederne er ikke mottatt innen 
rapporteringsfristen 

MEC 

3 IR arbeid Status ved utløpet av januar 2007 
• Ved utløpet av 2006 har bare 22 av distriktets 

klubber betalt inn til CSF II-aksjonen. Beløpet er på IRC 



klubber betalt inn til CSF II-aksjonen. Beløpet er på 
vel 238.000 kroner. Dette er under 50 % av 
forventet beløp og det er derfor behov for et 
krafttak overfor klubbene 

• Det er de 3 nordligste sonene som ligger dårligs an, 
og IRC vil konsentrere oppmerksomheten mot 
klubbene i disse sonene 

• CSF II-aksjonen har ingen forankret mediastrategi – 
i hvert fall ikke ute i distriktene - og dette vil det bli 
gjort noe med nå 

• IRC har vært på sonemøte på Oppdal og i Mosjøen 
og skal delta på fellesmøte for Malvik-klubbene for 
å orientere om sin virksomhet 

IRC 

4 Markedsføring Informasjonsarbeidet 
Informasjonsarbeidet mellom fagsjefer til sone og klubb 
fungerer i stor grad uten PRC sin daglige medvirkning 

PRC



fungerer i stor grad uten PRC sin daglige medvirkning 

Generalsekretærens info-brev 
Nytt av året er også generalsekretærens    
informasjonsbrev med relevant informasjon til distrikt 
sone og klubb. 

Fagsjefenes infoansvar 
Med den organisasjonsmodell som er etablert med at 
hver enkelt av fagsjefene er ansvarlig for eget PR/info 
arbeid er denne viktige oppgave ivaretatt. PRC blir mer 
en ressurs som fagsjefene kan spille på ved behov 
 . 
Bruk av Internett 
Det meste av informasjon skjer via Internett / outlook  
Etter hvert har klubbene fått edb-kompetanse til å    
motta, sende og hente informasjon. Tillitsvalgte på sone 
og klubb-nivå har gjennom Internet tilgang på relevant 
informasjon knyttet til sitt fagområde  
. 
PR,s hovedoppgave 
Den store oppgaven i PR sammenheng som enda  
gjenstår er å få Lions mer synlig i lokalmiljøet og gi  
relevant informasjon til folk flest om hva Lions står for. 
Den oppgaven må i stor grad gjøres av lokale krefter, 
men PRC kan bidra med hjelp og råd. Her har vi nok  
også en betydelig jobb med å utvikle relevant og  
tidsmessig informasjonsmateriell. Det arbeides det med  
på multippeldistriktsnivå . Det er store forventninger til  
den store informasjonskampanjen som er under 
forberedelse. 

Kampanje i Sandnessjøen 
I sone 3 klubbene Leirfjord, Sandnessjøen og Sigrid  
Sandnessjøen vil det bli gjort en storstilt kampanje  
ovenfor videregående skole og folk flest. Det blir da  
informasjonsmøte på videregående skole og folkemøte 
på kinoen. Tidspunkt for møtene er 24. og 25. februar  
Ressurspersonen i Lions Arve Fossum er også invitert 
foruten vår DG for å få skikkelig "trøkk" på aksjonen  
Samme helg er det sonefest for lionsmedlemmer med 
ledsager. Alle lionsmedlemmene kan invitere venner 
som de anser som potensielle Lions. Målet med 
opplegget er selvsagt å få flere lionsmedlemmer til 
arrangerende klubber. PRC vil komme tilbake med 
informasjon om erfaringene når møtene og fest er 
avviklet. Past PRC Herbert Bjærum har tatt initiativ til 
et diskusjonsforum hvor sentrale tillitsvalgte deltar for å 
bedre PR arbeidet i distriktet. Diskusjonen forventes å  
skje via Internett . 

PRC

5 Ungdomsarbeid Ungdomsutveksling. 
5 ungdommer er innmeldt klare til YEC 
4 klubber arbeider med å tå tak i 4 ungdommer 

Fredsplakatkonkurransen 
YEC



Fredsplakatkonkurransen 
Det kom inn 7 tegninger til distriktet, 3 fylte ikke 
vilkårene og ble tatt ut av konkurransen. 
4 tegninger ble bedømt og premiert i distriktet og i 
klubbene. 1 tegning ble sendt videre til MD 104. 

Ungdomsleiren 2008. 
På senhøsten 2006 sendte jeg e-post til sone 2 og listet 
opp en del punkter for oppstart av arbeide, og bad om 
utskrift av møter i hovedkom. Jeg fikk e-post tilbake fra 
SL, som opplyste at saken og ansvaret var overført til 
VSL.  Siden har jeg ikke hørt noe. Jeg vil i løpet av jan. 
ta kontakt med VSL i sonen om saken. 

Fotokonkurransen. 
Klubbene rapporterer direkte til DG 

6 Lederopplæring  Lederopplæringen 
Distriktsrådet har etter forslag fra LDC fastsatt hvordan 
lederopplæringen i år skal gjennomføres i D 104 B. 
Både sonelederopplæringen og presidentopplæringen 
skal gjennomføres i forbindelse med DM 2007 og LDC 
arbeider med forberedelsene til denne opplæringen 

LDC 

7 Lions Quest Tulipanaksjonen 2007 
Forberedelsene til tulipansalget 28.4.2007 er i gang. 
Mangler fortsatt bestilling fra en del klubber, men 
bestillingsfristen er ennå ikke ute 

Kontinuerlig kontakt med klubbene, men fortsatt er ikke 
alle MAK-navnene på plass 

Kurset ”Lions det er mitt valg” 
2 3-dagers kurs er arrangert. 
Arbeidet i markedet fortsetter 

NAC

8 Administrasjon Det er ingen mål og handlinger under dette punktet i 
DG,s handlingsplan 

Distriktsrådsmøtet diskuterte på møte 25.11.06 bl.a. 
følgende saker: 
• Om distriktet bør starte et arbeid med å utarbeide 

egen strategi- og langtidsplan.  
• Det diskuteres også om det bør startes en større 

aksjon for å få etablert flere klubber/filialer, f. eks 
minst èn klubb i alle kommuner og flere klubber i 
storbyene  

Dette arbeidet vil nå måtte sees i sammenheng med den 
pågående aksjonen ”Fornyelse i Lions 

DG



9. Informasjonsteknolog Ajourføring av medlemsregisteret 
Jeg har også siden siste rapport gitt tlf. support og 
besvarelse på e-post. Det ser ut som noen flere klubber 
har litt problem med å rapportere endringer til USA-
registeret enn til det norske. 

Klubbers bruk av elektronisk postkasse 
Det er noen klubber som det går noe tid mellom hver 
gang postkassen blir lest. Jeg har gått gjennom siste liste 
og ringt til klubber som ikke har åpnet posten siste 
måned. Dette dreier seg om 5 klubber. I tillegg har jeg 
måttet se på en rekke andre klubbers postkasser, som 
tilsynelatende ikke har vært åpnet – eller nesten full. 
Disse har hatt videresending så de har fått posten men 
postkassen ser tilsynelatende ut til ikke å bli sett i.  
Har også hjulpet noen klubber til videresending av 
posten, da er det en eller flere i klubben som automatisk 
får posten til sin pc. 

En klubb åpner ikke postkassen. Jeg forstår de har bedt 
om ”fred” så det er vel bare å respektere?! 

Klubber tar i bruk sine hjemmesider 
Det er bare en klubb som har fått skrivepassord siden 
forrige rapportering. Har i dag lagt ut en artikkel på en 
klubb (og i distriktets nettavis), samtidig som jeg har 
sendt en e-post med forespørsel om de ikke nå kunne 
tenke seg å ta hjemmesiden i bruk. 

Øke medlemmenes besøk på lionssidene 
Nesten all info som sendes ut til lionsmedlemmer fra DS 
(som for øvrig er god med utlegging av artikler på 
hjemmesiden) og fra ITC, sendes med lenke til info som 
allerede er lagt ut på hjemmesiden. Det er meget viktig 
at det skjer i den rekkefølge. B-distriktets har hatt over 
19000 besøkende på hjemmesidene i desember 2006 

Bedre opplæring på hjemmesider 
ITC tilbyr klubbene opplæring og brukerstøtte og vil 
være en ”hjelpende hånd” i forbindelse med 
hjemmesider og medlemsregister. 

Jeg har nå 2 klubber som stadig motiveres til å ta 
hjemmesiden i bruk, så vi får se om jeg får de ”på 
luften” i løpet av vinteren. 

ITC



Handlingsplan 2006 – 2007 
Distrikt 104D 

Satsingsområde og Mål Tiltak Tid Ansvar Status pr. 20. oktober

1 Klubbutvikling 

- Opplæring i gjennomføring av prosessen 
- Utvikle nødvendig materiell 
caseoppgave,  
   arbeidsbok og nødvendige skjemaer 
- Presidentene Gjennomfører prosessen i 
egen 
   klubb 
- Alle klubber skal ha besøk fra rådet 
under 
   prosessen 
- Klubbene lager handlingsplan som 
sendes til 
   DG 
- Distriktet setter mål basert på klubbenes  
   handlingsplaner 

aug. 
aug. 

sep/des 

okt.  

jan. 

DM 
april

DG - Presidenttreff Tråastølen. 36 klubber, 48 
pers. 
- alt materiell er utarbeidet. Arbeidsboken 
er tatt i bruk i de fleste klubber 
- Gjennomført i de fleste klubber 

- 38 klubber har hatt besøk.  

- 25 handlingsplaner er kommet inn

- Gjennomføre ”build 
upprosessen” 

2 Medlemsutvikling 

- Etablere 2 nye klubber I løpet MEC - Her startet arbeidet med 3 mulige klubber 



- Øke medlemsmassen med 
netto  
  100 medlemmer 

- Etablere 2 nye klubber 

- 3 nye Leoklubber knyttet til 3 ulike 
   områder 
- Aktiv medlemsutviklingskomité 
- Månedlige statusrapporter som 
   viser medlemsutviklingen 

I løpet 
av året 
I løpet 
av 2 år

MEC - Her startet arbeidet med 3 mulige klubber 
Fedje, Askøy, Øygarden 
- Startet arbeid med å dele inn i større 
områder som dekker flere lionsklubber. 
Åsane har startet arbeidet 
- Har satt sammen en gruppe

3 IR arbeid 

- Synliggjøre behov og motivere 
   klubbene for en slik fordeling 
- informasjon og kampanjer 
.  

- Ekstern informasjon om IR prosjekter og 
   resultater 

I løpet 
av året 
I løpet 
av 2 år

IRC - Startet arbeidet. Mange klubber har størst 
fokus på lokalt arbeid 
- Ligger etter planen. 

- 2 soner har etablert prosjekter

- 50% av bevilgede midlene går 
til  
   IR arbeid 
- Sight first II. Bidra med 1100 
pr 
   medlem over 2 år. (I tillegg til  
   tidligere bevilgninger) 
- Et IR prosjekt i hver sone. (I 
tillegg 
   til tidligere bevilgninger) 

4 Markedsføring    

- Opplæring og hjelp til klubbene i I løpet PRC - Arbeidet startet 



- Klubbene skal synliggjøre sine  
   aktiviteter gjennom  
   pressemeldinger for å skape 
   interesse for vår organisasjon 

- Vi skal ha en ledende posisjon 
   som bidragsyter til The Lion. 

- Skal sende ut min.6 
   pressemeldinger om positive 
   aktiviteter Lions driver med i 
   vårt distrikt. 
- Gi klubbene og medlemmene 
   kunnskapen om å bruke  
   www.lions.no i Pr. arbeid og  
   annet profileringsarbeid 

- Opplæring og hjelp til klubbene i 
forbindelse 
   med pressemeldinger 
- Skaffe pressekontakter 

- Samle inn og videresende aktuelle saker 
til  
   the Lions 
- Oppmuntre klubbene til å sende inn 
- Gjelder aktiviteter i distriktet

I løpet 
av året

PRC - Arbeidet startet 

- Vi har hatt mye pressedekning i høst. BT, 
BA og lokalaviser 

- Har hatt flere innlegg 

 Har vært sendt ut mange pressemeldinger. 
Noen er blitt antatt 

- Tema på opplæringsseminarene.

5 Ungdomsarbeid 

- Markedsføre ordningen ovenfor Gjenno YRC - 9 påmeldt 



- Sende ut 13 ungdommer på  
  utveksling i 2007 

- Planlegge ungdomsleir 2008 

- Markedsføre ordningen ovenfor 
klubbene 
- Informasjon av tidligere utsendte 
ungdommer 
  
Finne sone som påtar seg oppgaven 
- Planlegge leiren 

Gjenno
mhele 
året

YRC - 9 påmeldt 

- Sone 5 har påtatt seg oppgaven. 

6 Lederopplæring  

- Opplæringsseminarer: Stord, Ulvik og 
Bergen 
- Bruke utarbeidet brevkurs 

- Klubbesøk etter ønske 
- Gjøre aktuelt materiell tilgjengelig  

Sep. 

I løpet 
av året

LDC - Gjennomført . 34 klubber, 82 medlemmer 
- Materiell under utarbeidelse 

- Info på noen sonemøter

- Opplæring av alle 
klubbtillitsmenn 
- Opplæring av soneledere 

- Opplæring av 
klubbmedlemmer 

7 Lions Quest 

- informere og motiver klubbene til 
   aktiv kontakt med skolene for  
   gjennomføring av kurs 

- Teknisk arrangør av kursene 
-

I løpet 
av året

NAC - 6 kurs gjennomført. 3 nye bestilt
- Gjennomføre minst et kurs i 
hver 
   sone 

8 Administrasjon 



Styrke økonomien/budsjettet i 
distriktet med kr. 50000.- 

9 IT 

- Opplæring av sekretærer 
- Oppfølging

I løpet 
av året

ITC - Tema på opplæringsseminarene
- Ende opp med et 
medlemsregister 
- Kontinuerlig oppdatert 
hjemmeside 



Handlingsplan for distrikt 104E for 2006-2007

Nr. Distriktets mål virkemidler status ansvarlig

1 Organisatorisk 

1.1
Oppfølgning og 
videreføring av 
langtidsplanen for 
2006-2009

Ingen spesielle Langtidsplan er 
utarbeidet

DG

1.2. Samordning med distriktets 
handlingsplan

Samordning er 
gjennomført

DG

1.3. Kontakt med samtlige 
klubber i distriktet i løpet 
av perioden 2006-2007

Kontakten vil 
fortrinnsvis skje 
på sonemøter o.l. 
Klubbesøk til de 
klubbene som 
ønsker dette eller 
har behov for 
besøk. 

Ut fra dagens 
situasjon synes 
dette målet 
realistisk å få 
gjennomført.

DG,VDG,IPDG

1.4. Utvikle og tilrettelegge 
verktøy for klubbenes 
langtidsplanlegging og 
medlemsutvikling.

Blant annet 
oppmuntre 
klubbene til å 
definere mål for 
sin medlems-
utvikling.

Arbeidet pågår. VDG,MEC

1.5. Organisere og gjennomføre 
Campaign SightFirst II 
kampanjen i distriktet

Arbeidet pågår.  
Må følges tett 
opp overfor 
klubbene.

Egen 
koordinator

2 Medlemsarbeid

2.1. Etablere to nye klubber i 
distriktet i perioden. 
Oppmuntre til å danne 
filialklubber der det ikke er 
grunnlag for en egen 
lionsklubb.

To villige 
Guiding Lions må 
skaffes

Gunstig 
medlemsutviklin
g i distriktet. 
Likevel usikkert 
om en klarer å nå 
dette målet fullt 
ut.

DG,MEC

2.2. Oppfølgning av klubber 
med lav aktivitet og liten 
rekruttering

Arbeidet pågår. DG,MEC 
sammen med 
SL



Handlingsplan for distrikt 104E for 2006-2007

2.3. Medlemsstatus. 
- Sikre dagens 

medlemsantall. 
- Arbeide for at 

kvinneandelen på 
sikt skal utgjøre 25 
%. 

- Øke antallet 
medlemmer under 
50 år med 10 % pr. 
år. 

Blant annet 
hovedtema på 
sonemøter. Økt 
fokus på 
klubbmiljø og 
medlemssatsing. 
Arbeide for at alle 
klubber har en 
medlemskomite. 

Medlemstallet i 
distriktet er nå : 
Ca. 1500

DG,MEC 
sammen med 
SL

2.4. Klubbaktiviteter. 
Arbeide for større 
aktivitetsnivå klubber med 
lavt aktivitetsnivå.

Tema på 
sonemøter og 
klubbesøk.

Lavt 
aktivitetsnivå i 
enkelte klubber.

MEC,SL

3 PR

3.1. Etablere en intern PR-kanal Skaffe 
medarbeidere i 
alle soner

Mangler 
tilfredsstillende 
intern 
informasjon i 
distriktet

PRC

4 IT

4.1. Øke klubbenes IT-
kompetanse

Skaffe 
kvalifiserte IT 
personer i alle 
soner. Avholde 
kurs. Gi råd og 
veiledning.

Flere klubber 
bruker ikke IT. 
Arbeid pågår.

ITC

5 NAC

5.1. Øke kursing av lærere i 
”Det er mitt valg”. 

Motivere flere 
klubber til aktiv 
innsats på 
området

Tre kurs for Nak-
ene i distriktet vil 
bli arrangert i 
februar og mars

NAC

5.2. Øke tulipansalget til 130 
000

Motivere på 
fagsjefmøte

NAC

6  YE

6.1. Øke utsendelsen av 
ungdom

Tema på 
sonemøter. 

YC

6.2. Gjennomføre fagmøter med 
klubbenes YEK’er

YC



Handlingsplan for distrikt 104E for 2006-2007

7 IR

7.1. Arbeide for at alle klubber 
støtter barnehjemmet i 
Etiopia

IRC

7.2. Øke klubbenes interesse for 
IR arbeidet.

Tema på 
sonemøter. Tett 
samarbeid med 
PRC.

IRC

8 Opplæring

8.1. Gjennomføre ny 
opplæringsplan for 
tillitsvalgte

Vil bli 
gjennomført på 
rådsmøte og 
distriktsmøtet.

LDC



Mål og statusrapport pr 30.01.07 

Distrikt104F 
Distriktsguvernør Hroar Thorsen 

Nr Distriktets mål Tiltak for å nå målene Status Ansvarlig

1 Sikre kontinuitet i alle 
klubbene i distriktet og i 
distriktet: 

Alle klubber og distriktet bør 
ha en 3 års strategiplan. 
Presidentene bør ha en 
handlingsplan for sin periode  
Få godkjent distriktets plan 
på DM 2007

Invitere alle klubber til å 
komme med innspill til 
distriktets strategiplan.  

Tilrettelegge for 
langsiktig planlegging 
for klubbene ved å gi 
tydelige tegn på hvor 
distriktet beveger seg. 

Har skiftet 
navn på 
papirene til 
Langtidsplan, 
distriktet bør 
ha samme 
strategi som 
MD, 
Langtidsplanen 
er ferdig  

DG, VDG 
og 
president
er

2 Opplæring: 
Videreføre den opplærings 
strategi som distriktet har 
valgt.  
Videreutvikle denne i samråd 
med MD-LDC

Sørge for at samtlige 
opplærings programmer 
revideres og legges på 
ny profil. 
Gjøre opplæringen 
tilgjengelig via 
hjemmesiden.

Det er laget 
noen nye biter 
som erlagt ut 
på 
hjemmesiden, 
kontinuerlig 
arbeid pågår 

LDC og 
ITC

3 Sone: 
Øke samarbeidet mellom 
klubbene i sonene, og i 
”byene”

Støtte de soneprosjekter 
som er satt i gang. 
Fremheve fordelen med 
presidenttreff i de 
forskjellige byer / soner

Igangsatt 
Soneledere har 
utarbeidet 
felles 
sonestrategi

DG, VDG, 
IRC og 
soneleder

4 Medlemsutvikling: 
Netto økning ved årets slutt. 

Gjøre distriktet bevist på de 
mulighetene vi har, både 
geografisk og organisatorisk

Videre føre den positive 
trenden som distriktet er 
inne i. 
Innformere om de 
mulighetene vi faktisk 
har.

Igangsatt. 
Dessverre 
nedgang, men 
flere klubber 
gir positive 
signaler

DG og 
MEC

5 Medlemspleie: 
Lions skal bli en prioritert 
fritidssyssel 

Øke kunnskapen om 
Organisasjonen og det 
den gjør.

PPT ny i Lions 
er laget og lagt 
ut på 
hjemmeside

Alle i 
rådet 

6 IT: 
Alle klubber skal benytte 
Lions.no post kasse

Hjelpe alle klubber med 
å få satt dette opp riktig

Igangsatt 
Fungerer OK

DG, DS, 
ITC og IT-
Sèr

7 Aktiv bruk av hjemmeside, 
både distrikt og klubb. Dette 
skal være et sted der man 
finner svar på det man lurer 
på.

Gi opplæring til rådet og 
IT kontakter om hvordan 
E-site fungerer og hvilke 
muligheter som ligger i 
dette

Ny veiledning 
om hvordan 
man bruker 
samt foredrag 
er laget

ITC , PRC 
og LDC



Hroar Thorsen 
DG  D104F

8 Ungdomsarbeid: 
Sette LEO på dagsorden i 
alle soner.

Aktivt innformere om 
LEO, hva de gjør og 
hvilke fordeler dette har 
for Lions

Igangsatt, 
Larvik / 
Hedrum går 
tregt men 
fremover. 
Muligheter for 
ny klubb i 
Grimstad

DG og 
YEC/LEO 
–C 

9 Planlegge ungdomsleir 
sommer 2007 
Fremme 
ungdomsutvekslingen 

Følge opp å støtte 
arrangør klubbene. 
 

Igangsatt YEC

10 Det er mitt valg, settes på 
dagsorden i alle soner.

Fronte dette ut mot 
soneledere.

Igangsatt NAC og 
soneleder
e

11 Tulipanaksjon. 
Øke dekningsgraden i 
distriktet.

Sørge for at det 
kartlegges hvor vi ikke 
har dekning, finne 
potensielle klubber til å 
dekke disse områdene

NAC  er satt på 
saken

NAC og 
soneleder
e

12 ”Tegning for fred” Markedsføre denne 
aktiviteten via Løvenytt 
og hjemmeside.

100% Økning i 
deltagelse i år. 
( fra 1 til 2) 
Flere har gitt 
uttrykk for at 
de ønsker 
dette til neste 
år.

NAC, 
PRC, 
YEC  
Og 
soneleder
e 

13 IR arbeidet: 
RM og DM vedtak bør lojalt 
følges opp.

Gi klar beskjed om hva 
som er vedtatt. 

Fungerer IRC og 
DG

14 CSF II 
Innfri de målsetninger som 
klubbene har satt seg.

Inspirere til dette 
arbeidet ved å 
innformere om 
muligheter og utvikling.

Klubbene 
virker motiverte 
og positive

IRC og 
CSF II 
koordinat
orer.

15 Stillingsinstrukser for 
fagområder og styreverv på 
distriktsplan, vedtas på DM 
2007

Utarbeide beskrivelser 
for de forskjellige 
Fagområder og 
styreverv 
I samarbeid med de 
som innehar de 
forskjellige vervene 

Planlegges DG, VDG 
og Rådet

Nr Distriktets mål Tiltak for å nå målene Status Ansvarlig
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Mål og Statusrapport pr. 25. januar 2076 

Distrikt 104G 
Distriktsguvernør Tore A. Tellefsen 

Nr Distriktets mål Tiltak for å nå målene Status Ansvarlig

1 Anspore soner og klubber 
til å ta aktive grep for å 
bedre nærmiljøet for barn, 
ungdom, eldre og for 
spesielt svake grupper.

Ta opp på klubbesøk og 
i direkte henvendelse til 
sonelederne

Er i gang, tatt opp 
på alle klubbmøter 
også av DG/IPDG

VDG 

2 Etablere ny klubb i 
Drammen.

Etablere kjernegruppe 
fra LC Drammen Vest 
MEC og DG etablerer 
klubben eller ”redder” 
LC Drammen

6 nye medlemmer 
er på veg til LC 
Drammen 
Ny klubb er ikke 
skrinlagt

MEC

3 Gjennomføre strategi for 
støtte til klubber med 
mindre enn 20 
medlemmer.

Besøke 11 klubber som 
er i faresonen. 
Klubbene er fordelt på 
de ansvarlige

Besøk i gang. 
Antall svake 
klubber er økt til 
11.  Konkrete tiltak 
satt i gang hos 
flere klubber. 

DG 
MEC 
VDG

4 Inspirere til 
medlemsøkning i alle 
klubber. 
Nye klubber der hvor det 
er mulig 

Oppfordre soneledere 
til å sette 
medlemsarbeid på 
dagsorden for 
sonemøter. 
Se kommentarer 
nederst. 

Under 
gjennomføring.

MEC 
DG 
VDG 
IPDG

5 Øke trivsel og nytte av 
medlemskapet i klubbene

Tas opp som tema på 
klubbmøter 
Aktiv bruk av medlems 
-undersøkelsen 05/06

Under 
gjennomføring, 
tema på alle 
klubbmøter

DG, VDG, 
IPDG

6 Opprette idébank for tiltak 
som fremmer klubbmiljøet. 

Ta i bruk 
medlemsunder-
søkelsen fra 2005/2006 
Tema på fagmøter MEK

Fagmøte er 
gjennomnført

MEC

7 Anspore soner og klubber 
til å støtte CSF II 
prosjektet for at distriktet 
samlet skal nå sitt mål på 
1,6 mill. kr. Innen 2008 

Påvirkning av klubbene 
og sonene: klubbmøter, 
sonemøter, 
månedsbrev 
Hjemmeside mv.

Informert om 
prosjektet, flere 
klubber er godt i 
gang, ca 50% 
nådd ved 
nyttårsskiftet

IRC 
Alle SL

8 Gjennomføre minst ett  
Det er mitt valg kurs for 
lærere pr. sone.  

Avholde kurs 
Gjennomgang på 
fagmøte i distriktet

Arbeides med. 3 
soner er på plass.

NAC



9 Arbeide for å få  Det er 
mitt valg inn på alle 
klassetrinn i stadig flere av 
distriktets        
barne-, ungdoms- og 
videregående skoler.

Påvirke soner og 
klubber 
Gjennomgang på 
fagmøte i distriktet

Fagmøte er 
gjennomført. 
NAC følger opp.

NAC

10 Etablere kontakter i 
media, og håndtere disse 
profesjonelt 

Bearbeide PRC’ene i 
klubbene 
Gjennomgang på 
fagmøte i september

Fagmøte er 
gjennomført

PRC

11 20 ungdommer fra 
distriktet bør reise på 
internasjonal leir. 

Fremstille plakater som 
henges opp på alle 
videregående skoler i 
distriktet. Besøke 
klubber og orientere om 
YE.

Kurs for klubbenes 
YE’er er 
gjennomført. 
Stor aktivitet fra 
YC, 22 studenter 
på siste kontroll

YEC

12 En ressursbank med minst 
30 vertsfamilier, mest 
mulig jevnt fordelt på 
sonene, bør være på 
plass innen Distriktsmøtet 
i 2007.

Orientere på klubbesøk 
og motivere YES sine 
foresatte og Lions til å 
melde seg inn. 

Dette punktet er 
droppet.  Svært 
vanskelig å dra 
nytte av en ”bank”

YEC

13 Gjennomføre 
Røykenleiren 

Er godt igang Gjennomført YC

14 Videre utdannelse av 
klubbenes IT-kontakter 

Avholde IT kurs 
I forbindelse med 
fagseminarer i 
september

Fagseminar er 
gjennomført, flere 
kurs i tilknytning til 
sonemøter, ekstra 
kurs på Gol.  All 
mail til klubbene er 
lagt over på 
klubbadressene.

ITC

15 Forbedre lederskap i 
klubber og soner

Sonelederseminar 
17.08.06 
Brevkurs for 
visesoneledere 
Organisering av alle 
sonene med VSL og 
IPSL i tillegg til SL 

Klubblederseminar
er for 2006-2007 
er avholdt. 
Organisering med 
VSL er på plass i 
samtlige soner. 
Brevkurs utsatt 
pga LDC’s 
arbeidsmengde 

DG, LDC, 
SL 

16 Gi bedre informasjon om 
hva Lions står for til 
samtlige klubbmedlemmer 
i distriktet 
  
Formidle  IP Jimmy Ross’ 
mål om sterkere og bedre 
klubber.

Tilbud til klubbstyrte 
”Dette er Lions”-pakker  
Skolering av 
instruktører 
Fagseminarer 
Månedsbrev 

Kurs for 
instruktører falt 
bort, liten 
interesse. 
Fagseminarer er 
gjennomført. 
Tatt opp i 
månedsbrev

LDC, DG 
Samtlige 
fagsjefer

Nr Distriktets mål Tiltak for å nå målene Status Ansvarlig

 2



Medlemssituasjonen 
Distriktet har behov for flere nye, og særlig yngre, medlemmer.  Dette er tema på alle 
klubbmøter. 

DG har tatt initiativ til at LC Flesberg oppretter en filialklubb i øvre Numedal (Rollag og Nore 
og Uvdal kommuner).  Dette har vist seg vanskelig å få til. 

DG undersøker mulighetene for å etablere en ”innvandrerklubb” i Drammen, alternativt å 
rekruttere nye medlemmer blant innvandrerne.  Innvandrerklubb er forlatt som tanke.  I 
stedet oppfordres klubbene på hvert møte guvernørene deltar å tenke på hva de kan bidra 
med når det gjelder integrering. 

17 Forbedre og videreutvikle 
distriktets anvendelse av 
IT

Videreutvikle distriktets 
hjemmeside 
Bearbeide klubbene for 
å ta i bruk klubbsidene

Pågår.  D104G sin 
webside er lagt 
om. 
Tregt å få i gang 
klubbene.

ITC

18 Gjennomføre MD’s 
opplegg for en ”build-up” 
prosess

Påvirke soner og 
klubber

Opplæring av 
klubbene er igang

DG, VDG, 
LDC 

19 Nytt opplegg for 
distriktsmøte 2007

Nedsette komité med 
ansvar for å legge frem 
et opplegg

Komitéarbeid er 
avsluttet.  Nytt 
opplegg vil bli 
gjennomført

DG

20 Få en klubb til å påta seg 
arrangement av 
ungdomsleir i 2008

Månedsbrev 
Sonemøter 
Rundskriv til klubbene

Sone 1 (Asker) har 
påtatt seg 
arrangementet

DG, YEC 
SL sone 1

Nr Distriktets mål Tiltak for å nå målene Status Ansvarlig
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Mål og Statusrapport pr. 17. jan 2007 

Distrikt 104H 
Distriktsguvernør Inger Elise Bergaust 

Nr Distriktets mål Forslag til tiltak for å 
nå målene

Status Ansvarlig

1 Gode klubbmiljø. Salgbare 
klubber 

Sikre kontinuitet i vervene. 

Vidreutvikle Chr. Mod. 
Bruke Build up-prosessen . 
Sonesak. 

Bedre oppfølging. Flere 
møter utover våren og 
neste fiskalår. 

Videreføre MECgruppen 
neste år. Dette gir 
nødvendig langsiktighet i 
oppgaven. 

Sonebesøk

30 ”sikre” 
potensielle 
medlemmer  

MEC på to SLF. 
4 stk fra H med 
den 4, nov. ”Nå 
går vi videre” 3. 
januar med 21 
klubber. SL 
tilsvarende 4. 
jan. og 11. jan . 
Neste møte 
27.februar , et i 
mars og  
oppsummering 
DM. 
De som ikke ble 
nådd den 3. jan 
tas på sonenivå. 

MEC

2 LøveHjertet omgjøres til  
nettartikler

Webredaktør Ny PRC. Endelig 
LH som nettavis.

PRC og 
Webred.

3 Synliggjøre Lions utad og innad Tilpasse presentasjoner til 
formålet. Bruke web. 
Kurs i å lage PP 

PRC legge planer for 
gjennomføring av 
presentasjoner og PR utad 
og innad

Kurs i websiden 
for klubber 
24.10. overfylt.  
Må lage et nytt 
kurs. 0-12 
stykker pr. Kurs. 
Rådet den 29. 
august. 
Bruke DM i 
medlemsrekrutte
ring og PR 
øyemed.

PRC  

PRC, DG 
Fagsjefer

4 Langtidsplan for PR i vårt 
distrikt

Komite hvor også ITC og 
Webredaktør inngår

I stampe.NY 
PRC tar opp 
dette.

PRC

5 Vedlikehold medlemsregister 
Bruke hjemmesiden

Opplæring 3 kurs.Råd +  6 
klubber som ikke 
hadde hatt kurs 
før. Innelgg 
Stormøte. 
Nye kurs dette 
1/2år. Dato 
kommer

ITC og 
LDC



6 Heve kunnskapsnivået om egen 
org.

”Dette er Lions”,  etter 
behov 

31. mai. 
Innlegg 
Stormøte 26. 
okt.. 
Nytt kurs 27. 
mars 

LDC

7 Godt forberdte tillitsvalgte på 
alle plan. God overlevering

Opplæring i juni. 
Overleveringsmaler 

Ferdig. 2 
omganger 
Ca. 40 
presidenter på 
opplæring. 16 
sekretærer og 8 
kasserere

LDC /DG

8 Synliggjøre ungdomsarbeidet 
som en pakke. 
Ungdomsutveksling 15 unge ut.

Samarbeid YC, LeoC og 
NAC

Leo hjelper 
klubber å finne 
ungdommer som 
sendes ut. Finne 
et nettsted å 
legge 
informasjonen. 
Ikke funnet

YC

9 Gjennomføre Vandreleir, 
Ungdomsleir og sende ut 15 
unge.

Innbetaling fra klubbene. 
Vertsfamiliebank. 
Presentasjon Stormøte 

 Vandreleiren 
med 7 jenter 
ferdig! Komite i 
gang 
sommerleir. 
Vil nå målet 15 
unge ut. Nye 
klubber med i år.

YC

10 Frivillighetsprisen utdeles, delta 
i Tegnekonkurransen 

Treffe de unge på nettet,  
skoler. YC på sonebesøk

120 tegninger 
inn. Nasjonal 
vinner.  Ingen 
kandidat til 
frivillig-prisen. 
Evaluere prisen

YC

11 Tulipandagen gjennomføres 
av flere klubber. 75.000 
tulipaner

Motivere til å delta. 
Fokus også på  PR

NAK-Samling 
15.0107. 
Salgsbrev 
bedrifter. 
Annonser etc, 
sendes 
klubbene. 

NAC og 
PRC

12 Trekke inn foreldregruppen via 
DEMV-kurs

Motivere til kontakt skole-
klubb. Foreldremøter 
Heve kunnskapnivået til 
medlemmene om DEMV. 
Presentere nytt DEMV-
stoff.

Eget opplegg for 
russen på KG.  
Kurs  10 og 11. 
april.  
DEMV-seminar 
for medlemmer 
27.02

NAC 
DEMV- 
instruktør

Nr Distriktets mål Forslag til tiltak for å 
nå målene

Status Ansvarlig
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13 Styrke Leo 
Flere medlemmer

Ledere ved leiren. Delta på 
D-rådsmøter og opplæring. 
Sonesak. 

Presentere seg 
på  Stormøte. 
Deltatt på 2 
rådsmøter. 
Klubbesøk. 
Hjelper en del 
klubber med 
aktiviteter. Får 
betalt. 
Besøkt 2 soner

LeoC

14 Synliggjøre alle IR akt., også 
LCIF. 25-40% av bevilgning.

Stormøte. Info Rapport om 
besøk i Uganda 
på 
Stormøte.Klubb- 
besøk med 
Ugandastoff.

IRC

15 Delta i CSFII Stormøte. Sonemøter Stormøte 26.10 
Nytt mål: 
500.000. 
Klubbpresentasj
oner. 

Kordinator 

16 Lions Rusken dag. Event. 
Refleksaksjon.

Info. Stormøte Ikke refleks. 
Rusken starter  
planlegging 17. 
jan. Samarbeid 
Mc Donald’s. 

PC

17 SL er bindeledd klubb-distrikt Tidlig opplæring. Flere 
innføre Sonestab

SL  og VSL i alle 
soner unntatt en 
sone

SL

18 Fokus sonemøer: klubbmiljø, 
nye medlemmer, aktiviteter, 
synliggjøring

4 sonemøter 
Klubbesøk. Benytte 
fagsjefer

!. sonemøte 
avholdt for alle 
soner. 2. 
sonemøte ferdig

SL + stab

19 Ligge i forkant av 
klubbutviklingen. 
SLForum brukes

Se på nye klubbstrukturer i 
forhold til demografi og 
geografi

Jobbes med LC 
Stabekk i SQ. 

 MEC, DG 
sammen 
med  SL 

20 Utveksle erfaringer SL i mellom. 
Styrke SL.

SoneLederForum Kontinuerlig VDG

21 Godt fungerende soner Se på soneinndelingen Sonegrenserkart 
nesten ferdig. 
Hvite felt 
klarlagt. 
LCHolmekollen 
sitt område 
ledig, da 
medlemmer over 
til LC Oslo/ 
Christiania. 

VDG

Nr Distriktets mål Forslag til tiltak for å 
nå målene

Status Ansvarlig

 3



22 Bedre kontakt styre-råd En SL pr. Styremøte. På 
omgang

Gjennomføres DG

23 Se egen komites arbeidsfelt 
som en helhet. Fagsjefer

Minst 3 komitemøter 1 komite kun pr. 
telefon. De 
andre hatt 1-3  
møter

AC,YC og 
MEC

24 Forståelse og utveksling over 
komitegrenser. 
Planlegge Stormøte

FagsjefForum. Møter etter 
behov

Stormøte 
vellykket. 
Planlegger ny vri 
på DM. 
Presentasjoner 
for publikum.

DS/DG 
Fagsjefer

25 Bedret ”fagkunnskap” Fakta-ark for de ulike 
aktiviteter.

Brukt i president 
- opplæringen

Enkelte 
fagsjef.

26 Enklere rapportering Standardskjema. 
Fagsjefer: Mål, tiltak og 
status 
SL: Rikets tilstand med 
mål og status. 
Alt annat er referater.  

Nye 
rapportskjema 
tatt i bruk. 
Enklere.

DS/VDG

Nr Distriktets mål Forslag til tiltak for å 
nå målene

Status Ansvarlig
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Mål og Statusrapport pr. januar 2007 

Distrikt 104J 
Distriktsguvernør Knut Henne Peterson 

Hovedmål for distriktsrådet og klubbene: 

”Hver klubb skal være et interessant og naturlig møtested for medlemmene, 
        hvor kvalitative møter, gode aktiviteter og sosialt samvær er basis.” 

  
N
r

Distriktets mål Tiltak for å nå målene Status Ansv
.

1 Gjennomføre ”Togturen” 
sammen med alle klubbene

Innarb. punktene for hver 
stasjon i RTP* på DRM

Under arbeid DG

2 Inngå et forpliktende 
samarbeid med ”nabo-
distrikt” i Sverige

Utarb.skisse saman med 
VDG. Kontakte DG i 
Sverige

Avholdt møte og blitt 
enig om en skisse for 
samarbeid

DG

3 Øke info. om Lions ved å 
delta i den offentlige debatt

Legge mailadr.inn på alle 
distriktets aviser. 
Debattinnl. og 
pressemeld.

Her har det ikke vært 
aktuelle temaer å 
delta i

DG/ 
PRC

4 Gjøre distriktsrådsmøtene til 
verksteder for Distriktsrådet

Utarb. opplegg og 
agenda sammen med 
”Samf.kom.”

Utført DG

5 Øke medlemstallet med 60 
personer – netto  

Togtur, nye klubber, tiltak 
mot klubber i ”nød”

Togturen er på vei 
mot ”Vervebukta” 
hvor aktiviteter for å 
få nye medlemmer 
igangsettes

ME
C

6 Stifte minimum 2 nye 
klubber

Tidl. start med medlkom. 
Gi konkrete oppgaver

Svak interesse om 
studentklubber. LC 
Vestby sa ”nei” til å 
stifte en dameklubb. 
Usikkert om vi klarer 
to nye klubber

ME
C

7 Etablere Leo-klubb Etablere ansv. 
koordinator. Kontakte 
klubber for å få int.

Gjort henvendelser til 
alle klubbene. Også 
gitt info om hva det 
innebærer. 
Oppfølgingsarbeid 
mot klubbene pågår

 
ME
C

8 Minimum 20 ungdommer til 
å delta på leir i utlandet

Gå tidlig ut med info. 
Jobbe mot klubber som 
ikke har sendt ut.

Igangsatt YEC

9 Forberede ungdomsleir i 
regi av sone 3

Følge opp kom. Komiteen har alle 
detaljer under 
kontroll. Jobber nå 
spesielt med 
vertsfamilier.

YEC



1
0

10 nye skoler tar i bruk ”Det 
er mitt valg”

Plukke ut soner som er 
int. Fokusere på disse. 
Skape fremdrift hos disse

Per dato er jeg kjent 
med 4ø5 nye skoler. 
Har ikke fått 
oppdatert fra NAC.

NAC

11 Alle klubbene deltar i 
tulipanaksjonen

Jobbe mot de få som 
ikke er med, og de som 
selger lite

NAC forbereder nå to 
kick-off. Jobber 
direkte mot de få 
klubbene som ikke 
deltok i fjor

NAC

1
2

Utarbeide og introdusere 
alternativt prosjekt for arbeid 
mot rus

Presenteres på DRM i 
sept. 
Presentere deretter på 
sonemøter

Arbeide for å finne 
soner som deltar i 
prosjektet har ligget 
stille en stund. Tas 
opp igjen.

NAC

1
3

Alle klubbene med på CSFII Offensiv oppfølging av 
sonekoodinatorer ihht til 
sentral fremdriftsplan

Innrapportering viser 
at vi er i rute

IRC

1
4

Starte bygging av 
Malokotera Primary School 
Prosject i Malawi, i regi av 
Sone 3 og LC Vestby

Tett oppfølging og 
koordinering mellom LAN 
og Sone 3/Vestby

Bygging igangsatt. 
Jobber nå med å 
finne idustrielle 
partnere. Fått en 
privat sponsor med 
60’

IRC

1
5

Planlegge et nytt 
distriktsprosjekt i Malawi

Samråd med LAN Igangsatt, men 
avventer CSFII

IRC

1
6

Alle klubbene innbetaler til 
IR-prosjekter

Tett oppfølging. Direkte 
kontakt mot de som ikke 
bet.

Usikker på status. Alt 
dreier seg om CSFII

IRC

1
7

Forberede og gjennomføre 
ekstern 
profileringskampanje

I samarbeid med 
Lionskont.

Alt er forberedt. 
Venter på nye 
annonser fra 
lionskont. Spent om 
vi får med mange nok 
klubber i spleiselaget.

PRC

1
8

Etablere PRK i alle klubber 
og på sonenivå

Informere klubber, 
Soneleder følger opp. 
Direkte kontakt mot 
klubb.

På dette feltet har det 
vært stille. Innførte 
SL, ASL og PSL som 
team hvor PSL skulle 
ha oppgaven med PR

PRC

1
9

Etablere ”Distriktsnytt” som 
nettavis

Tett samarb. med ITC, 
DS, DG og 
programmerer

Avisen er etablert, og 
vil fortsatt bli utviklet 
videre

PRC

2
0

Gi ledere på sone- og 
klubbnivå det verktøy de 
trenger for å gjennomføre 
sine mål, og lære de å 
benytte dette

Utarb. opplegg som 
gjennomarb. på hvert 
DRM

Gjennomføres på 
DRM. 
Tre samlinger hittil.

LDC

N
r

Distriktets mål Tiltak for å nå målene Status Ansv
.
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* RTP = Roterende tiltaksplan 

Kommentar 
Det vil sikkert komme endringer ved at nye mål kommer til.

2
1

Sørge for at håndbøker og 
annet materiell er 
tilgjengelig og àjour

Gjennomgå materiell. 
Delta i sentral komité

Igangsatt LDC

2
2

Utarbeide et nytt opplegg for 
forberedelser av 
påtroppende styrer.

Sam. med past LDC og 
DG. 

Nærmest klart. 
Brevkurs igangsettes 
i disse dager og 
samlinger i mars.

LDC

2
3

Alle klubbene benytter og 
ajourfører egne websider 

Kurs på DRM. Etabl. 
Sonekont. Følge opp de 
som ikke er i gang.

Igangsatt ITC

2
4

Riktige opplysninger i 
medlemsregisteret

Sende ut skjema til. 
Klubber. Tett oppf.

Gjennomført ITC

2
5

Sørge for at alle tillitsvalgte 
legger sin informasjon inn 
på websidene

Kurs på DRM 9.-10/9 Alle soneledere klare. 
Mangler to fagsjefer

ITC

N
r

Distriktets mål Tiltak for å nå målene Status Ansv
.
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                                                       Mål og statusrapport per 28. januar 2007                                         
LIONSÅRET 2006/2007Distrikt 104K                                                                                     

Distriktsguvernør Bjørn Egil Skar 

Distriktets mål – jfr. Strategi- og handlingsplan 2006 – 2009 – vedtatt på DM 2006 

Nr. 

  1

Distriktets mål – 
Organisasjon og utvikling

Tiltak for å nå målene Status Ansvarlig

1.1
Gjennomføre en ”build-up” 
kampanje som bygger på 
medlemmenes mål

Delta aktivt i dette på MD-nivå 
og bruke dette i eget distrikt til 
motivasjon

Coachgruppe etablert.  Distriktets trenere på rådsmøte 
3. mars 2007 hvor klubbfornyelse er hovedtema.  
Klubb- fornyelse er også hovedtema på distriktsmøtet

DG, distriktsrådet 
og coachgruppe

1.2 Motivere til økt aktivitet fra 
medlemmer, klubber og soner

Fokus i klubb- og sonebesøk, 
toveiskommunikasjon

DG, VDG 1 og 2 har hatt dette på dagsorden i 
forbindelse med klubb-/sonebesøk

Distriktsrådet

1.3 Oppmuntre til 2 års normal 
tjenestetid for tillitsvalgte på 
klubb-, sone og distrikts- 
nivå

Informasjon/motivering av 
klubbene gjennom sone- 
lederne

Gjennomføres i forbindelse med DM 2007.  Fagsjefer 
på distriktsnivå 2-årig fra DM 2006.  På DM 2007 vil det 
bli foreslått at soneledere også får 2 års funksjonstid, 
det vil si 2 + 2.

Distriktsstyret og 
valgkomité

1.4 Oppmuntre klubber og soner 
til å definere sine mål og 
aktivt bruke års- og 
langtidsplaner

Aktivisere sonelederne, 
Lage mal.  40 % av klubbene 
og 60 % av sonene skal ha 
års- og langtidsplan ved årets 
slutt

Fokusere på dette i forbindelse med opplæring av 
soneledere og presidenter

Distriktsstyret og LDC

1.5 Bedre profileringen av Lions 
lokalt i klubb-  
området og distriktet, både 
internt og eksternt.

Egen PRK og informasjons- 
komité i alle klubber og soner.   
Sikre god intern info gjennom 
for eksempel klubb- 
avis.   
Etablere kontakt med media. 

Videreutvikle klubbenes bruk 

Her er vi et stykke på vei, men nok ikkje helt fremme. 
Alle klubbene har ennå ikke egen PRK og 
informasjonsk.  Dette er et mål å arbeide videre med 
under prosjektet ”Klubbfornyelse” Mange klubber har 
gode klubbaviser og fleire har fått disse på nett.  
Klubbene har god kontakt med lokalpressen. 
Innslagene har vært mange.   Både på hovedsidene og 
de spesiell lokalsidene. 

Avholt flere IT-kurs med bra deltagelse   

PRC 

ITC/PRC 

ITC



1.6 Få flere kvinnelige 
medlemmer i Lions

Videreføre det arbeid som 
allerede er i gang – for eks. i 
Ringsaker. 11 % kvinneandel i 
løpet av året (pr. i dag 8,1 %)

Se pkt. 1.2. 1 klubb har tatt opp kvinnelige medlemmer 
og 1 annen er fortsatt i startfasen i Ringsaker.  Ikke i 
rute i forhold til kvinneandel og mål for medlemstall per 
30.6.2007.  Dette er et viktig fokusområde.  Regner ikke 
med å høste resultater fra klubbfornyelse før i 2008,

DG/MEC og sonelederne 
Coachene i forbindelse 
med klubbfornyelse

1.7 Videreutvikle soneleder- og 
presidentopplæring

Egen samling av assisterende 
soneledere

1 samling 11. november 2006 og ny samling på gang.  
Opplæringsprogram I rute.

LDC

  2 Distriktets mål – Barne- og 
ungdomsarbeid

2.1 Alle klubber skal ha sin 
ungdomskomité

Gjennom president- 
opplæringen

Ikke oversikt over status Distrikts- 
styret

2.2 Motivasjon, opplæring og 
oppfølging av ungdomsut- 
veksling

Sonestyret Eget vedlegg fra YC til månedsbrev for november 2006 YC

Nr. 

  1

Distriktets mål – 
Organisasjon og utvikling

Tiltak for å nå målene Status Ansvarlig

1.1
Gjennomføre en ”build-up” 
kampanje som bygger på 
medlemmenes mål

Delta aktivt i dette på MD-nivå 
og bruke dette i eget distrikt til 
motivasjon

Coachgruppe etablert.  Distriktets trenere på rådsmøte 
3. mars 2007 hvor klubbfornyelse er hovedtema.  
Klubb- fornyelse er også hovedtema på distriktsmøtet

DG, distriktsrådet 
og coachgruppe

1.2 Motivere til økt aktivitet fra 
medlemmer, klubber og soner

Fokus i klubb- og sonebesøk, 
toveiskommunikasjon

DG, VDG 1 og 2 har hatt dette på dagsorden i 
forbindelse med klubb-/sonebesøk

Distriktsrådet

1.3 Oppmuntre til 2 års normal 
tjenestetid for tillitsvalgte på 
klubb-, sone og distrikts- 
nivå

Informasjon/motivering av 
klubbene gjennom sone- 
lederne

Gjennomføres i forbindelse med DM 2007.  Fagsjefer 
på distriktsnivå 2-årig fra DM 2006.  På DM 2007 vil det 
bli foreslått at soneledere også får 2 års funksjonstid, 
det vil si 2 + 2.

Distriktsstyret og 
valgkomité

1.4 Oppmuntre klubber og soner 
til å definere sine mål og 
aktivt bruke års- og 
langtidsplaner

Aktivisere sonelederne, 
Lage mal.  40 % av klubbene 
og 60 % av sonene skal ha 
års- og langtidsplan ved årets 
slutt

Fokusere på dette i forbindelse med opplæring av 
soneledere og presidenter

Distriktsstyret og LDC
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2.3 Øke antall ungdom på ung- 
domsleire med 2

Se pkt. 2.2 
22 ungdommer i 2007

Se pkt. 2,2.  Ikke fått den responsen som vi håpet på. 
Færre reservasjoner enn tidligere år og vårt mål vil 
mest sannsynlig ikke bli nådd.

YEC

2.4 Leir sommeren 2006 Vertsfamilier – sone 7 
Leir på merket – sone 5

Gjennomført – vellykket YEC

2.5 Leir sommeren 2007 
sammen med 101 B

Nedsatt egen leirkomité Planleggingen er i rute. Leiren gjennomføres på 
Dæsbækken og leiren har egen hjemmeside.

YEC

2.6 Gjennomføre minst ett ”Det er 
mitt valg”-kurs og ett 
oppfriskningskurs i hver sone

Orientering om ”Det er mitt 
valg” på sonemøter og 
opplæring av fagkontakter i 
klubbene

Stor respons fra klubber og soner både når det gjelder  
”Det er mitt valg” og oppfriskningskurs.  

NAC

2.7 Tulipanaksjon – Nei til 
narkotika

Opprettholde tidligere års nivå 
– d.v.s. 120000 tulipaner

Planleggingen er i rute og vi forventer at målet blir nådd NAC

Nr. 

  1

Distriktets mål – 
Organisasjon og utvikling

Tiltak for å nå målene Status Ansvarlig

1.1
Gjennomføre en ”build-up” 
kampanje som bygger på 
medlemmenes mål

Delta aktivt i dette på MD-nivå 
og bruke dette i eget distrikt til 
motivasjon

Coachgruppe etablert.  Distriktets trenere på rådsmøte 
3. mars 2007 hvor klubbfornyelse er hovedtema.  
Klubb- fornyelse er også hovedtema på distriktsmøtet

DG, distriktsrådet 
og coachgruppe

1.2 Motivere til økt aktivitet fra 
medlemmer, klubber og soner

Fokus i klubb- og sonebesøk, 
toveiskommunikasjon

DG, VDG 1 og 2 har hatt dette på dagsorden i 
forbindelse med klubb-/sonebesøk

Distriktsrådet

1.3 Oppmuntre til 2 års normal 
tjenestetid for tillitsvalgte på 
klubb-, sone og distrikts- 
nivå

Informasjon/motivering av 
klubbene gjennom sone- 
lederne

Gjennomføres i forbindelse med DM 2007.  Fagsjefer 
på distriktsnivå 2-årig fra DM 2006.  På DM 2007 vil det 
bli foreslått at soneledere også får 2 års funksjonstid, 
det vil si 2 + 2.

Distriktsstyret og 
valgkomité

1.4 Oppmuntre klubber og soner 
til å definere sine mål og 
aktivt bruke års- og 
langtidsplaner

Aktivisere sonelederne, 
Lage mal.  40 % av klubbene 
og 60 % av sonene skal ha 
års- og langtidsplan ved årets 
slutt

Fokusere på dette i forbindelse med opplæring av 
soneledere og presidenter

Distriktsstyret og LDC
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2.8 Sette fokus på barns bruk av 
internett

Motivere sonene og klubbene 
om å arrangere 
innforrmasjonsmøter med 
utgangspunkt i opplegg laget 
av LC Gjerdrum

Dette skjer i h.h.t. plan.  Sonene 4 og 7 har egne 
opplegg våren 2007

NAC, YC og LeoC

2.9 LEO – motivere og jobbe for 
oppstart av LEO klubber

Benytte erfaringer fra arbeidet 
med å starte opp igjen Leo i 
Odal

Jobber med å starte opp igjen Leo i Odal.  Møte avholt 
28.1.2007.  Positive ungdommer møtte og det ble 
planlagt nytt møte.  Håper å realisere målet.

LeoC

  3 Distriktets mål – 
Internasjonalt og nasjonalt 
hjelpearbeid

Nr. 

  1

Distriktets mål – 
Organisasjon og utvikling

Tiltak for å nå målene Status Ansvarlig

1.1
Gjennomføre en ”build-up” 
kampanje som bygger på 
medlemmenes mål

Delta aktivt i dette på MD-nivå 
og bruke dette i eget distrikt til 
motivasjon

Coachgruppe etablert.  Distriktets trenere på rådsmøte 
3. mars 2007 hvor klubbfornyelse er hovedtema.  
Klubb- fornyelse er også hovedtema på distriktsmøtet

DG, distriktsrådet 
og coachgruppe

1.2 Motivere til økt aktivitet fra 
medlemmer, klubber og soner

Fokus i klubb- og sonebesøk, 
toveiskommunikasjon

DG, VDG 1 og 2 har hatt dette på dagsorden i 
forbindelse med klubb-/sonebesøk

Distriktsrådet

1.3 Oppmuntre til 2 års normal 
tjenestetid for tillitsvalgte på 
klubb-, sone og distrikts- 
nivå

Informasjon/motivering av 
klubbene gjennom sone- 
lederne

Gjennomføres i forbindelse med DM 2007.  Fagsjefer 
på distriktsnivå 2-årig fra DM 2006.  På DM 2007 vil det 
bli foreslått at soneledere også får 2 års funksjonstid, 
det vil si 2 + 2.

Distriktsstyret og 
valgkomité

1.4 Oppmuntre klubber og soner 
til å definere sine mål og 
aktivt bruke års- og 
langtidsplaner

Aktivisere sonelederne, 
Lage mal.  40 % av klubbene 
og 60 % av sonene skal ha 
års- og langtidsplan ved årets 
slutt

Fokusere på dette i forbindelse med opplæring av 
soneledere og presidenter

Distriktsstyret og LDC
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3.1 Klubbene deltar aktivt i Sight 
First II

Motivasjon gjennom sone- 
kontakt.  Informasjon om 
Campaign Sight First II og 
Malawi Øyehelseprosjekt

Gode tilbakemeldinger.  IRC og ledsager har vært i 
Uganda.  
 Innbet. fra klubbene i rute.

IRC

3.2 Klubbene deltar 100 % til 
distriktsprosjekt Minsk – bygg 
og drift

Informasjon fra prosjektet til 
soner og klubber

Informasjon går ut fortløpende 
Når det gjelder Minsk-prosjektet henvises det til egen 
rapport og søknad om støtte fra Lions Katastrofefond 
og Lions Mint-fond.

Prosjektledelse Minsk og 
IRC

3.3 Minst 1 Melwin Jones i hver 
sone

Oppfordre sonelederne til å 
vurdere dette som et 
fellesprosjekt for sonen

Tas med på opplæring av ass.soneledere.   
Flere Melvin Jones er allerede delt ut i D 104 K og det 
er kommet tilbakemelding på at flere vil komme.

DG

3.4 Klubbene deltar 100 % i 
forhold til vedtatte distrikts- 
aktiviteter.

Sørge for informasjon til 
klubbene om Lions 
katastrofeberedskap, LCIF,  
Lions Førerhundskole, Helse- 
sportsuka i Tana og Beitoleiren

Motivere gjennom sone- og presidentopplæring.  Viktig 
at nødvendig informasjon gis til klubbene rett etter DM 
slik at de kan planlegge neste års budsjett

Distriktsstyret, 
sonelederne og IRC

Nr. 

  1

Distriktets mål – 
Organisasjon og utvikling

Tiltak for å nå målene Status Ansvarlig

1.1
Gjennomføre en ”build-up” 
kampanje som bygger på 
medlemmenes mål

Delta aktivt i dette på MD-nivå 
og bruke dette i eget distrikt til 
motivasjon

Coachgruppe etablert.  Distriktets trenere på rådsmøte 
3. mars 2007 hvor klubbfornyelse er hovedtema.  
Klubb- fornyelse er også hovedtema på distriktsmøtet

DG, distriktsrådet 
og coachgruppe

1.2 Motivere til økt aktivitet fra 
medlemmer, klubber og soner

Fokus i klubb- og sonebesøk, 
toveiskommunikasjon

DG, VDG 1 og 2 har hatt dette på dagsorden i 
forbindelse med klubb-/sonebesøk

Distriktsrådet

1.3 Oppmuntre til 2 års normal 
tjenestetid for tillitsvalgte på 
klubb-, sone og distrikts- 
nivå

Informasjon/motivering av 
klubbene gjennom sone- 
lederne

Gjennomføres i forbindelse med DM 2007.  Fagsjefer 
på distriktsnivå 2-årig fra DM 2006.  På DM 2007 vil det 
bli foreslått at soneledere også får 2 års funksjonstid, 
det vil si 2 + 2.

Distriktsstyret og 
valgkomité

1.4 Oppmuntre klubber og soner 
til å definere sine mål og 
aktivt bruke års- og 
langtidsplaner

Aktivisere sonelederne, 
Lage mal.  40 % av klubbene 
og 60 % av sonene skal ha 
års- og langtidsplan ved årets 
slutt

Fokusere på dette i forbindelse med opplæring av 
soneledere og presidenter

Distriktsstyret og LDC
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Kommentar: 

I forbindelse med PR ønsker vi å komme med følgende generelle kommentar: 

Vi skulle kanskje ønsket oss noe mer tilpasset stoff fra sentralt hold, men det ser ikkje ut til å være noe opplegg for det.  
Jf. tidligere innspill i forhold til   Sight First annonsen som burde kunne vært brukbart stoff for lokal informasjon. 

Brøttum, 28. januar 2007 

Bjørn Egil Skar 

3.5 Støtte miniprosjekter etter 
behov

Motivere klubber og soner til å 
ta aktiv del i egne eller andres 
prosjekter.

Nr. 

  1

Distriktets mål – 
Organisasjon og utvikling

Tiltak for å nå målene Status Ansvarlig

1.1
Gjennomføre en ”build-up” 
kampanje som bygger på 
medlemmenes mål

Delta aktivt i dette på MD-nivå 
og bruke dette i eget distrikt til 
motivasjon

Coachgruppe etablert.  Distriktets trenere på rådsmøte 
3. mars 2007 hvor klubbfornyelse er hovedtema.  
Klubb- fornyelse er også hovedtema på distriktsmøtet

DG, distriktsrådet 
og coachgruppe

1.2 Motivere til økt aktivitet fra 
medlemmer, klubber og soner

Fokus i klubb- og sonebesøk, 
toveiskommunikasjon

DG, VDG 1 og 2 har hatt dette på dagsorden i 
forbindelse med klubb-/sonebesøk

Distriktsrådet

1.3 Oppmuntre til 2 års normal 
tjenestetid for tillitsvalgte på 
klubb-, sone og distrikts- 
nivå

Informasjon/motivering av 
klubbene gjennom sone- 
lederne

Gjennomføres i forbindelse med DM 2007.  Fagsjefer 
på distriktsnivå 2-årig fra DM 2006.  På DM 2007 vil det 
bli foreslått at soneledere også får 2 års funksjonstid, 
det vil si 2 + 2.

Distriktsstyret og 
valgkomité

1.4 Oppmuntre klubber og soner 
til å definere sine mål og 
aktivt bruke års- og 
langtidsplaner

Aktivisere sonelederne, 
Lage mal.  40 % av klubbene 
og 60 % av sonene skal ha 
års- og langtidsplan ved årets 
slutt

Fokusere på dette i forbindelse med opplæring av 
soneledere og presidenter

Distriktsstyret og LDC
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se rapport fra MD-LDC Finn E. Haug. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
• VDG kurs 17. og 18. nov. 
• Sekretæropplæring utlevert til alle distrikter 
• Nytt opplæringsmateriell for kasserere planlagt ferdig vår 07 
• Nytt materiell til presidentopplæring er utlevert distriktene 
• Kontakt mot de nordiske LDC’er som har medført at opplæring vil bli et tema under 

NSR på Island 
• Programmet ”Moderne ledelse i Lions” utprøves under VDG seminaret. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes. 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT FRA MD-LDC PR. OKTOBER 06 O

Møtedato: 18.11 .2006 Saksnr: 3.19 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen/Finn E. Haug. Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

STATUSRAPPORT FOR MD-LDC OMRÅDET -  LIONSÅRET 2006 – 2007 (sist 
revidert 26.10.2006) 
       

Hovedmål Aktivitet Ansv. Status

1. DISTR.T
V-OPPL. 
: 

* Opplæring 
av VDG’er 

* Opplæring 
av  vise 
soneledere 
(soneledere    
   må være 
opplært  
   før start..!)

Videreutvikle VDG- 
brevkursene, forsterke fokus på 
klubbenes behov og endringer. 

Videreutvikle VSL-kursene 
(+brevk.),  samordne 
opplæringskalender, VSL i alle 
distrikter. Gjennomføre 
visesoneleder- opplæring høst/
vår før funksjonsåret.

MD-LDC 

MD-LDC/ 
og LDCene 

Følger planen - OK 
Brevkurset brev 4 er besvart, alle 
VDGer deltar, men på rapport 
tidspunkt er 3 svar, brev 4, ikke 
besvart. Seminar 2 blir holdt 
17/18.november 2006.  

Følger planen - OK 
Det er ikke etterspørsel etter kurs. 
Det er flere distrikt som ikke har 
VSL. 
Inntil neste LDC konferanse, juni 
2007, settes dette på vent

2. KLUBB 
TV-OPPL.: 
* Sekretær-
opplæringen  

* Kasserer-
opplæringen 

* President-
opplæringen 

Fullføre, viderutvikle og fornye 
eksisterende materiell. Versjoner 
for nettselvstudium, PC-basert 
opplæring, og for lysark/
videokanon. 

Uendret opplæring vår 06 – GR-
komite lager ny kontoplan og 
regnskapsprogram i år. Nytt 
opplæringsmateriell klart til bruk 
vår 07. Versjoner for nett selv-
studium, PC-basert opplæring, 
og for lysark/videokanon. 

Komplettere infomateriellet der 
det trengs. (Opplæring av og 
informasjon til presidentene om 
hvordan et godt klubbmøte kan 
gjennomføres prioriteres høyt) 
Markedsf. infom.til LDC-
MECene og til 
Distriktsguvernørene. 

MD-LDC 

MD-LDC 

MD-LDC/ 
MD-MEC 

Følger planen - OK 
Dette er utlevert til alle distrikt 

Følger planen - OK 
Dette er utlevert til alle distrikt 

Følger planen – OK 
Nytt materiell er utlevert til alle 
distrikt 



3. MEDL.-
OPPL.: 

Info via 
”The Lion”

Kort informativ artikkel i hver 
avis  (helst illustrert!)  
Målgruppe: Menige medlemmer. 

A: Evaluere Lions Int. 
Mentorprogram.  

MD-LDC Følger planen – OK 

A) Mentorprogrammet er lagt til 
side på MD-nivå – det er for 
ressurskrevende å promotere. 
Programmet ligger tilgjengelig på 
LCI’s hjemmesider og kan benyttes 
på klubbnivå av den som finner 
programmet anvendelig. 

 

4.
SAMORD-
NET 
NORDISK 
OPPL.:

Videreføre arbeidet  

DG-electskolen på 
Convention: Saken følges opp 
med kontakt mot nordiske MD-
LDCer og ID.

MD-LDC/ 
AGRL

Følger planen – OK  
Kontakt er tatt opp mot de 
Nordiske lands LDC’er .Dette vil 
bli gjort og dette vil bli ett tema på 
NSR  på Island 2007 
Det er fortsatt behov for 
synkronisering av de Nordiske 
VDG-opplærings programmene. 

5.
STRATEGI
PLAN:

Info om strategiplanen på 
hjemmesider 
Info om endringsprosesser 
Innføring av 2 års 
normaltjenestetid for alle 
tillitsvalgte halverer forbruket av 
ressurser og fordobler effekten 
av opplæringsprogrammet

MD-LDC/ Følger planen - OK 
Strategiplaner er vekket til live.  

6. LIONS 
PROG
RAM  
FOR 
LEDE
R-
UTVIK
-LING 

Lions program for 
lederutvikling: 
Samle inn, kvalitetssikre, 
supplere/fornye, lage oversikt og 
komplettere informasjonen der 
det trengs.  
Spesielt fokus på:  

- Motivasjonsbygging 
- Teambuilding 
- Ledelse i frivillighet

MD-LDC/
ADM 

Følger planen - OK 
Det er igangsatt ett opplegg som 
skal fullføres innen RM 2007 

Programmet ”Moderne ledelse i 
Lions ”er klart til utprøving for 
VDGene under seminar 2



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
1. MD-MEC har innført et nytt rapporteringssystem som vil kunne gi en mye bedre 

oversikt over de aktiviteter distriktene gjør. Rapportene fra distriktene er enda noe 
mangelfulle, og et mer fyldig tilbakemelding vil bli gitt til neste GRM. 

2. Nette nedgang medlemmer er 136. Kun E har økning i medlemstallet. 
3. Ny filialklubb er dannet på Røst (LC Bodø). 
4. Det arbeides med reetablering av LC Skjærvøy og LC Oslo/Syd 
5. MD-MEC etterlyser planer om etablering fra 4 distrikter. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes. 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT FRA MD-MEC PR. OKTOBER 2006 B

Møtedato: 18.11 .2006 Saksnr: 3.20 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen/Knut Eirik 
Wollan

Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



RAPPORT ME-AKTIVITET OKTOBER 2006 

Aktiviteter. 
Medlemsverving og klubbmiljø er tema ved alle klubb- og sonebesøk utført av distriktets 
tillitsvalgte. Slik har det vært i mange år. Det er klubben selv som avgjør om de skal lage egne 
aktiviteter for å rekruttere nye medlemmer. Jeg stiller derfor spørsmål ved måten tillitsvalgte 
presenterer temaet på, eller sagt på en annen måte, når budskapet frem? Har klubbene nok 
med egne serviceaktiviteter og ikke tid til rekrutteringsaktiviteter? 

Flere MEC'er har nå aktivisert klubbenes medlemskomiteer ved å ta direkte kontakt. 
Komiteene er en uutnyttet resurs som ved hjelp og støtte fra eget distrikt i langt større grad 
enn tidligere kan bidra til økt medlemstall. 

Build Up-programmet og informasjonskampanjen skal legge til rette for et godt klubbmiljø og 
medlemsvekst. Hvordan skal vi kunne måle effekten av tiltak som er gode og hvilke som ikke 
gir resultat dersom klubbene ikke gir tilbakemeldinger? 

Får å få en bedre oversikt over hva den enkelte klubb, sone og distrikt gjør for å informere om 
Lions virksomhet med det mål å skaffe nye medlemmer, er årets rapportskjema fra 
distriktenes MEC'er endret til å måle aktivitet. Følgende fire områder skulle følges opp: 

 Antall informasjonsmøter med medlemsverving som mål 
 Antall stand/kampanjer med medlemsverving som mål 
 Antall presseomtale/annonser med medlemsverving som mål 
 Status i arbeid med å stifte nye klubber. 

Flere av MEC'ene er noe frustrert over en slik rapportform. Det har ikke vært vanlig å gi 
rapport fra klubb/sone til distriktet på denne type aktivitet. Det krever et rapporteringssystem. 
Rapporteringen til MD-MEC skal kun inneholde antall informasjonsmøter, stand/kampanje, 
presseomtale/annonser pr. distrikt. I et kommentarfelt kan enkeltaktiviteter beskrives slik at 
andre distrikt kan nyttegjøre seg av aktiviteten. Bruk av soneleder kan forenkle rapporteringen 
samtidig som soneleder blir aktivisert i arbeidet med medlemsutvikling.  
Kun to distrikt synes å ha oversikt over planlagte informasjonsmøter og stand. De øvrige 
melder om ingen eller svært liten aktivitet.  
Tilbakemeldinger fra flere MEC'er gjør at jeg vil få en fyldigere rapport i januar. 

Medlemstall. 
Medlemstall pr. 27.10.06 er 13.149, en reduksjon på 136 medlemmer. (se tabell) Dette er 
tilnærmet samme reduksjon som pr 31.10.05.  
Ser en bort fra E-distriktet har alle reduksjoner i medlemstall. 4 distrikt A,B,D og H ligger 
under grensen på 1250. 



Distrikt K har 1251 medlemmer, men her har en del soner tatt grep m.h.t. informasjonsmøter 
og medlemsundersøkelser for å øke medlemstallet. Det arbeides også aktivt for å snu noen 
klubbers holdninger med hensyn til å til å rekruttere kvinner som lionsmedlemmer. 

Status arbeidet med å stifte nye klubber. 
A: Bø I Vesterålen  under arbeid, 12 medlemmer klar.  
 Gibostad 19 medlemmer, fortsatt filial under LC Finnsnes 
 LC Skjervøy nedlagt i juni. Håp om reetablering med ca 15 medlemmer. 
B: Filialklubb med 5 medlemmer på Røst under LC Bodø. 
C: Ingen rapport 
D: Ingen rapport, men innlegget i The Lion beskriver en "Fornyingsprosess". 
E: Arbeider videre etter tidligere planer.  
F: Ingen rapport 
G: Ingen rapport 
H: Det arbeides med å starte opp Oslo Syd på nytt som filialklubb. 
J: Arbeidet med studentklubb ved Universitetet i Ås fortsetter. 
K: Ingen konkrete planer 

Skuffende at 4 distrikt ikke orienterer om hvilke etableringsplaner distriktet har. Forventer 
derfor at DG under GR-møtet gir en fullstendig oversikt over hvilke klubber som arbeider 
med ny-etableringer.  

Medlemsutvikling pr. 27.10.06. 
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104 A 1112  1112 1133 -21 1250 117 1076

104 
B 1207  1207 1213 -6 1250 37 1176

104 
C 1398  1398 1424 -26 1434 10 1393

104 
D 1180 9 21 1150 1161 -11 1261 100 1141

104 
E 1498 6  1492 1474 18 1500 26 1481

104 F 1281  1281 1290 -9 1300 10 1283

104 
G 1429  1429 1437 -8 1450 13 1404

104 
H 1154 14  1140 1176 -36 1200 24 1141



Narvik 28.10.06. 

104 J 1689  1689 1703 -14 1761 58 1682

104 
K 1268 17  1251 1274 -23 1330 56 1256

          

Sum 13216 46 21 13149 13285 -136 13736 451 13033



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se rapporten fra MD-YC Rune Johansen 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
• Programmet for 2007 er presentert i The Lion fra september 2006. 
• Programmene er presentert både under Convention og EF. Stor interesse. 
• Leirarrangørene innkalt til felles møte. 
• Vandreleiren får 8 deltagere fra Malaysia. Vertsfamiliene er på plass. Flott jobbet! 
• Stor aktivitet på Leo-fronten 
• MD-YC etterlyser tilbakemelding fra distriktene på fredsplakatkonkuransen 
• En rekke andre aktiviteter som er beskrevet under ”andre fokusområder” 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes. 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT FRA MD-YC PR. OKTOBER 06 B

Møtedato: 18.11.2006 Saksnr: 3.21 - 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF 

LIONS CLUBS 

MD 104 - NORWAY 
MD – YC  Rune Johansen, 

Høybråtenveien 23 J, 1055  Oslo 
Mobil : 97 60 85 10   Tlf.pr. : 23 14 04 35   E - mail : mdyc@lions.no 

Statusrapport pr 26.10.06 Ungdomsarbeidet  

1. Oppfølgning og rapportering. 
  

MD – YC skal; følge opp og spre informasjon om ungdomsarbeidet i MD 104 samt gi et bilde av det generelle 
aktivitetsnivået på klubb og distriktsplan vedr. ungdomsarbeidet.  
Medvirkende; YE utvalg og distriktenes YEC'er. 
Når: Fortløpende og til hvert AU/GR samt innlegg i hvert nr av "The Lion" og nettsider.    
Status/tiltak gjennomført. 
Presentasjon av program 2007 på nettsidene og i ”The Lion” nr 5, samt at det var en del reportasjer fra sommerens 
leire.  
Presentasjon av samarbeid med Hviterussland i ”The Lion” nr 6.    
Deltatt under EF i Bournmouth med YE møte i forkant.   

2. 127 ungdommer på leir i Norge sommeren 2007.  

MD – YC skal; lede arbeidet mht. foreberedelse og gjennomføring av de norske leirene 2007.  Presentasjon av det 
norske programmet skjer under Convention og EF. 
Medvirkende; YE utvalg, YEC'ene og leirkomiteene i distrikt E, F, H, J og K 
Når: Hele perioden.  
Status: 
Leirene presentert under Convention og EF, som vanlig stor interesse fra utlandet! De norske leirene har et godt 
rykte. Planleggingen ser ut til å være i rute. Leirarrangørene innkalles til møte i uke 47 iht ny prosedyre for inntak 
til leirene.  

3. 140 ungdommer ut på leir sommeren 2007. 

MD – YC skal; med basis i avtaler inngått under Convention og EF informere Lionsklubbene om tilbud, frister og 
prosedyrer. Det søkes samarbeid med ungdomsorganisasjoner for å gjøre vårt tilbud bedre kjent.  
Medvirkende; YE utvalg, YEC'ene. 
Når: Hele perioden. 
Status: 
Programmet presentert på nettsider og i Lionsbladet, samt at distriktenes YC’er har fått tilsendt et særtrykk av 
programmet. Det er inngått avtaler om ca 95 plasser i Europa. Noen nasjoner var ikke tilstede, så dette antallet vil 
øke til over 100. Utenfor Europa har vi ca 45 plasser til disposisjon. Antall reservasjoner er pr i dag 55 stykker. Nye 
destinasjoner Romania, Ukraina, Russland og Mexico.        

4. Opptil 15 studenter på vandreleir desember 06 – januar 07. 

MD – YC skal; lede arbeidet mht. foreberedelse og gjennomføring av den norske vandreleiren 2006/2007. 
Medvirkende; YEC'ene i A, H og J. 

 Når: August 2006 – januar 2007. 
 Status: 
 Dette året kommer det kun 8 studenter fra Malaysia. Alle vertsfamiliene er på plass. Flott arbeid av YC’ene!  

5. Utdeling av Lions Ungdomspris 



 MD – YC skal; lede arbeidet og spre informasjon om Lions Ungdomspris 2007. 
 Medvirkende; MD-NAC, Leo, GR og GS. 
 Når: Riksmøtet 2007 
 Status: Intet å rapportere.  

6. LEO 

MD – YC skal; i samarbeid med GR, Leorådet og Leoc'er arbeide for at Leo får en vekst i antall medlemmer på 
20% i eksisterende klubber og at det startes 4 nye.  

 Medvirkende; GR, Leoråd, LeoC'er 
 Når: Hele perioden  
 Status: 

Det meldes om stor aktivitet i de 4 Leoklubbene Torshov, Rustad, Bergen Vest og Sandnes. De er nå 23 betalende 
medlemmer og har 16 potensielle, mage av de etter sommerens tur til Romania. Ingen informasjon om status i 
Larvik Hedrum.  Årets adventlysaksjon går til NSR prosjektet i Minsk.  
Når det gjelder nye klubber meldes det om interesse følgende steder; 
Harstad, Åsane og Grimstad.  Distrikt 104J og 104K har også planer om klubber.       

 Andre fokusområder;  
  

Fortsette samarbeidet med den østlige delen av Europa mht til sponsing av deltagelse på de norske leirene.  
 Status: 

 Avtale om å sponse 3 ungdommer fra Hviterussland.     

 Utarbeide CD med informasjon om Norge som våre YE ungdommer kan ta med seg ut på leire.  

Evalueringen av de norske leirene skal være klar til den 1. oktober 2006 og distribueres til 2007 arrangørene. 
Status:  
Evalueringsrapport mangler fortsatt fra 3 av årets arrangører!  

Alle ungdommene som reiser ut skal ha gjennomført det nettbaserte opplæringsprogrammet innen den 1.juni 2007 
og levere rapport om sin reise innen den 15.september 2007. Sponsorklubb og leirarrangører oppfordres til å ta med 
ungdommene i sitt arbeid.  
Status: 
Denne høsten har 79 av 90 studenter så langt oversendt rapport. Det er en gledelig økning fra høsten 2005 hvor kun 
45 av 81 sendte rapport. Hele 81 studenter gjennomførte sertifiseringen mot 58 forrige år. YE bevis er sendt ut 
løpende og et par studenter har tatt kontakt med ønske om å bistå under leirene 2007  

Arbeidet med å kartlegge nye muligheter for ungdomsutveksling starter høsten 2006. Vurdere samarbeid med andre 
humanitære organisasjoner og se på interne muligheter med. 
Status: 
Kontakt med Norges Røde Kors opprettet. Avventer respons på vårt første møte innen den 1.oktober men prosessen 
internt i organisasjonen har tatt noe tid. Forventer en avklaring i uke 44.     

Gjennom brosjyremateriell, nettsider og Lionsbladet promotere Tana, Beitoleiren og Orkester Norden. 
Status: Brosjyre vedrørende Beitoleiren 2007 og bidrag fra klubbene produsert og distribuert.     

Orkester Norden – arbeidet ledes av PDG Erik Evang. Norge deltar i musikkonkurransen under Europa Forum 
2007. Vår kandidat er Martina Skjellerudsveen på fløyte.  
Status:  
Vår kandidat nådde ikke helt opp denne gangen, men hadde en flott opplevelse under Europa Forum. Intervju i 
neste nummer av Lionsbladet. Brosjyre for OK 2007 er under utarbeidelse.       

Fredsplakat konkurransen – Tema 2006 "Feire Fred". Arbeidet ledes av PDG Kjell Steinar Aasheim. Norsk 
vinner kåres 15.12.2006 
Status:  
Konkurransen i sluttfasen – antall deltagere er usikkert da rapporteringen fra distriktene er noe mangelfull.  

Oslo den 26. oktober 2006. 

Rune Johansen 
MD – YC 2006 - 2007      

  



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se notat fra MD-NAC Hilde Straumsheim 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
1. Målet for neste Lions tulipanaksjon er på ca. 900.000 tulipaner (ca. 830.000) 
2. Statutter for Lions tulipanaksjon er under utarbeidelse 
3. Ny presentasjon for fagområdet er utarbeidet og sendt til distriktene. Presentasjonen er 

laget både på bokmål og nynorsk. 
4. Saløg av kurs høsten 2006 meget bra. All kapasitet er utnyttet. 
5. Gjennomført fagsjefseminaret 1. – 3. september 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes. 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT FRA md-nac PR. OKTOBER 2006 B

Møtedato: 18.11 .2006 Saksnr: 3.22 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen/Hilde 
Straumsheim

Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Rapport frå NA-området MD 104 
1. juli – 16.nov 2006 

Hovudfokus og mål for MD-NAC 2006-2007: 
Å delta aktivt i kampen mot rus og stoffmisbruk.  
Dette gjer vi gjennom tulipanaksjonen - som gir grunnlag for klubbane si finansiering 
av  undervisningsopplegget ”Det er mitt valg”. 

MÅL 1  Gjennomført opplæring av årets NAC gjennom fagsjefskurs 1-3 september. 
  -Hovudfokus : Opplæring i og markedsføring av ”Det er mitt valg”.   
*Instruktør DMV Liv Ruud deltok på Montebellotunet med informasjon om DMV.  
*Fagsjefane gjennomførte workshop med mål å lage ein presentasjon av DMV.  
*Fagsjefane bestemte å  ta initiativ til opplæring av alle NAK i distrikta. Dette er i gang i  
  nokre distrikt.  

MÅL 2  
 Styrke tulipanaksjonen 
- Gjennom ytterlegare informasjon, motivasjon og tilrettelegging er målet å kome opp  
   i eit antal på minimum 850.000 tulipanar våren 2007. 
- Utarbeide statuttar for tulipanaksjonen 
- Arbeide for reduksjon av fraktkostnadar. 
* Innkomne måltall viser førebels auke til ca 900.000 tulipanar 
A:  65.000  B:   96.300  C: 110.500  D:  60.000  E: 110.000  F:   65.000  G:  80.000   
H:  75.000  J:  120.000  K: 120.000 
* Statuttar er under arbeid (Kjell Tore Andersen, Egil Moe Helgesen, Hilde Straumsheim) 
*Fraktkostnader: Vil reduserast ved lokale kjøp og ved rasjonalisering i kvart distrikt.  

MÅL 3 
 Marknadsføre ”Det er mitt valg” til lærarar, foreldre, lærarstudentar, skuleleiarar og 
 andre  som har ansvar for barn sine oppvekstvilkår.  
 - Gjennom å utvikle og formidle undervisningsopplegg / foredrag til bruk i distrikt, soner og   
klubbar vil vi gjere det lettare for lionsmedlemmar å gjere undervisningsopplegget kjent i 
skulen.  
* Ny presentasjon er utvikla og sendt ut til alle NAC ane. Skal nyttast ved innsalg til skulane.   
   Denne bør få raskt fokus i distrikta, med tanke på å sikre distribusjon til alle klubbar.  

MÅL 4 



Motivere til at bruk av  ”Det er mitt valg” gjennom heile skuleåret vert ein viktig del av 
innføringa av den nye læreplanen ” Kunnskapsløftet.” 

- Gjennom å fokusere på  Kunnskapsløftet  i vårt materiell 
- Gjennom opplæring av våre tillitvalde om kva som står i læraplanen ang 

haldningsskapande arbeid. 
- Gjennom auka tilgjenge til oppfriskingskurs 
- Gjennom fleksibilitet i gjennomføring av kurs  

* Kunnskapsløftet er sentralt tema  i den nye presentasjonen av DMV. Bøkene er/blir også 
reviderte og tilpassa Kunnskapsløftet. * Oppfriskingskurs kr. 3.000,- for klubben gjer det 
prismessig lettare tilgjengeleg. * Spørsmålet om 2-dagars kurs kan delast opp til 2 x 1 dag 
skal drøftast med instruktørane. * Utdanning av fleire instruktørar er påkrevd, og dette er i 
gang. 

MÅL 5 
Støtte og oppmuntre klubbane i gjennomføre andre tiltak retta mot ungdom og 
rusførebygging. 
-Gjennom å  støtte og følge opp sentralt  støtta  aktivitetar og innsamlingar nedfelte i NAC-
ane sine handlingsplanar.   
- Gjennom å syte for at klubbane får grei informasjon om den støtta dei er berettiga til 
gjennom Lions Narkofond. 
* Måltall på plass – må følgast opp. Her er det også viktig at DG / Dg sine representantar 
fokuserer på  distriktets mål undervegs. 
* Opplysing om støtteordning er gått ut via NAC – som vidaresender til sone / klubbar.  
DG bør også vere med på å orientere om kva som ligg i dei nye prisane / støtteordningane. 

MÅL 6 
Vere tilgjengelege for samarbeid med andre på ein måte som er til det beste for våre mål 
og vår organisasjon 
-Gjennom at samarbeidet er gjensidig forpliktande, vel definert og godt planlagt. 
-Gjennom at samarbeidet synleggjer Lions slik vi ynskjer det, ma ved at vi kan bruke det til 
sjølvprofilering 
* Vi har brukt vår IT-konsulent til utforming av annonser og lay-out av materiell i tråd med 
vår nye profileringsmal. 

MÅL 7 
Følge opp og rapportere arbeidet med førebygging av rus og vold. 

- Gjennom AU / GR 
- Gjennom NAC  i distrikta 
- Gjennom bruk av nettside / avis 

Straumgjerde, 27.oktober 2006 
Hilde Straumsheim  
MD NAC 





GUVERNØRRÅDET 

          Korrigert rapport 
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
1. Kr. 100.000 er bevilget til Leger uten grenser (TV-aksjonen) 
2. Innbetalingen til CSF II er meget bra – se sak. 3.30 
3. Etter at Jan Erik Larsen sluttet, vil det bli en del endringer i fordelingen av 

arbeidsoppgaver i LAN 
4. Fagsjefene skal ha møte 17. november for å følge opp forslaget om bedre samordning 

mellom fagområdene. 
5. Under EF i England var det møte mellom de nordiske MD-IRC’ene hvor det å øke 

samhold og samarbeide var et av temaene. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes. 
VEDTAK: 

Sak: RAPPORT FRA MD-IRC PR OKTOBER 2006 B

Møtedato: 18.11 .2006 Saksnr: 3.23 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen/Evy Einarsen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



RAPPORT FRA  IR-OMRÅDE MD 104  
01.07.06 - 01.11.06 

Visjoner : 
• Lions Norge skal  være ledende i Lionsbevegelsen innen  internasjonalt 

bistandsarbeid. 
• Gjennom positive vedtak viser Lions Norge at de følger opp sine visjoner. 

Bevilgning på kr. 100.000,- fra Lions Mintfond ble gitt til årets TV aksjon. 
Pengene overgitt ”Leger uten grenser” og ble gitt på dagen med anmodning om at 
andre frivillige organisasjoner gjør det samme. 

• Synliggjøre felles IR innsatser . 
I ”The Lion” og MD Norges hjemmesider og på distriktenes egne hjemmesider blir 
våre aktiviteter synliggjort, og informasjon kan lastes ned og nyttiggjøres.  

Satsingsområde nr. 1 
• Øyehelseprogrammet i Malawi er endelig godkjent som CSF II prosjekt og som bidrag 

fra MD Norge. 
• Når det gjelder aktiviteter og prosjekter i MD Norge, kommer signaler om nye 

prosjekter, og alle klubber er gode til ivareta kontinuitet i egne små og store IR-
prosjekter. 

• Årets Uganda reise hadde fire av distriktenes egne IRC-er med, og mitt inntrykk er at 
vi har fått nye gode ambassadører og IRC,er som kan ”selge” våre prosjekter tilknyttet 
våre øye-helseprogramer ute i verden til distrikt, soner og klubber. 

Tiltak:  
• Å sikre kontinuitet i innbetalinger fra alle klubber slik at Øyehelsprogrammene kan 

gjennomføres etter oppsatte planer og tidsrammer. Klubbene oppfordres i perioden 
2006-2008 til å yte etter evne og gi prioritering til Campaign Sight First II.  
Se egen sak om innbetalinger pr. dags dato. 

• Her bør alle nivå i vår organisasjon være aktiv med informasjon om viktigheten av 
innbetalinger. Særlig viktig er det at distriktsguvernørene informeres om sine distrikt  
og innbetalinger, og viser  ansvar og handlekraft om innbetalingene trekker ut eller 
uteblir.  

Satsingsområde nr. 2 
• Å synliggjøre våre aktiviteter gjennom aktiv informasjon på to plan: 
• MD Norge/ LAN  til  distrikt- sone- og klubbnivå. 
• IRK til klubb via IRC til sone- distrikt og til MD-nivå.  



• Det bør være minst 2 ulike informasjonsopplegg / foredrag til bruk i soner og distrikter 
vedrørende våre IR-fyrtårn. 

Tiltak: 
• Å lage lett tilgjengelig informasjon som distribueres ut til alle distrikt og klubber via 

Lions Norge sin hjemmeside/ distriktenes hjemmesider og via e-post/ CD’er. 
• Dette arbeidet er i gang , og det kan hele tiden forberedes og fornyes. 

Det kan være vanskelig å gi ”riktig” informasjon da klubber og distrikt gjennom sine 
IRC’er sjelden ber om spesifikk/ beskriver behov for informasjon. Alle DG’er bør 
informere i sine månedsbrev om dette, slik de som er informanter kan gi ”riktig” info. 

Satsingsområde nr. 3 

• Å bidra til samhandling på tvers av faggrensene og fagområdene ved opprettelse av 
nye prosjekter som gjør våre aktiviteter attraktive for nye medlemmer. 
Saken tas opp som egen sak på GRM 18.11.06. 

• Å bidra til med salg av Lions Mints for å bygge opp et mintfond til stimulering av klubbenes 
engasjement i IR-arbeid. 
LC Randaberg har overtatt salget, og salget er tilfredsstillende. 

Tiltak: 
• Å gjøre seg nytte av LAN-kontoret som et rådgivnings- og serviceorgan for alle 

klubber. 
• Det skal settes opp klare retningslinjer over hvilke oppgaver som gjøres av 

Generalsekretær for Lions/ daglig leder LAN/ rådgivergruppa for LAN /MD IRC. 
Dette er viktig for berørte parter som har ulike roller og ansvar, og alle er viktige ledd i 
vår organisasjon som bør samarbeide. 
I MD IRC’s info blir alle distrikt/klubber oppfordret til å selge Lions Mint og til å gi 
Melvin Jones til personer som har utrettet arbeid som fortjener ekstra påskjønnelse.  

Satsingsområde nr. 4 
• NSR-prosjekter  
• Minsk  -    framdrift  -  informasjon. 

Minsk –prosjektet løftes opp, og avklaringer  vedrørende finansiering og igangsetting 
av prosjektet avklares med prosjektleder. Det må også avklares om søknader til LCIF 
og andre er klargjort for videre behandling for MD Norge/ Oak Brook. 

• Romania - framdrift - informasjon  
NSR projektet i Romania som heter ” Casa Minunanta” har hatt en del problemer med 
å anvende den påtenkte grunn. Der er derfor sett på en annen løsning. Dette er det neste 
NSR-prosjektet som svenske Lions har prosjektansvar for. Dette er en restaurantskole 
som skal gi yrkesutdanning, å være forbilde for integrasjon av mennesker med 
forskjellig handikap, og gi inntekter for videre drift av skolen.  

Tiltak: 
• Å drive med aktiv informasjon slik at klubbene ser viktigheten av å være delaktig i 

våre Nordiske samarbeidprosjekter. Det er sendt ut informasjon sammen med 



innbetalingsblanketten. Men annen informasjon har ikke vært tilfredsstillende, og har 
vært lite konkret for videre sending til distrikt/ klubber/soner. 

• På Europa Forum i oktober hadde alle IRC’er fra Norden et felles møte hvor det å øke 
og styrke samarbeidet med de øvrige nordiske lands var et av temaene. 

• Å arbeide om mulig øke bidrag fra klubbene til kr. 30.- pr. medlem i løpet av 
strategiperioden. Beløpet for 2006/2007 er kr. 11.- pr. medlem. 

      Det vises til vedtak i GRM den 25.08.06. 

Lakselv, den 26.oktober 2006  MD IRC Evy Einarsen



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

Regnskapsoversikt 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

Resultatregnskap for perioden 1.1. 30.9.2006 er vedlagt. 

Beløpet som var utgiftsført i 2005 men som måtte tilbakeføres i oppgjøret med NORAD, er 
bevilget som tillegg i 2006. Beløpet er kostnadsført i januar 2006 og årsbudsjettet justert 
tilsvarende med kr. 518.000. 

Det er foreløpig brukt i underkant av 50% av årsbudsjettet, men det forventes at 
byggearbeider i Kitgum, Moroto og Kabale i Uganda kommer til avslutning før årsskiftet og 
at byggearbeidene i Malawi kommer godt i gang. Vi arbeider for at det ikke blir nødvendig å 
overføre kostnader til neste år. .   

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Resultatregnskapet for perioden 1.1.2006 – 30.9.2006 tas til orientering 

VEDTAK: 

Sak: Lions Aid Norway – resultatregnskap pr. 30.9.2006 O

Møtedato: 18.11.2006 Saksnr: 3.24 - 2006/07

Saksbehandler: Otto Brødholt Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
LIONS AID NORWAY 

Møteprotokoll 
Møteart:  Styremøte 
Dato:   15.9.2006 
Sted:   Lionskontoret 
Tilstede:  Evy Einarsen, Helge Toftner, Per Jægtvik 
Forfall:  Svein Berntsen 
Fra administrasjonen: Egil Moe-Helgesen, Otto Brødholt 

Sak 1 – Protokoll fra møte 17.8.2006 
Protokollen ble godkjent 

Sak 2 – Referater 
Referatene ble tatt til orientering 

Sak 3 – Stedlig representant Malawi – engasjementsavtale 
Roe Grønnevet har akseptert et tilbud om å tiltre stilling som stedlig representant i Malawi fra 
ca. 1. november 2006. Det skal utarbeides engasjementsavtale som i hovedsak faller sammen 
med avtalen som Jan Erik Larsen arbeidet under. RG er disponibel i 10 måneder per år inkl. 
ferie. Han godtgjøres med 10/12 av lønnstrinn 40 + utenlandstillegg samt hardship og  
etablerings-/avviklingsgodtgjørelse for seg og ektefelle. Administrasjonen utarbeider endelig 
avtale. 

Styret tok saken til etterretning.  

Sak 4 – Daglig ledelse av LAN fra 1.10.2006 
Basert på saksfremlegget, gjorde styret følgende vedtak: 

1. Daglig ledelse tillegges funksjonen generalsekretær i Lions 
2. Daglig leder fordeler Jan Erik Larsens oppgaver på lionskontorets ansatte og frivillige 

ressurspersoner. LAN yter kostnadsdekning for oppgaver utført av lønnet personale. 
3. Otto Brødholt påtar seg arbeidet som regnskapsfører og styrets sekretær uten særskilt 

godtgjørelse 
4.  Policydokument og reglement for LAN revideres og legges frem på neste styremøte. 

Sak 5 – NORAD-søknader 2007 

Sak: Lions Aid Norway – protokoll fra styremøte 
15.9.2006

O

Møtedato: 18.11.2006 Saksnr: 3.25 – 2006/07

Saksbehandler: Otto Brødholt Arkivnr:



Søknadene ble godkjent for oversendelse til NORAD innen 1. oktober 2006.10.17 

Sak 6 – Eventuelt 
OB orienterte om den forestående inspeksjonsreisen til Uganda og adviserte særskilt rapport 
fra reisen.. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Referatet tas til orientering 

VEDTAK: 

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se separat  regnskap 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Regnskapet etter 9 måneder viser et underskudd på kr. 52.666.- mot et budsjettert overskudd 
på kr. 132.277.-.  
Tredje kvartal separat ga et underskudd på kr. 3.982 som er bedre enn budsjett som hadde et 
underskudd på kr. 44.112.-. 

Svikter etter 9 måneder henger i stor grad sammen med svikten i kursinntektene i 1. halvår. I 
tillegg er det også et etterslep i inntektene på høgskolekursene, selv om det er en god bedring i 
3. kvartal.  

Inntektssvikten er til stor grad kompensert ved lavere kostnader. Særlig gjelder dette reiser 
(færre kurs), og varekost på solgte bøker som bortsett fra lekeheftet gir en fortjeneste på  
100 %. Varekosten på lekeheftet er ekstraordinært utgiftsført med ca. 81.000 (se sak9).  

Adm kostnadene er høyere enn budsjett, noe som skyldes kjøp av ny PC (24.200), kostnader 
til hjemmeside/E-post (10.600) og møte/kurs (8.300). Antagelig er også telefonutgiftene for 
lavt budsjetter (43.500). 
  
Regnskapsføring ble budsjettert med kun kr. 30.000, noe som er alt for lite. Antagelig bruker 
Solveig nærmere 20 % av sin til på DMV, hvilket skulle tilsi en belastning på ca. kr. 120.000.- 
Vi er fortsatt litt snille, og belaster kun kr. 70.000.- pr. år. Arbeide som gjøres av andre i MD 
104 belastes foreløpig ikke. 

Situasjonen rundt lekeheftet blir behandlet som egen sak. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Regnskapet tas til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: Regnskap pr. 30. september 2006 O

Møtedato: 18.11.2006 Saksnr:   3.26

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:



Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se styrereferatet nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Referatet tas til orientering. 
Se sak 5.04 om valg av nytt styremedlem. 

VEDTAK: 

Sak: REFERAT FRA STYREMØTE I DMV 16.10.06 O

Møtedato: 18.11 .2006 Saksnr: 3.27 – 2006/07

Saksbehandler: Ivar Tollefsrud Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



STIFTELSEN DET ER MITT VALG 

Styremøtereferat 

Styremøte den 16.10.2006 

Til stede:  Styreleder  Tom Berge  
   Styremedlem  Bjørn Holm 
   Styremedlem  Liv Ruud (ansattes representant) 
   Styremedlem  Sigmund Kjos 
   Styremedlem  Stein Larsen 

I tillegg deltok: MD NAC   Hilde Straumsheim 
   Generalsekretær Egil Moe-Helgesen  
Referent:  Ivar Tollefsrud 

1. Ref fra styremøte 29.5.06 

Styrereferatet fra 29.05.06 godkjent og underskrevet 

2. Regnskap pr 30.09.06 

Gjennomgang/orientering av Egil Moe-Helgesen. Etter 3. kvartal viser regnskapet et 
underskudd på 52.666,- 3. kvartal isolert sett, fikk et resultat på minus 3.982,-  
I forbindelse med at stiftelsen lærebøker må revideres og trykkes opp på nytt, vil det være 
forsvarlig å benytte prosjektmidler til dette. Forutsetningen må være at bøkene blir revidert, 
eller lages i helt nye utgaver. 

3. Anslag årsresultat 2006  
I 4. kvartal skal det avholdes mange kurs, høgskolekurs og ”vanlige” kurs. Estimert 
omsetning for høgskolekursene for 4. kvartal er kr 290.700,- og for tradisjonelle kurs kr 
442.000,-. Dette vil ved års slutt gi stiftelsen et overskudd på ca 160.000,-.  

4. Kurssituasjonen 



Høst 06 er fulltegnet (vi har ikke back-up på kursene som skal avholdes i okt.-des.) Det er 
bestilt noen kurs i januar/februar/august 2007.  
MD NAC Hilde Straumsheim, som selv arbeider i skoleverket, opplyste om at lærere i skolen 
kan ha trangt med tid for kurs, men det forventes i ”kunnskapsløftet” at lærerne skal kunne 
undervise i programmer som ivaretar forbyggende arbeid blant elever. 
Hilde Straumsheim har tatt initiativ til, og utviklet presentasjonsmateriell til bruk når 
lionsrepresentanter besøker skoler, eller andre fora hvor Det er mitt valg” kan brukes. Dette 
ble presentert for styret og etter små justeringer, vil dette bli distribuert i første rekke til alle 
distrikters NAC-tillitsvalgte, som tar det videre til sone/klubb. Presentasjonen kan gjøres i 
powerpoint, på bord flip-over eller på overhead. 
Det ble bestemt at det for hvert år skal lages en kursoversikt som viser kurssituasjonen pr.d.d., 
en oversikt pr kvartal, samt en liste for hele året. 
Styret anmoder instruktørene om å fortsette kurssalget overfor lærerhøgskolene.     

5. Konfidensielt 

6. Budsjettforutsetninger 2007 

Det ble vedtatt å avholde budsjettmøte den 23. november, dagen etter instruktørsamlingen 
21.-22. november. Det må tas hensyn til at daglig leder nå er Country director for Norge, og at 
dette kan medføre noe reisevirksomhet til utlandet. Liv Ruud fortalte litt om hvordan 
Nederland har organisert Lions Quest virksomheten, og at et besøk der kunne være nyttig mht 
utviklingen av programmet i Norge.    

7. Innstilling nytt styremedlem 

To kandidater var foreslått av styremedlemmer: Sigmund Lereim og Kjell Børresen. Kjell 
Kjell Børresen ble innstilt , saken sendes Guvernørrådet for endelig vedtak. 

8. Orientering om opplæring av nye instruktører 

3 nye frilans instruktører er under utdanning. En kandidat kan være klar til å holde kurs fra 
vårsemesteret 2007, mens de to andre vil være operative fra høsten 2007. Det forventes at 
disse instruktørene skal kunne holde 3-4 kurs pr. semester. Opplæringen av instruktører 
dekkes av prosjektmidler fra Sosial- og Helsedirektoratet. 

9. Valg av country director 

Norge har de ro siste årene ikke hatt offisielt valgt country director. Styret mente at denne 
funksjonen måtte knyttes til daglig leder av stiftelsen, og Ivar Tollefsrud ble deretter valgt til 
country director for Norge.  

10. Valg av trykkeriforbindelse 

Ivar Tollefsrud orientert om tilbud innhentet fra 3 forskjellige trykkerier. Tilbudene er 
gjennomgått og forutsetninger for å kunne sammenlikne prisene er utarbeidet sammen med 



Egil Moe-Helgesen. To av trykkeriene ligger omtrent på samme prisnivå (PowerPrint og 
AIT), mens Printex ligger ca kr 100.000,- over i pris. 
Alle trykkeriene kunne hvis ønskelig stå for distribusjon og fakturering av materiell. Her er 
PowerPrint den som har dokumentert de beste løsningene. Kontrakten med 
SentralDistribusjon har en oppsigelsestid på 6 mndr. Lagerkostnadene hos SD kan reduseres 
betraktelig med bedre kontroll på lagerhold/lagerrullering. Her har SD web løsninger for sine 
kunder. 
Styret vedtok å overlate valget av trykkeriforbindelse til daglig leder. 

11. Lekeheftet 

Kostpris på lekeheftet er f.o.m. 3. kvartal satt til kr 200,- Salgsprisen er tidligere satt til kr 
200,- og lekeheftet gir derfor ingen fortjeneste. Av førsteopptrykket på ca 500 bøker er det ca 
250 igjen. Disse selges ut, nytt opplag skal endres til størrelsen A4 og tekst/tegninger skal 
redigeres. Prisen på boka må økes. 

12. Søknad Sosial- og Helsedirektoratet 

Frist for å søke om prosjektmidler for 2007 er 1. november 2006. Liv Rud og Gunnar Malmin 
gjør søknaden ferdig i uke 43.  
Vi har fått muntlig beskjed om at ikke brukte midler fra SH-dir pr31.12.2006 kan overføres til 
2007. Ved tildeling av nye midler i mars/april 2007 vil ikke benyttede midler fra 2006 bli 
trukket fra. I søknaden for 2007 vil det bli lagt inn beløp øremerket skolering for tillitsvalgte i 
Lions (som arbeider med forebyggende arbeid mot skole/ungdom). 
”Det er mitt valg” ble av Nordahl utvalgets evalueringsarbeid vedr. forskjellige ”forebyggings 
programmer” plassert i kategori 2. Liv Ruud opplyste at kategori 3 og 2 kan påregne offentlig 
støtte. 

13. Eventuelt 

Instruktørmøte avholdes 20. og 21. november 2006. Styrets medlemmer inviteres til middag 
den 20. 
Vårt program ”Vold og overgrep mot barn” er til evaluering i Utdannings departementet. Hvis 
det foreligger noen form for uttalelse derfra innen neste styremøte vil det gis en orientering til 
styret om hvorvidt dette undervisningsopplegget skal utvikles videre. 
  

Tom Berge    Liv S. Ruud    Bjørn Holm 
styreleder 

   



   
   

  Stein Larsen     Sigmund Kjos



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se vedlagte referater 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Referatene tas til orientering.  

VEDTAK: 

Sak: REFERAT FRA FAGSJEFMØTE NAC OG YC O

Møtedato: 18.11 .2006 Saksnr: 3.28 – 2006/07

Saksbehandler: Hilde Straumsheim og Rune 
Johansen

Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



      Rapport frå fagsjefsmøte NAC 
Montebellotunet, 1-3 september 2006 

Tilstades:                                       
B distriktet: Herbert Bjærum  Hilde Straumsheim, MD NAC 
D distriktet: Marit Lie Schmidt    Ivar Tollefsrud, dagleg leiar DMV 
E distriktet: Jan Egil Wigemyr  Liv Ruud, instuktør DMV 
G distriktet: Narve Enger   Kjell Tore Andersen, MD NAC 2002-2006 
J distriktet: Sigmund Lerheim   
K distriktet: Kjell Børresen 
Fråfall : 
A distriktet: Benn Erik Grav (kollisjon,distriktsrådsmøte) C distriktet: Helge Myklebust (familiearr.) 
F distriktet: Britt Søreid (kollisjon, distriktsrådsmøte) H distriktet: Totill Schøyen (sjukdom) 
Møtet vart gjennomført jfr agenda (vedlagt). 
Det er mitt valg 
Instruktør Liv Ruud hadde ein glimrande presentasjon av opplegget. Ved sida av det faglege formidla 
ho vidare sitt engasjement og sin inspirasjon. Etter hennar innlegg laga deltakarane eit utkast til 
presentasjon som skal distribuerast til alle klubbar innan oktober.  
Ivar Tollefsrud orienterte om tilgjengeleg materiell – alle bøker, brosjyrer etc.  
Overgrep mot barn 
Liv Ruud og Kjell Tore Andersen hadde ei kort orientering. Ein brukte ikkje tid på diskusjon rundt 
dette. Vi avventar vidare eit evt samarbeid med sentrale myndigheiter.. 
Opplæring NAK 
Ein tek sikte på at distrikta får til ei opplæring for alle sine NAK i løpet av året. Fokus vil vere korleis 
presentere DMV for skuleleiarar og lærarar. Så langt det er mogleg vil ein nytte instruktørane som 
hjelp i denne opplæringa. NAC er ansvarleg for organisering i sitt distrikt. Eit par av NAC’ane vil stå 
for opplæringa sjølve. 
Tulipanaksjonen 
NAC`ane ser positivt på at ein åpnar for lokale kjøp av tulipanar. Statuttar for tulipanaksjonen må 
legge retningslinjer for framgangsmåten  - bl a med tanke på innbetaling til narkofondet. 
Kjell Tore Andersen gjennomgjekk logistikken rundt aksjonen. Distrikta bør sjå ytterlegare på 
fraktordningane forå gjere dei enklare og rimelegare. Kjell Børresen presenterte si gjennomføring av 
innsalg tulipanar til klubbane.  
Konklusjon 
Ei konstruktiv samling. MD NAC set stor pris på engasjement og aktiv deltaking frå alle, og at vi kom 
til enigheit om konkrete, hadlingsretta tiltak. Samling over ei helg var med på å bygge opp ein god 
kjensle av å vere eit ”team”. Guida omvisning på Montebellotunet var ekstra ”bonus”! Dato for neste 
fagsjefmøte vart sett til 31/8 – 2/9 2007. Vi håper med det å unngå kollisjonar med evt. 
distriktsrådsmøter. 

Mvh 
Hilde Straumsheim 
MD NAC 



Referat fra fagsjefmøtet 19 og 20 august 2006 på Haraldvangen 

1. Åpning og presentasjon av deltagerne. 

MD – YC ønsker velkommen og håper på en hyggelig og sosial helg sammen, med stort faglig utbytte. Så tok vi en 
presentasjonsrunde av deltagerne: 

Fra distriktene; 
104A Tove Bygdevoll, 104B Jarle B. Lande, 104D Lars Vormestrand, 104E Odd Rage, 104F Brit Mork, 104G 
Marith Jensen Tørnby, 104H Randi Mathisen (kun 19/8), 104J Roar Eng, 104K Bjørn ove Andersen 

104C var ikke tilstede.  

Fra YE utvalget; 
YEPC Oversjøisk Christopher Knag, YEPC Europa Tor Wilhelmsen og MD-YC Rune Johansen 

2. Organisering av YE arbeidet i Norge/YC sine oppgaver/status mål 2006   

Kort gjennomgang av hvordan arbeidet er organisert;  
MD – YC  ansvar for koordinering av  ungdomsarbeidet samt ungdommer inn på leir i Norge. 
YEPC – Overseas  ungdommer ut til oversjøiske nasjoner (ikke Europa)  
YEPC – Europa   ungdommer ut til Europa  
Lionskontoret    økonomi  
LC Eidsvoll Sør   alt av utstyr  
Billetter     Holberg Travel  

Kort gjennomgang av YC sine oppgaver. Se vedlagt pdf.fil  

Status vedrørende mål 2006 – sertifisering og antall studenter. Antall studenter ut ble ca 29 mindre enn målet som 
ble satt på 120, men en hyggelig økning fra 2005. Antall sertifiseringer ble 81. Denne høsten må det være full fokus 
på å få inn rapportene slik at vi får tilbakemeldinger som er viktige i det videre arbeidet.    

3. Leire i Norge  

Det ble gitt en kort status vedrørende årets sommerleire i distriktene B, C, D, G og K. Det meste har godt bra i år, 
enkelte episoder med de har blitt håndtert på en god måte lokalt. Også i år har vi slitt litt med å få vertsfamilier på 
plass, men situasjonen har vært mye bedre enn i 2005.  Vi har fortsatt et forbedringspotensial når det gjelder 
informasjon til studenter og familie. Dette året var det kun 2 studenter som ikke fikk visum en stor forbedring fra 
2005.  Dessverre faller det av en del studenter de siste ukene før leiren starter, noe som fører til at antall studenter 
inn i 2006 ble 123 mot en kapasitet på 134. Sponset 7 ungdommer fra den østlige delen av Europa.     

Ansvar for oversjøiske ungdommer;  
YEC i 104B hadde foreslått at ansvaret for de oversjøiske studentene skulle flyttes fra distriktet, som er dagens 
praksis, til leirarrangør. Møtet sluttet seg til dette og vil bli meddelt 2007 arrangørene samt at det vil bli tatt med i 
den oppdaterte leirguiden som kommer i løpet av høsten.  

Rutiner vedrørende inntak til de norske leirene;   
MD YC la frem for møtet et nytt forslag til rutiner vedrørende inntak til de norske leirene. Bakgrunnen fro forslaget 
er MD-YC sin arbeidsbelastning i perioden april og frem til leirene starter og behov for en større overføring av 
kompetanse mellom tidligere og kommende leirarrangører.  

Møtet sluttet seg til de foreslåtte rutinene som følger som vedlegg. I korthet er det gjort følgende endringer;  
Større ansvar til leirarrangør/distrikt. MD er kun mottaker av søknaden, all kommunikasjon med utlandet og 
student etter mottakl er leirarrangør/distrikt sitt ansvar. Kommunikasjon rundt ankomst, avreise og forsikring er 
leirarrangør sitt ansvar. 



Det skal avholdes et årlig møte for kommende leirarrangører for å få opplæring vedrørende inntak og informasjon 
fra tidligere arrangører i november måned hvert år. Møtet avholdes som kvelds/dagsmøte i Oslo og finansierers av 
arrangør og YE.  
  
Vandreleiren – det var distriktene B, D og E som hadde besøk desember 2005 – januar 2006. Egen rapport er laget 
og distribuert. Denne vinteren er det A, H og J som har ansvaret. Fordeling mellom distriktene er foretatt og 
arbeidet har startet. 

Fokus på evaluering. Gjennomgang av resultatene fra leirene 2005. Dette gir oss en god pekepinn om hva 
ungdommene synes om våre leire.  Flere av arrangørene vil bruke opplegget denne sommeren, det vil gi oss et 
bedre grunnlag for å konkludere. Vertsfamiliene bør også trekkes inn i evalueringen.  

Brosjyren for 2007 leirene og Beitoleiren 2007 ble delt ut til deltakerne.  
  

4. Utvekslingen sommeren 2006 – evaluering. 

Gjennomgang av hvilke rutiner som gjelder i internasjonalt YE arbeid. Det er utarbeidet Quality Norms innen YE 
arbeidet som de fleste nasjonene har akseptert, men som det finnes mange som ikke følger til 100%, og også MD 
104 har problemer med å følge opp en del av punktene til fulle.  Normene som vedlegg.  

Gjennomgang av YE året. Se pdf.fil.   

En del punkter ble tatt opp både fra distrikter og koordinatorer; 
Vær obs på alderbergrensninger på en del leire og ikke minst språk. 
Reservasjoner må være reelle – først til mølla – gjelder kun nasjoner ikke spesifikke leire da det er mottaker som 
fordeler.  
Benytt siste versjon av søknadsskjema som finnes på nett og som er sendt til YC i distriktet.  
Søknad skal også sendes elektronisk til koordinator.  
Søknader skal ikke fylles ut med håndskrift, da returneres den. 
Husk YES nummer i all kommunikasjon. 
Brev til vertsfamilie – her bør vi forvente litt mer enn 2 linjer!  
YEC kontrollerer at pass er gyldig i minimum 3 månder etter hjemkomst. 
Utstyrspakkene og innhold – se annet punkt.  
Studenthåndboken – rapportmal tas bort – vi skriver kun opp spørsmålene vi ønsker svar på.    

Studentene skal sommeren 2007 få med seg en utskrift av at Camp Fee er betalt.  
Ved flyforsinkelser så er det flyselskapets ansvar at ungdommene kommer seg frem til leirsted.   

Nye regler for tildeling av plasser 2006 – 2007. Nye tidsfrister, søknadene skal nå være inne senest den 28.februar. 
Reglene er tidligere sendt til distriktets YC og er også gjengitt i programmet for 2007. Møtet besluttet at det ikke 
kreves depositum ved reservasjon.      

5. YE på nett  
  

Bruk nett sidene – legge ut informasjon til distrikt og klubber. Planer om å legge YE sidene over på lions.no men 
ukart når det vil være på plass.  Flott at rapportert fra ungdommene blir distribuert på nettsider, men husk å be om 
tillatelse først. Det er også populært å lage blogger etc fra turen som distribueres fortløpende. Dette er i 
utgangspunktet veldig positivt, men studentene bør oppfordres til å bruke ”vær varsom plakaten”! Det kan være 
ting som bør forbeholdes en intern rapport og ikke formidles til alle.  

YE sertifiseringen vil bli oppdatert foran neste års utveksling.    

6. Distriktenes handlingsplaner   

Distriktene presenterte sine planer for 2006- 2007. Gode planer med konkrete mål når det gjelder ungdommer ut.  
  

7. Program sommeren 2007  
Programkoordinatorene presenterte 2007 programmet med basis i 2006. 2007 programmet vil bli presentert i 
Lionsbladet og på nettsidene. YEC’ene vil få ekstra kopier til å dele ut. 

Vi har sett oss nødt til å øke prisene for sommeren 2007 på de fleste av destinasjonene. Dette skyldes Camp fee, 
høyere kostnader på flybilletter, spesielt innlands på destinasjon, og at en del nasjoner er sene med 

Distrikt A B C D E F G H J K TOT

Studenter 8 14 10 13 10 8 20 15 20 22 140



tilbakemeldinger om ankomst flyplass slik at de billige billettene er utilgjengelig.  Vi bestiller alltid billetter som gir 
studentene en sikkerhet mht kanselleringer etc. Kjøp av ny billett skal ikke være nødvendig når slike ting skjer.  

 Alle studenter er forsikret via Vesta!  

8. MD – YC handlingsplan for 2006 – 2007 

MD-YC presenterte sin plan for 2006 – 2007.   

Stikkord; Øke antall studenter, fortsette kvalitetsarbeidet inn YE, leire i Norge, styrke Leo, Orkester Norden, 
Beitoleir, spre informasjon om ungdomsarbeidet, Lions Ungdomspris, tegnekonkurransen.   

9. Fornyet stasning på Leo  

MD-YC presentert opplegget og tankene rundt fornyet satsning på Leo etter vedtak i GR. Dette vil først og fremst 
bli distriktenes ansvar men MD-YC kan delta etter behov og ønske. En del distrikter er allerede i gang med 
prosessen og ønsker å bidra. Målet er 4 nye klubber i løpet av året.  

10. Rutiner rundt økonomi og utstyrspakker  

Litt rundt dette med økonomi, utfakturering fra Lionskontoret etter at billett er bestilt.  Leiravgifter/Camp Fee – 
dette håndteres fra sentralt hold.  

Ved kansellering etter at billett er bestilt av koordinator gjelder følgende; 
1.  Klubben skal betale tilsendt faktura.    
2.  Koordinator skal varsles så snart som mulig og Holberg Travel kansellerer billett og gir beskjed om 

refundert beløp.  
3. Klubben sendes utstyrpakke tilanke til YEC som beholder den til neste år eller sender tilbake til lager. 

Klubben refunderes nok 1.350,-.  
4. Kreditt på refundert beløp og utstyrpakke blir utbetalt til klubb,  

Kanselleringer som skyldes sykdom, dødsfall i familie i etc krever legeattest for å kunne refundere totalt beløp.  

Sommeren 2007 kan distriktets YC velge om utstyrpakkene skal sendes direkte til student eller til  
vedkommende.  Vi gjør følgende endringer i pakken; 
T-skjorter økes til 2stk  
Bannere økes til 4 – pris for ekstra bannere settes ned til 30 pr stk.  
Pins økes til 15 - pris for ekstra pins settes ned til 15 pr stk.   
Legge ved distriktets YEC kontakt informasjon i pakke. 
    

11. Oppfølgning studenter.   
  

Diskusjon og meningsutveksling rundt dette med å ha god kontakt med stundentene både i forkant og etterkant av 
utvekslingen. Detter er jo først og fremst et lokalt klubb ansvar, men viktig at vi som fagsjefer på distrikt og MD 
følger opp.   

12. Oppsummering/avslutning. 

Runden rundt bordet viste at vi hadde truffet med programmet og opplegget.  Positivt at det også satses på det 
sosiale med overnatting som gjør at enn blir bedre kjent og får en team følelse.   
   

Rune Johansen 
MD – YC 2005 – 2007 
(sign)      

  



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se rapporten som Erik Evang utarbeidet til CC møtet under EF i England 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Erik er nå på prosjektbesøk, og vi vil få en nyere rapport til guvernørrådsmøtet.  
Det er viktig at vi får en skikkelig gjennomgang av hele prosjektet inkl. finansieringen. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering i påvente av en revidert rapport. 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT OM NSR MINSK O

Møtedato: 18.11 .2006 Saksnr: 3.29 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Lions   Club    International                      
Distrikt 104 K 

Projecting group Minsk 2006 – 2007 
Til 
NSR-Council Chairmen 
Kopi: MD – IRC MD 104 – Evy Einarsen 

State report project Minsk medio October 2006 
Since the NSR meeting 2006, the proceeding of the project is: 
Through the winter - months we have received 
 - detailed estimates for the cost of renovation 
 -(presented to the board of Governors Nov.05) 
 -adjusted front drawings, and detailed cut drawings to make working sketchings 
                (These costs are included in estimate costs) 

Delayed visit in April (because of Presidential election!) gave us time to receive more detailed material from the Total entrepreneur VOLIS. 
This material is controlled / evaluated in the project group, by local architect in Kongsvinger, and by PCC Torbjørn Nord, who has visited the 
project, and is a engineer specialist in controlling injured buildings. Based on this project leader maid a concrete overview of available 
money, present, through 2005-06/2006/07, 2007-2011(D104K), possible support from The Norwegian Department of Foreign Affairs, and 
others. A plan for individual support from Scandinavian Lions Club (like “mini-projects”) is on the “slip”. 

(I hope to be able to give an enclosed “picturing” of ceramic sheets, symbolizing the support – from clubs, firms, unions, officials, etc.) 

Project visit 26. - 28.04 gave constructive result in the discussion with VOLIS, with Minsk City administration, with Director of the Centre 
and our local Lion representative. 

There will be a total “cleaning” of the building, but partly renovating / rebuilding, within the present available amount of money. (3 pages are 
available to show this economical overview, only with Norwegian text.) 

Special problems: The old building has got some external additions.  The veranda is given a half elliptical curve, and will be enclosed in the 
inside area. Backside of the building there will be a round “tower”, length with a passage to the original building. At the end there will be a 
half circular tower, with main entrance. 

We wanted to take this away from step one, because this was a rather expensive “new”-building cost, it was very nice, and maid the whole 
building much more nice and effective.   

“The building would not be approved without this entrance”!  (Estimate cost: NOK 1.4 versus “round tower NOK 04 mill.)  

Problems: 

This spring there has been internal problems in VOLIS, caused by small shareholders.  Though – after lots of “fight”, VOLIS is reorganized, 
“the boss is still the boss”, but they lost working speed. This has even hit those entrepreneurs who should work with electricity, water pipes, 
etc. A N D – “the way through the bureaucracy” – has been rather very long! (Upon these problems, “the boss” was hit by heart disease 
(infarct?) – but is now on his way back.) 

We need all this papers / proposals approved, and translated for acceptance even by the projecting group. 

The translation is now promised to be ready ultimo October. 

Discussion with Norwegian authorities and unions: 
There has been positive discussion with representative (vice-director) in Dep. of F. Affairs, concerning support to 
project in Belarus.  Proposal(s) will be made as soon as we have updated documentation from Minsk. 



Our secr. Gen. Has had constructive discussion with Norwegian Cancer Association. This will proceed. 

LCIF - support:  
As soon as we have the updated papers available, this proposal will be sent. Background 
information etc. – which is even needed to make proposals to our Dep. of  F.  
           /2 
Affairs and The Norwegian Cancer  Association, is worked on. 

Special support from Lions Clubs, from big firms like Statoil, Hydro, etc. 
Some of the last NSR-projects have invited Lions Clubs to take part in  “miniprojects”, with great success. 
(Street Children’s Home” - Daugavpils and  Centre for Elderly people, Baldzio Silas – Vilnius). 

This time we plan to make a “supporting wall” decorated with ceramic sheets. € 1.000 =sheet ca. 10cmX10cm 
with the support sum and name of sponsor. € 5.000 = sheet ca. 50 cm X 50 cm. 
Statoil, Hydro, Dep. of F.Affairs, etc: If € 100.000 = ???? special remarks! 
Goal: At least NOK 1 million 

Economy today: 
NSR 2005-06: ca. € 60.000, 104 K € 40.000. NSR 2006-07: ”Loan” from MD104 ca. € 60.000. 
104 K: 2006-07: ca. € 15.000 
Proposed support: LCIF 2006-07: ca. €60.000 

Total until June – 07: €175.000  (Proposed: € 235.000) 

Next project visit will take place week 44, by project leader and Belarus Lion co-ordinator. 
I’ll try to supplement this information when returned. 

Kongsvinger, 07.10.06 

Erik Evang 
Project leader 

PS. Total state reports (April and July)– in Norwegian – was mailed to all CC’s, MD-
IRC’s 2005 – 2006 July 2006. These reports are available from MD104 secretary. DS 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Oversikten over måltall og resultater vil bli ajourført 2. november og delt ut på møtet 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Sak: MÅLTALL PR. 31.10.2006 O

Møtedato: 18.11 .2006 Saksnr: 3.30 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se rapporten nedenfor 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
LC Randaberg som nå har overtatt distribusjonen, er nå i full aktivitet. Overgangen har gått 
smertefritt, men det er bare å erkjenne at det ble et lite mellomrom som klubben nå jobber 
med å fylle.  

Lion Mints er en meget inntektsbringende aktivitet både for klubb, distrikt og MD. Hjelp til 
markedsføringen fra alle er derfor ønskelig.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: LION MINTS – RAPPORT 1. HALVÅR 2006 O

Møtedato: 18.11 .2006 Saksnr: 3.31 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Lion Mints  -  LC Randaberg 
         05.09.06 
Lionskontoret i MD 104 
v/Egil Moe-Helgesen 

RAPPORT OVER OMSETTINGEN AV MINTS M.M. FOR 1. HAVLÅR 2006

Vi har nå mottatt avtalen for omsetting av Mints. I følge avtalen skal det sendes halvårs-
rapport til MD 104 og Distrikt 104 E.    

Salgsoppgave for perioden 1. januar til 1. juli 2006

FORDELT PÅ DISTRIKT OG KLUBBER

Distrikt Ant. klubber  Ant. kartonger  % av salget 
 A   6   9   8,5 
 B            12            17            16,0  
 C   6   6   5,7 
 D   6   8   7,5 
 E            12            24            22,6 
 F   8            18            17,0 
 G              8            11            10,4 
 H   0   0   0 
 J   4   6   5,7 
 K   4   7   6,6 
 Sum            62          106                     100     

I tillegg har vi solgt 33 myntbokser i denne perioden. 

Prognose for resten av året: 
Vårt mål er å få en årlig omsetting på minst 120 kartonger pr. halvår. Det klarte vi ikke i første 
halvår 2006. Men nå har etterspørselen økt så vi regner med og nå målet på 240 kartonger 
dette året. Vi håper at prisøkningen fra september ikke fører til mindre interesse for Mints-salg 
fra klubbene. 

Økonomi og utbetaling til MD: 
Vi regner med en gjennomsnittlig nettofortjeneste på ca. kr. 1.100,- pr. kartong med den 
prisen som var i første halvår av 2006.  I flg. avtalens pkt. 4 skal  det for første halvår 
utbetales en        a-konto til MD. Ut fra avtalen om 70% av overskuddet til MD, overfører vi 
nå  kr. 82.000,-.  



Med hilsen 

Steinar Straum



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se rapport med saksnummer 3.50.1  fra MD-NAC Hilde 
Straumsheim 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
• Fagsjefkurset som gikk over 3 dager i september 2006 meget vellykket, og vil bli 

gjentatt i september 2007. 
• Årets tulipanaksjon tidenes beste med 872.930 tulipaner levert. Mange godord om 

kvaliteten, men også et par negative tilbakemeldinger.  
• Ny presentasjon om NA arbeidet utviklet og distribuert til distriktene. 
• Kunnskapsløftet et sentralt tema i presentasjonen. Gir mulighet til å markedsføre våre 

produkter. 
• Informasjon om at det kan søkes om midler til andre aktiviteter enn kursene i DMV er 

ikke godt nok kjent. Må bli en prioritert oppgave på årets fagsjefmøte. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Til neste års tulipanaksjon bør det ligge ved en instruksjon om hvorledes man best skal 
behandle tulipanene.  

Rapporten godkjennes. 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT NARKOARBEIDET PR. 30.04.2007 B

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.50 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 





Statusapport  NA 
MD 104  pr 6. mai 2007                                                  

Hilde Straumsheim MD-NAC 
e-post: hild-s@online.no 
Tlf 90168669, 70251479 

 

Hovudfokus og mål for MD-NAC 2006-2007: 
Å delta aktivt i kampen mot rus og stoffmisbruk.  
Dette gjer vi gjennom tulipanaksjonen - som gir grunnlag for klubbane si finansiering 
av  undervisningsopplegget ”Det er mitt valg”. 

MÅL 1   
Gjennomført opplæring av årets NAC gjennom fagsjefskurs 1-3 september. 
 -Hovedfokus : Opplæring i og markedsføring av ”Det er mitt valg”.   

MÅL 2  
 Styrke tulipanaksjonen 
- Gjennom ytterlegare informasjon, motivasjon og tilrettelegging er målet å kome opp  
   i eit antal på minimum 850.000 tulipanar våren 2007.  
- Utarbeide statuttar for tulipanaksjonen. 
- Arbeide for reduksjon av fraktkostnadar. 

 
MÅL 3 
 Marknadsføre ”Det er mitt valg” til lærarar, foreldre, lærarstudentar, skuleleiarar og 
 andre  som har ansvar for barn sine oppvekstvilkår.  
- Gjennom å utvikle og formidle undervisningsopplegg / foredrag til bruk i distrikt, soner og   

klubbar vil vi gjere det lettare for lionsmedlemmar å gjere undervisningsopplegget kjent i skulen.  
-
Mål 4 
Motivere til at bruk av  ”Det er mitt valg” gjennom heile skuleåret vert ein viktig del av 
innføringa av den nye læreplanen ” Kunnskapsløftet.” 
- Gjennom å fokusere på  Kunnskapsløftet  i vårt materiell 
- Gjennom opplæring av våre tillitvalde om kva som står i læraplanen ang haldningsskapande arbeid. 
- Gjennom auka tilgjenge til oppfriskingskurs 

Resultat: 
*Instruktør DMV Liv Ruud deltok på Montebellotunet med informasjon om DMV.  
*Fagsjefane gjennomførte workshop med mål å lage ein presentasjon av DMV.      
  Presentasjonen er marknadsført gjennom distrikta sine NAC og er i bruk. Kan skaffast frå  
  Lionskontoret. 

Resultat : 
*Tulipansalg: 863.250 . Tidenes beste - !   
*Forslag til statuttar har vore framlagt GR – er til avstemming på Riksmøtet.. 
*Fraktkostnadar: Ikkje klart pr 6 mai

* Resultat: 
   *Ny presentasjon er utvikla og sendt ut til alle NAC ane. Skal nyttast v. innsalg til skulane.   



- Gjennom fleksibilitet i gjennomføring av kurs  

MÅL 5 
Støtte og oppmuntre klubbane i gjennomføre andre tiltak retta mot ungdom og 
rusførebygging. 
-Gjennom å  støtte og følge opp sentralt  støtta  aktivitetar og innsamlingar nedfelte i NAC-ane sine 
handlingsplanar.   
- Gjennom å syte for at klubbane får grei informasjon om den støtta dei er berettiga til gjennom Lions 
Narkofond. 

MÅL 6 
Vere tilgjengelege for samarbeid med andre på ein måte som er til det beste for våre mål 
og vår organisasjon 
-Gjennom at samarbeidet er gjensidig forpliktande, vel definert og godt planlagt. 
-Gjennom at samarbeidet synleggjer Lions slik vi ynskjer det, ma ved at vi kan bruke det til sjølvprofilering 
. 

MÅL 7  
Følge opp og rapportere arbeidet med førebygging av rus og vold. 

- Gjennom AU / GR 
- Gjennom NAC  i distrikta 
- Gjennom bruk av nettside / The Lion 

              Hilde Straumsheim 
                  MD NAC 

Resultat 
* Kunnskapsløftet er sentralt tema  i den nye presentasjonen av DMV. Bøkene er/blir også 
   reviderte og tilpassa Kunnskapsløftet.  
* Opplæring NAK gjennomført i fleire distrikt.                 
* 2 dagars kurs har vore gjennomført som 1 ettermiddag + 1 dag enkelte stader. Reduserer 
   vikarutgifter, men på kostnad av pedagogisk utbytte.                                                             * 
Ein ny instruktør er ferdig utdanna, nummer 2 godt i gang. 

Resultat: 
* NAC – handlingsplananane har vore lite konkrete. Vanskelig å følge opp måltalla for  
   kurs. Ei foreløpig oversikt viser  innvilga  midler frå Narkofondet til DMV:-kurs:   
   1.005.500,- (pr. 30.04)  
* Vi må marknadsføre Narkofondet  bedre. 
   Innvilga frå Narkofondet til aktiviteter utanom DMV: 153.560.- Dette viser at vi  
   ikkje har hatt så mange søknader til ”andre aktivitetar”. Grunnen kan vere            
   a) klubbane brukar ikkje tulipanpengane berre til ungdomsarbeid.  
   b)klubbane veit ikkje nok om Narkofondet og  kva ein  kan søkje støtte til Vi må   

Resultat: 
* Brukt vår IT-konsulent til utforming av annonser/materiell i tråd  m. nyprofilerings-mal. 
* Vi har satt klare betingelsar for synleggjering ved større arr. der vi er inne med støtte frå  
   Narkofondet

Resultat: Arbeidet går kontinuerleg.



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se rapporten nedenfor utarbeidet av MD-IRC Evy Einarsen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
• Det er bevilget kr. 100.000 fra katastrofeberedskapen etter tsunamikatastrofen på 

Salomonøyene. Da Lions ikke har noen forbindelse med dette området, er pengene 
kanalisert gjennom Norges Røde Kors som via sin søsterorganisasjon i området utfører 
direkte hjelpearbeide.  

• Det er totalt innbetalt ca. 5,5 mill til CSF II.  
• Roe Grønnevedt er på plass i Malawi som vår stedlige representant. 
• Byggingen av den første øyehelseklinikken er i god gjenge, og klinikken er beregnet 

ferdig før ferien. Åpning antagelig i oktober.  
• MJF kan nå bestilles ved å innbetale til den norske kontoen og øremerke til MJF. 

Rutinen er beskrevet på vår hjemmeside. 
• Minskprosjektet forsinket, men renoveringen er nå endelig kommet i gang.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
MD-IRC skriver fine informasjonsbrev til distriktenes IRC’er. Målet er naturligvis at disse 
skal distribueres videre til IRK, noe som dessverre ikke alltid gjøres. Bør tas som eget punkt 
under fagsjefopplæringen. 

GS anmoder MD-IRC og informasjonskonsulenten å rydde opp i presentasjonen som ligger 
på fagområdet, slik at gamle og uaktuelle presentasjoner tas bort. 

Rapporten godkjennes.  

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT INTERNASJONALT ARBEID PR. 
30.04.2007

B

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.51 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



RAPPORT FOR IR-OMRÅDE FOR MD 104 FRA 01.02.07- 01.06.07 

MD IRC Evy Einarsen 

Våre visjoner er vår rettesnor på IR-området: 
• Lions Norge skal være ledende i Lionsbevegelsen innen internasjonalt 

bistandsarbeid. 
• Minimum 40 % av årlig innsamlede midler i MD 104 bør i løpet av 

langtidsperioden kanaliseres til IR arbeid. 
• Synliggjøre felles IR innsatser. 

Status: 
Lions Norge viser engasjement og vilje til å etterleve våre visjoner ved å raskt bevilge penger 
til områder som berøres av naturkatastrofer eller når annen nød som inntreffer. 
Her kan nevnes: 

• Innbetaling til Salomomøyene på kr. 100.000 etter tsunamiens ødeleggelser i april 
2007.  

Når det gjelder synliggjøring av våre IR innsatser har det vært en mengde gode informative 
reportasjer i The Lion. 
Her kan nevnes : 

• Bildereportasjen av Lion Bjørn Aslaksen om øyehelse i Uganda. 
• Artikkelen ”Vi er i gang” -  Øyehelse i Malawi av Jan Holtet spesialrådgiver i LAN. 

Satsingsområde nr. 1 
• Øyehelseprogrammene i Uganda og Malawi – Campaign Sight First II (CSF II) 
• Klubbene oppfordres i perioden 2006-2008 til å yte etter evne og gi prioritering til: 

Campaign Sight First II.  

Status:  
Campaign Sight First II. (CSFII)  
I samarbeide med Lions Clubs International, deltar MD Norge i prosjektet Campaign Sight 
First II. (CSFII)  
Status pr. 05.05.07 viser en innbetaling på kr. 5.43. mill.  

Øyehelseprogrammet i Malawi : 



Vår stedlige representant  Roe Grønnevet er på plass i Malawi. Vår spesialrådgiver fra LAN 
skal til Malawi i mai 2007, og vil da ha klare meldinger tilbake om utvikling og framdrift av 
øyehelseprosjektet og åpning av den første klinikken i Malawi.  
Det er særlig gledelig at allerede nå er enkelte distrikt i MD 104 inne og starter 
skoleutviklingsprosjekt i Malawi. Det er Distrikt 104J som samarbeider med Lions klubber i 
Malawi. 

Andre forhold: 
Det er nå gitt aksept for øremerking penger fra av Melvin Jones Fellowship (MJF) til 
Campaign Sight First II (CSFII). Det søkes på ordinær måte om MJF, og søknad må deretter 
også  sendes til Lionskontoret i Oslo. 

Prosjektreiser til våre øyehelseprosjekter i Uganda  
Status: 
Det er gjort en ny reise med IRC’er og andre deltakere i mars 2007, og det er kommet udelte 
positive meldinger fra turene i Uganda.  Pr. dags dato har 7 av våre distrikts IRC’er  og et 
styremedlem fra LAN Per Jægtvik deltatt på reisene.  Når gjenstår det og se om ”besøkene” i 
Uganda vil influere på innbetalingene til CSF II. Det vil kanskje også på sikt føre til bedre og 
tilgjengelig informasjon om våre øyehelseprosjekter i Uganda ( og Malawi).  

Satsingsområde nr. 2 
• Å synliggjøre våre aktiviteter gjennom aktiv informasjon på to plan: 

MD Norge/ LAN til distrikt- sone- og klubbnivå. 
• Informasjon til klubb via IRC til sone- distrikt og til MD-nivå.  
Status: 
Det jobbes aktivt på alle nivå, og det finnes tilgjengelig informasjon  på de ulike hjemmesider 
til våre distrikt og MD Norge sin hjemmeside som kan brukes av distrikt/ soner og klubber. 
Klubber og distrikt er gode på å sende inn stoff til The Lion om sine små og store prosjekter 
på IR-området. 
Det er utarbeid fakta ark for IR-området for MD Norge og med spørsmål som kan brukes som 
kunnskapsbase for IR. 
MD IRC har deltatt på Distriktsmøtet i D 104 G , og avviklet seminar : ”IR-arbeid for MD 
104.” 

Satsingsområde nr. 3 
• Å bidra til samhandling på tvers av faggrensene og fagområdene ved opprettelse av nye 

prosjekter som gjør våre aktiviteter attraktive for nye medlemmer. 
Status: 
Det er en aktiv prosess som er i gang for å kunne få til en reise sommeren 2007 med studenter 
til våre øyehelseprosjekter i Uganda. Det skal være et samarbeid med LAN og MD YC.  



Satsingsområde nr. 4 
• NSR-prosjekter  
• Minsk  -    framdrift -  informasjon. 
• Romania - framdrift - informasjon 

Status for Minsk-prosjektet: 
Prosjektet har hatt en del forsinkelser.  Det ser ut som byggestart /renoveringsarbeidet kan  
starte i mars /april 2007, men det foreligger ikke status pr. dags dato. 
Det er sendt ut informasjon om kjøp av ”sponsorvegg” – det vil si at de som ønsker det kan 
kjøpe en eller flere keramiske fliser som symboliserer en ” Håpets regnbue”, og hvor navnene 
på sponsorene vil bli satt inn. Prosjektet er ikke fullfinansiert, og det er å håpe at dette kan gi 
sårt trengte midler til” Hjelp til kreftrammede barn i Belarus”.  

Status for Romania-prosjektet: 
Planarbeidet og alle nødvendige fakta om ”Restaurang-skolen” for funksjonshemmede er i 
gangsatt. Det planlegges et besøk for MD IRC-gruppa i Norden i oktober 2007. 

Konklusjon: 
Den internasjonale satsningen på IR-området er i framgang, og fortsatt bør alle distrikt og 
klubber bør bestrebe seg til å leve opp til ”Lions Statement”. 

Lakselv, den 5.mai 2007        MD IRC Evy Einarsen 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen  

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Regnskapet fra Malawi har akkurat kommet, og et fullstendig regnskap kan derfor ikke legges 
frem før nærmere Guvernørrådsmøte. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Sak: REGNSKAP LAN PR 31.03.2007 O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.52 OG 3.53 – 
2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Lions Aid Norway
Sak 2007-11-2

Driftsresultat 01.01-31.03.2007

2007 2006 2 007
Øyehelse

Uganda Malawi Annet Total Total Øyehelse
Virkelig Årsbudsjett Virkelig Årsbudsjett Virkelig Virkelig Virkelig Årsbudsjett

Inntekter
Støtte fra NORAD 468 228 1 800 000 711 378 5 200 000 1 179 606 6 406 636 7 000 000
Bidrag fra klubbene 52 025 578 000 79 041 1 471 000 131 066 1 234 173 2 049 000
Andre inntekter 12 500 12 500 77 609
Sum inntekter 520 253 2 378 000 790 419 6 671 000 12 500 1 323 172 7 718 418 9 049 000

Kostnader
Investeringskostnader 176 598 160 000 497 337 3 800 000 673 935 3 789 010 3 960 000
Personalkostnader 215 825 550 000 143 691 970 000 359 516 1 273 884 1 520 000
Revisjon, fremmede tjenester 75 000 26 652 200 000 26 652 285 851 275 000
Opplæring 20 445 400 000 37 061 500 000 57 506 771 874 900 000
Driftsutstyr og vedlikehold 4 855 50 000 693 200 000 5 548 158 204 250 000
Møter, reiser, bilutgifter 22 897 200 000 22 022 100 000 44 919 533 717 300 000
Tilskudd til drift av klinikker 50 243 400 000 150 000 50 243 432 907 550 000
Andre driftskostnader inkl. administrasjon 29 390 543 000 62 963 751 000 45 000 137 353 475 134 1 294 000
Sum kostnader 520 253 2 378 000 790 419 6 671 000 45 000 1 355 672 7 720 581 9 049 000

Driftsresultat 0 0 0 0 −32 500 −32 500 (2 163) 0 

Balanse pr. 31.03.2007

Øyehelse 
Uganda Malawi Fadderbarn Annet Sum Sum 2006

Eiendeler

Omløpsmidler
Kortsiktige fordringer 98 963 6 282 1 539 143 1 644 388 695 654
Klubbinnbetalinger i mellomregning MD 690 334 690 334 1 207 384
Likvider Norge 4 018 302 2 253 167 −19 802 647 468 6 899 135 3 580 112
Likvider utenlands 783 820 53 924 837 744 511 757
Sum omløpsmidler 4 901 085 2 313 373 670 532 2 186 611 10 071 601 5 994 907

Sum eiendeler 4 901 085 2 313 373 670 532 2 186 611 10 071 601 5 994 907

Egenkapital og gjeld

Egenkapital
Opptjent egenkapital 01.01.2007 762 830 762 830 771 543
Årets resultat −32 500 −32 500 −8 713
Opptjent egenkapital 31.03.2007 730 330 730 330 762 830

NORAD
Innestående 01.01.2007 424 751 424 751 276 387
Innbetalt støtte for 2007 900 000 2 600 000 3 500 000 6 555 000
Anvendt i prosjektet 468 228 711 378 1 179 606 6 406 636
Balanse 31.03.2006 431 772 2 313 373 2 745 145 424 751

Andre bidragsytere
Innestående 01.01.2007 2 468 080 610 371 6 611 3 085 062 1 584 332
Innbetalt av klubbene i 2007 1 870 959 79 041 148 866 2 098 866 2 967 654
Finansinntekter 0 19 350
Anvendt i prosjektet 52 025 79 041 88 705 219 771 1 486 274
Innestående 31.03.2007 4 287 014 0 670 532 6 611 4 964 157 3 085 062

Kortsiktig gjeld
Minsk 964 587 964 587 935 831
Kreditorer 182 299 447 910 630 209 411 912
Mellomregning med MD 104 37 073 37 073 374 521
Sum kortsiktig gjeld 182 299 0 0 1 449 570 1 631 869 1 722 264

Sum gjeld og egenkapital 4 901 085 2 313 373 670 532 2 186 511 10 071 501 5 994 907

1



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER:  
Se styrereferatet nedenfor. 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Referatet tas til orientering.  

VEDTAK: 

Sak: REFERAT FRA STYREMØTE I DMV 16.02.2007 O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.54 – 2006/07

Saksbehandler: Ivar Tollefsrud Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se referatet nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Referatet tas til orientering. 

VEDTAK: 

LIONS AID NORWAY 

Møteprotokoll 

Møteart:  Styremøte 
Dato/tid fra-til  16.2.2007 fra kl. 14:00 til kl. 15:05 
Sted:   Lionskontoret    
Tilstede:  Evy Einarsen, Helge Toftner, Per Jægtvik 
   Svein Berntsen deltok pr. telefon 
Fra administrasjonen: Otto Brødholt 

Sak 2007-01 – Protokoll fra møte 2.11.2006 
Godkjent 

Sak 2007-02 – Reglement for Lions Aid Norway 

Sak: REFERAT FRA STYREMØTE 16.2.07 I LAN O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.54– 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Fremlagt administrasjonens forslag, som ble enstemmig godkjent med noen mindre rettelser. 
Endelig reglement vedlegges møteprotokollen. 
Reglementet oversendes guvernørrådet for sluttbehandling i møte i august 2007.  

Sak 2007-03 – Årsrapport for 2006 
Fremlagt utkast til beretning om virksomheten i 2006. Rapporten med beretning om 
virksomheten, regnskap pr. 31.12.2006 og revisjonsrapport var overlevert Lionskontoret for å 
tas inn i riksmøtedokumentene. 
Ingen styremedlemmer har etter det hatt bemerkninger til rapporten. 
Rapporten anses dermed som enstemmig godkjent for fremleggelse for guvernørråd/riksmøte. 

Sak 2007-04 – Prosjektbesøk Malawi – rapport fra Jan A. Holtet 
Fremlagt Jan A. Holtets rapport fra reise til Malawi 15. – 26- nov. 2006 
Styret tok rapporten til orientering. 

Sak 2007-05 – Inspirasjonsreise mars 2007 
OB orienterte om program og deltakelse. 
Styret tok saken til orientering. 
  
Sak 2007-06 – Treårsavtale med NORAD 
OB orienterte om at vi hadde fått treårs avtale med NORAD. Det betyr for LAN noe mindre 
administrativt arbeid med mer vekt på oppnådde resultater og måloppfylling i de årlige 
rapportene. At LAN har fått slik avtale, betyr dessuten at NORAD har tillit til oss som 
samarbeidspartner. 
Styret tok saken til orientering. 

Sak 2007-07 Ungdom til utviklingsland 
OB orienterte om forslaget fra Fagområde Ungdom om en ungdomsleir i Uganda. Styret 
mener dette er et godt initiativ og at en burde få til et forprosjekt i år.  
Saken har senere vært gjenstand for drøftelser under siste prosjektbesøk i Uganda. Det 
foreligger sak til GR-møtet i mai måned. 

Ingen saker under Eventuelt 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se regnskapet i sak 3.56. 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
• Regnskapet viser et overskudd på kr. 138.000 mot et budsjett på kr. 141.000.- 
• Det er en inntektssvikt på kr. 115.000. To kurs under budsjett utgjør kr. 51.000 mens 

det er en svikt på kurs høgskolene på kr. 81.000.- 
• Personalkostnadene er 128.000 under budsjett på grunn av refusjon sykepenger.  
• Lavere kapasitet har gjort at arbeid av egne ansatte mot prosjekt svikter med 123.000, 

nesten tilsvarende de lavere personalkostnadene. 
• Varekost solgte bøker er kun kr. 8.800, da alt av nye bøker er betalt via bevilgningen 

fra SHD. 

Utsiktene fremover: 
• Usikkerheten resten av året knyttes særlig til høgskolekursene. Vi har fått redusert 

bevilgningen fra SHD til disse kursene til kr. 250.000, mens budsjettet er på kr. 
544.000.  

• I utgangspunktet kompenseres dette med lavere varekost på solgte bøker – se 
kommentaren ovenfor. 

• Vi antar at utdanningen av nye instruktører vil bedre kurskapasiteten.  
• Utfordringen blir da om klubbene klarer å selge inn nok kurs.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Regnskapet tas til orientering 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL REGNSKAP PR. 31.03.2007 
FOR DMV.

O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.55 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Stiftelsen Det er mitt valg

RESULTATREGNSKAP DRIFT PR 31.03.2007

Regnskap Regnskap Budsjett Differanse
Note 2007 2006 2007 budsj/regnsk

Inntekter
Kurs 474 000 411 000 525 000 (51 000)
Musikalen 1 900 1 200 3 000 (1 100)
Andre kursinntekter 9 219 28 100 300 8 919 
Salg bøker 79 556 51 715 70 950 8 606 
Kurs høgskolene 82 450 89 100 163 200 (80 750)
Sum inntekter 647 125 581 115 762 450 (115 325)

Driftskostnader
Personalkostnader 355 106 425 523 483 076 (127 970)
Reiser 69 340 58 323 82 200 (12 860)
Egne ansatte's arbeid mot prosjekt (36 300) (105 500) (159 000) 122 700 
Belastn. fra MD 104 0 0 0 0 
Lokalkostnader 16 475 7 500 9 500 6 975 
Revisjon og regnskap 18 750 15 000 18 750 0 
Avskrivninger 0 0 0 0 
Andre driftskostn - royalty 14 085 15 232 27 725 (13 640)
Adm.og kontorkostnader 35 117 15 153 36 813 (1 696)
Lagerkost, utsendelse 27 496 30 465 22 500 4 996 
Varekost solgte bøker 8 800 0 99 810 (91 010)
Avs. tap på krav 0 0 0 0 
Sum driftskostnader 508 869 461 696 621 374 (112 505)

Driftsresultat 138 256 119 419 141 076 (2 821)

Finansresultat (353) (152) (353)

Resultat før netto prosjekter 137 903 119 266 141 076 (3 174)
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RESULTATREGNSKAP DRIFT PR 31.03.2007

Oppf. grad
i %

90 
63 

3 073 
112 
51 
85 

74 
84 
23 

173 
100 

51 
95 

122 
9 

82 

98 

98 
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Stiftelsen Det er mitt valg

REGNSKAPSRAPPORT PROSJEKT PR. 31.12.06

 

SHD Regnskap Regnskap Bevilget støtte Bevilget støtte
Note 3/31/07 3/31/07 HSD LCIF

Utbetalt støtte Påløpn. Kost. Resultat LCIF

Støtte/tilskudd SHD 1 087 500  2 175 000
LCIF 0
Sum inntekter 1 087 500 0 0 2 175 000

 
Evaluering 200 000 200 000  400 000
   Design 0 49 675 −49 675 0
   Ungdomstrinnet 0 52 169 −52 169 0
   Veiledningsmøter intervensjon 0 0 0 0
   Trykking, utsendelse 0 0 0 0
   Eksterne veiledere 0 0 0 0

Sum Evaluering 200 000 101 844 98 156 400 000

Materiell
   Grunnskolen 200 000 63 701 136 299 400 000
   Vold og overgrep 0 0 0 0
   Videregående skole 100 000 0 100 000 200 000
   Foreldre 0 23 700 −23 700 0
   Aktivitets- lekehefte 0 19 065 −19 065 0
   Barnehageopplegg 75 000 0 75 000 150 000

Sum Materiell 375 000 106 466 268 534 750 000

Skolering  
   Pedagogiske høgskoler 125 000 77 469 47 531 250 000
   Nye instruktører 50 000 36 300 13 700 100 000
   Oppfølgingskurs 100 000 0 100 000 200 000
   Foreldremøter 62 500 10 000 52 500 125 000
   Instruktører/medarbeidere 175 000 71 968 103 032 350 000
   Vold/overgrep 0 0 0 0

Sum Skolering 512 500 195 737 316 763 1 025 000
LCIF 0
Overheadkostnader 0 0  0
Sum 1 087 500 404 048 683 453 0 2 175 000 0

Resultat 0 0 683 452,50 0 0
Ført mot driftsregnskapet 0 0 0
"Overskudd" fra i fjor 141 001 140 104
Netto resultat 0 824 454 140 104
Ikke utbetalt 1 087 500 0

1



Stiftelsen Det er mitt valg

Balanse 3/31/07 12/31/06
   

Eiendeler
Note

Anleggsmidler
Varige driftsmidler 6 585 6 585

Omløpsmidler
Varer på lager 0 8 800

Forskuddsbetalte kostnader/fordringer 102 745 57 192
Debitorer  69 861 32 065
Sum fordringer 172 606 89 257

Bank 2 197 402 1 554 106
Sum omløpsmidler 2 370 008 1 652 163

Sum eiendeler 2 376 593 1 658 748

Egenkapital og gjeld

Egenkapital
Opptjent egenkapital 01.01. 578 248 355 591
Stiftelseskapital 200 000 200 000
Årets resultat drift 137 903 222 657
Sum egenkapital 916 151 778 249

Kortsiktig gjeld
Kreditorer 45 167 183 056
Mellomværende med SHD 824 454 141 001
Mellomværende med LCIF 140 104 140 104
Annen kortsiktig gjeld 124 987 42 733
Skyldig forskuddstrekk & arb.g.avg. 104 104 198 821
Skyldig feriepenger 221 626 174 784
Sum kortsiktig gjeld 1 460 442 880 499

Sum egenkapital og gjeld 2 376 593 1 658 748

1
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: se referatene nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Referatene tas til orientering 

VEDTAK: 

Styremøtereferat 

Styremøte den 16.2.2007 

Til stede:  Styreleder  Tom Berge (pr telefon) 
   Styremedlem  Sigmund Kjos 
   Styremedlem  Kjell Børresen 

I tillegg deltok: MD NAC   Hilde Straumsheim 
   Generalsekretær Egil Moe-Helgesen  
Referent:  Ivar Tollefsrud 

Sak: REFERAT FRA STYREMØTER I DMV 16.2.07 
OG 13.3.07

O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.57 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



1/07. Godkjenning av innkalling og referat 

Vedtak: Innkallingen godkjent, styrereferatet fra 21.11.2006 godkjent og underskrevet av 
fremmøtte styremedlemmer 

2/07. Godkjenning av regnskap for 2006 
 
Regnskapet gjort opp med et overskudd på kr 222.657,-. Stor økning i grunnskole- og 
høgskolekurs 4. kvartal, samt godt salg av lærebøker er hovedgrunnen til dette gode resultatet. 
Kostnader i henhold til budsjett. Regnskapet er foreløpig ikke revidert 
LCIF tilskuddet på US$ 25.000 er ikke benyttet. 
Vedtak: Regnskapet godkjennes. Det tas forbehold for revisors gjennomgang. 

3/07. Årsrapport 2006 

Styreleder uttrykte tilfredshet med årsrapport og regnskap. Ingen øvrige kommentarer 
Vedtak: Årsrapporten godkjennes 

4/07. Status vedr kurssituasjon/instruktører o.a. 

Kurssituasjonen i Oslo er bekymringsfull. Distrikt 104H har en ordning hvor klubber 
anmodes om innbetalinger til et kursfond, og NAC inviterer skoler til kurs. Arbeidet med å 
introdusere programmet for de forskjellige skoler må intensiveres, ved at klubber tar ”fysisk” 
kontakt med sine skoler. DG er orientert og vil prioritere arbeidet m ot soner og klubber. 
Hilde Straumsheim ønsket en ”enkel” brosjyre som kan sendes med barna i skolesekken. 
Kostnader ifbm produksjon/trykking kan dekkes av prosjektmidler. 
Liv Skanche Ruud vil være 100% sykmeldt fram til 1. mai d.å. 
Ny instruktør, Marit Søsveen holdt sitt ”eksamens-kurs” i Moss 7. og 8. februar, med svært 
gode tilbakemeldinger. 

5/07. Eventuelt 

Egil Moe-Helgesen refererte fra ”pengesurret” i Evangeliesenteret (som mottar betydelig 
støtte fra Sh-dir), hvor penger helt tydelig er brukt til andre formål enn beskrevet i søknader 
og tildelingsbrev. Det er viktig at bevilgede midler brukes til tiltenkte formål! 
Neste styremøte skal avholdes den 12. mars. 2007 på lionskontoret 

Oslo 24.11.2006 

Tom Berge    Liv S. Ruud    Bjørn Holm 
Styreleder 
  
Stein Larsen    Sigmund Kjos    Kjell Børresen 



Styremøtereferat 

Styremøte den 13.3.2007 

Til stede:  Styreleder  Tom Berge 
   Styremedlem  Sigmund Kjos 
   Styremedlem  Kjell Børresen 
   Styremedlem  Stein Larsen 
   Varamedlem  Anna Grethe Engebu 
Forfall:  Styremedlem  Bjørn Holm 

I tillegg deltok: MD NAC   Hilde Straumsheim 
   Generalsekretær Egil Moe-Helgesen  
Referent:  Ivar Tollefsrud 

1/07. Godkjenning av innkalling og referat 
Vedtak: Innkallingen godkjent, styrereferatet fra 16.2.2007 godkjent etter at kommentar fra 
Anna Grethe Engebu vedr. lavere personalkostnaders bidrag til overskudd, ble vedtatt tatt inn 
i referatet.  Referatet underskrevet av fremmøtte styremedlemmer 

6/07. Regnskap (endelig regnskap for 2006) 
Endelig regnskap lagt fram. Det var ingen endringer fra regnskapet som ble fremlagt for styret 
den 16.2.07. Revisjonsberetning datert 13. mars 2007. 

7/07. Tilskudd fra Sh-dir 
Årets tilskudd fra Sosial- og helsedirektoratet er på totalt kr 2.175.000,-, fordelt på 
materiellutvikling kr 750.000,-, skolering kr 1.025.000,- og evaluering kr 400.000,-. 

8/07. Lærerhøgskolene – kursaktivitet/finansiering 
Sosial- og helsedirektoratet har i sitt tildelingsbrev begrunnet hvorfor tilskuddet til 
Lærerhøgskolene er redusert. De sier i brevet. ”Grunnet nødvendig streng prioritering av 
søknadene, har Sosial- og helsedirektoratet grundig vurdert de aktiviteter det søkes tilskudd 
til. Vi vil derfor bemerke at tilskuddet til posten ”Skolering – de pedagogiske høgskolene” er 
kraftig redusert i forhold til tidligere, og at DMV etter en nærmere vurdering ikke kan påregne 
støtte til dette tiltaket neste år. Direktoratet finner det ikke rimelig at det offentlige finansierer 
denne type opplæring for ett spesifikt program” 
Bortfall av inntekter fra Høgskolene, som i fjor var på nesten kr 486.000,- vil i stor grad måtte 
kompenseres for at regnskapet skal balansere. Arbeid mot høgskoler vil bli et sentralt tema på 
instruktørsamlingen 14. og 15. mai. 

9/07. Styremedlemmer/varamedlemmers arbeidsoppgaver 
a) Styremedlemmers lovpålagte oppgaver i styret. 
Styremedlemmene er direkte ansvarlige for stiftelsens økonomi. Ansvaret er definert i 
regnskapsreglene i aksjeloven. 



Styret er det høyeste organ i stiftelsen. Det er styrets medlemmer som foreslår nye 
styremedlemmer. Guvernørrådet i Lions kan være uenige i valgene, og gi råd om f. eks hvilke 
kvalifikasjoner styremedlemmene bør inneha. 
Brønnøusund- og Stiftelsesregisteret vedlikeholdes av styret. 
Styret vedtok at varamedlemmer skal få innkalling (til orientering) og referater. Daglig leder 
tar kontakt med varamedlemmene samt sender de stiftelsens vedtekter. 
b) Strategi for ”salgsopplæring” av lionsmedlemmer. 
1) Gjennom distriktenes NAC presentere utarbeidet ppt-/flipover-/lysarkpresentasjon 
2) Gruppearbeid på distriktsmøter/riksmøte om hvordan og til hvem programmet kan selges. 
3) Annonsering i fagblad. 
4) Finne ”spesielt interesserte” i soner som kan presentere opplegget til skoler, sammen med 
representant(er) fra den lokale lionsklubben 
5) Fast ansatte instruktører må i 2007 fortsette å selge DMV til høgskoler (kr 250.000,- fra 
Sh-dir til disp). 
c) Arbeidsfordeling daglig leder - styremedlemmer 
Ikke diskutert 
d) Nye styremedlemmer 
Styreleder Tom Berge går ut av styret (har sagt seg villig til fortsatt å svare på/gi råd om saker 
med juridisk innhold). Styremedlem Stein Larsen kan tenke seg gjenvalg. Nytt styremedlem 
etter Tom Berge må foreslås på styremøte 14. mai. Ny styreleder må samtidig velges. 

10/07. Det er mitt valg – Lions, fremtidig samarbeidsform. 
Notat fra Tom Berge vedlagt. (NOTAT DMV TB 07) (se sak 5.09 i GRM 1.6.2007) 
Konklusjonene i notatet godkjent av styret. 

5/07. Eventuelt 
Ingen poster under eventuelt 

Oslo 8.5.2007 

Tom Berge    Anna Grethe Engebu    Bjørn Holm 
Styreleder 
   

Stein Larsen    Sigmund Kjos    Kjell 
Børresen



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se måltallene i sak 3.60. 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Generelt ser vi en klar tendens til en betydelig nedadgående tendens i innbetalingene til de 
forskjellige prosjekter. Samtidlig er det nå klubbene får oversikt over sine inntekter. Det er 
derfor all grunn til å følge opp klubbene med innbetalinger til prosjektene. Dette gjøres best 
ved de oversikter Solveig Selle Gran sender ut om innbetalinger pr. prosjekt og klubb.  

Generelt trenger vi penger over alt. Kanskje særlig på ungdomssektoren der vi har behov for å 
finne finansiering dersom vedtaket om å sende 6 studenter til Uganda går gjennom. 

Katastrofeberedskapen har tilstrekkelig med midler, og  CSF II kan derfor prioriteres. Kanskje 
et personlig brev til hver president nå i mai kunne gi ny fart på innbetalingene.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
DG anmodes om å sende personlige brev til sine presidenter. Lionskontoret vil være 
behjelpelig med praktiske ting.  

Måltallene tas for øvrig til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL MÅLTALLENE O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.59 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



YC området

Studenter ut Reservasjoner

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 November Februar Mai Avvik
A 5 8 4 6
B 8 14 9 9 −5
C 5 10 6 8 −4
D 9 13 8 8 −5
E 7 10 6 6 −4
F 4 8 2 3 −6
G 16 20 26 24 6
H 7 15 6 16 −9
J 10 20 11 9 −9
K 19 22 3 10 −19

Totalt 90 140 81 0 99 −59

Leo-klubber

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 November Februar Mai Avvik
A 0
B 0
C 0
D 2 1 −1
E 1 1 0
F 2 0 −2
G 0
H 2 2 0
J 1 0 −1
K 1 0 −1

Totalt 0 9 4 0 0 −5

Leo arbeid

Distrikt 2005/06 TOTAL 2006/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 0 5 800 1 600 3 400 800 0 0 0 0 0
B 0 4 900 2 000 2 900 0 0 0 0 0 0
C 0 3 400 500 1 500 0 0 0 1 400 0 0
D 0 9 950 2 200 2 550 2 400 1 000 800 1 000 0 0
E 0 16 600 5 500 2 100 3 500 1 500 1 000 1 000 2 000 0
F 0 6 200 500 4 000 500 900 300 0 0 0
G 0 7 400 1 500 3 400 500 1 000 500 0 500 0
H 0 16 400 1 400 4 100 6 000 3 000 400 500 500 500
J 0 14 790 6 800 4 140 3 350 0 0 0 500 0
K 0 6 760 900 2 300 500 0 500 2 560 0 0

Uspesifisert/renter 0 884 884
Totalt 0 93 084 22 900 30 390 17 550 8 284 3 500 6 460 3 500 500 0 0

Ungdomsarbeide

Distrikt 2005/06 TOTAL 2006/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 7 970 6 200 1 400 2 300 1 000 0 1 000 0 500 0
B 10 360 2 800 0 2 300 0 500 0 0 0 0
C 19 540 12 580 900 5 080 4 500 0 1 000 1 100 0 0
D 11 450 10 700 1 700 5 200 1 900 0 1 500 400 0 0
E 24 800 13 900 4 500 1 500 3 900 1 500 1 000 1 500 0 0
F 14 580 10 000 5 100 5 500 1 000 0 −2 600 1 000 0 0

1



G 10 080 10 580 4 880 3 700 1 000 0 500 0 500 0
H 33 200 32 400 4 000 12 000 8 000 4 000 1 400 1 000 2 000 0
J 23 020 21 850 9 100 4 550 3 300 500 3 000 0 1 400 0
K 14 150 13 530 3 200 6 310 900 0 400 2 720 0 0

Uspesifisert/renter 6 625 7 550 5 000 2 550
Totalt 175 775 142 090 34 780 53 440 25 500 9 050 7 200 7 720 4 400 0 0 0

2



ME området

Netto medlemmer

Distrikt 30/6/2006 Mål 2006/07 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 1 133 1 160 −67 1 131 1 118 1 116 1 111 1 100 1 094 1 089 1 090 1 095 1 093
B 1 213 1 250 −81 1 210 1 210 1 201 1 207 1 194 1 191 1 168 1 163 1 165 1 169
C 1 424 1 434 −62 1 426 1 421 1 403 1 399 1 371 1 370 1 370 1 365 1 370 1 372
D 1 161 1 261 −151 1 159 1 159 1 154 1 150 1 123 1 118 1 120 1 114 1 113 1 110
E 1 474 1 500 6 1 472 1 469 1 495 1 492 1 483 1 482 1 483 1 490 1 493 1 506
F 1 290 1 300 −22 1 288 1 285 1 284 1 279 1 271 1 267 1 259 1 261 1 257 1 278
G 1 437 1 450 −20 1 437 1 430 1 428 1 429 1 425 1 421 1 419 1 417 1 421 1 430
H 1 176 1 200 −59 1 176 1 162 1 158 1 138 1 131 1 135 1 139 1 140 1 139 1 141
J 1 703 1 761 −79 1 703 1 701 1 692 1 688 1 687 1 686 1 683 1 685 1 683 1 682
K 1 274 1 300 −55 1 274 1 265 1 257 1 251 1 246 1 249 1 243 1 241 1 237 1 245

Totalt 13 285 13 616 −590 13 276 13 220 13 188 13 144 13 031 13 013 12 973 12 966 12 973 13 026 0 0

Antall klubber

Distrikt 2005/2006 Mål 2006/07 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 43 44 −1 42 42 42 42 42 42 42 43 43 43
B 52 53 −3 52 52 52 50 50 50 50 50 50 50
C 60 62 −3 59 59 59 59 59 59 59 59 59 59
D 44 44 −1 44 44 44 43 43 43 43 43 43 43
E 54 56 −2 54 54 54 54 54 54 54 54 54 54
F 48 48 0 48 48 48 48 48 48 48 48 48 49
G 58 59 −1 58 58 58 58 58 58 58 58 58 58
H 47 48 −2 47 47 47 47 47 47 46 46 46 46
J 58 60 −2 58 58 58 58 58 58 58 58 58 58
K 44 44 0 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44

Totalt 508 518 −15 506 506 506 503 503 503 502 503 503 504 0 0

Antall filialklubber

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 2 4 −2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2
B 1 0 1 1 1 1 1 1 1 1
C 1 0 1 1 1 1
D 0
E 0

1



F 0
G 1 −1
H 1 −1
J 0
K 0

Totalt 2 8 −4 2 2 3 3 3 3 4 4 4 4 0 0

2



NA området

Bestilling av tulipaner

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 Avvik JanuarMars April
A 64 200 65 000 0 65 000
B 87 576 96 300 2 750 99 050
C 110 500 110 500 2 600 113 100
D 57 600 60 000 −1 300 58 700
E 108 800 110 000 −1 900 108 100
F 62 400 65 000 −5 400 59 600
G 59 600 80 000 −15 400 64 600
H 60 800 75 000 −18 420 56 580
J 108 900 120 000 7 600 127 600
K 112 800 120 000 600 120 600

Totalt 833 176 901 800 −28 870 0 0 872 930

1



Mai Juni

0 0

2



IR området

Campaign SightFirst II

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 Mål 2006/07 Avvik September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 48 000 171 850 363 000 −191 150 23 300 35 000 21 750 19 800 19 900 1 550 27 100 23 450
B 83 595 484 211 394 000 90 211 22 000 118 736 92 600 5 000 56 500 158 875 20 500 10 000
C 110 933 286 130 283 000 3 130 56 000 104 450 66 100 17 150 13 350 16 430 3 100 9 550
D 82 400 416 517 500 000 −83 483 40 450 49 417 99 567 85 500 58 233 69 700 5 000 8 650
E 118 001 468 954 200 000 268 954 56 600 121 434 48 120 53 200 32 300 64 500 86 300 6 500
F 99 900 288 409 400 000 −111 591 55 800 63 533 38 660 40 233 34 850 12 833 14 000 28 500
G 115 700 508 500 800 000 −291 500 109 300 132 450 96 300 63 650 10 000 56 850 14 200 25 750
H 112 938 498 810 350 000 148 810 77 800 124 200 133 050 74 500 13 900 50 700 8 400 16 260
J 151 800 816 293 870 636 −54 343 213 979 229 733 126 500 87 000 33 800 5 000 31 734 88 547
K 119 800 472 277 560 000 −87 723 98 175 142 782 91 120 26 450 10 800 45 700 42 250 15 000

Uspesifisert/renter 7 138 17 968 17 968 8 778 4 344 175 350 4 321
Totalt 1 050 205 4 429 919 4 720 636 −290 717 753 404 1 121 735 813 767 481 261 287 977 482 313 252 934 236 528 0 0

LCIF

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 19 250 19 520 6 630 9 650 1 470 0 1 770 0 0 0
B 16 960 19 570 5 730 8 380 2 010 0 1 020 0 1 350 1 080
C 25 910 22 620 3 740 11 100 3 820 450 770 2 740 0 0
D 22 100 26 440 6 260 3 140 6 300 1 450 4 530 3 080 1 680 0
E 35 960 38 770 12 820 8 470 11 120 2 160 500 2 200 1 500 0
F 25 060 24 311 4 560 7 821 2 310 3 160 2 810 3 650 0 0
G 39 910 29 840 13 770 6 160 2 580 2 550 2 590 1 260 930 0
H 31 040 28 890 7 540 7 760 7 880 2 350 420 1 260 1 680 0
J 41 440 40 730 16 330 13 070 6 540 1 360 1 690 720 1 020 0
K 32 220 31 690 9 340 9 300 6 540 0 4 260 0 930 1 320

Uspesifisert/renter 4 289 −243 −243
Totalt 294 139 282 138 86 720 84 851 50 570 13 237 20 360 14 910 9 090 2 400 0 0

Katastrofeberedskapen

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 105 000 50 700 9 100 22 700 6 700 4 500 4 200 0 2 000 1 500
B 167 150 72 050 22 600 25 600 10 750 1 000 3 500 500 4 500 3 600
C 174 810 83 150 10 600 43 400 14 850 3 500 6 100 4 700 0 0
D 386 665 75 000 18 600 10 300 16 900 1 500 11 400 9 000 6 300 1 000
E 257 800 119 300 39 700 29 000 33 400 10 200 0 2 500 4 500 0
F 259 148 73 750 19 350 19 400 9 900 6 100 12 300 5 500 1 200 0
G 268 317 99 800 36 200 36 200 6 200 5 800 4 000 8 000 3 400 0
H 278 826 98 400 23 200 28 200 32 200 8 200 1 400 1 000 4 200 0
J 373 101 175 300 56 300 47 700 50 900 5 800 3 300 4 900 6 400 0

1



K 312 000 108 000 28 900 32 600 18 400 2 600 15 000 0 6 100 4 400
Uspesifisert/renter 73 583 44 312 44 312 0 0

Totalt 2 656 400 999 762 264 550 295 100 200 200 93 512 61 200 36 100 38 600 10 500 0 0

Nordisk samarbeidsprosjekt (Minsk) (Mål 145.200)

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 8 180 9 794 2 815 3 929 1 732 165 853 300 0 0
B 9 580 8 454 3 104 3 047 517 500 500 250 536 0
C 10 570 9 902 907 5 400 1 488 330 590 887 300 0
D 10 450 10 446 2 050 1 883 2 019 600 1 019 1 772 1 103 0
E 14 210 18 057 5 534 3 559 3 442 2 522 200 1 800 1 000 0
F 11 620 11 301 1 388 4 712 845 966 1 890 1 500 0 0
G 16 530 17 049 7 603 6 052 1 016 975 583 570 250 0
H 14 420 13 130 3 565 4 710 2 508 1 300 396 0 651 0
J 14 230 14 726 5 422 4 178 2 908 850 400 264 704 0
K 15 710 15 389 13 463 −1 894 2 018 300 1 502 0 0 0

Uspesifisert/renter 1 103 813 813
Totalt 126 603 129 061 45 851 35 576 18 493 9 321 7 933 7 343 4 544 0 0 0

Fadderbarn i Uganda

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 23 000 24 300 5 000 9 000 1 500 5 000 1 300 2 500 0 0
B 16 050 19 500 8 500 5 000 500 3 000 0 0 2 500 0
C 34 700 28 400 2 500 15 000 5 000 900 5 000 0 0 0
D 22 500 27 400 10 500 5 000 6 900 0 5 000 0 0 0
E 49 500 48 000 8 500 14 500 20 000 2 500 0 2 500 0 0
F 22 800 25 000 5 000 9 000 0 2 500 6 000 2 500 0 0
G 31 200 23 600 8 100 9 000 2 500 3 500 500 0 0 0
H 53 400 50 000 10 000 17 500 15 000 2 500 0 0 5 000 0
J 62 700 69 100 28 000 15 000 15 600 8 000 2 500 0 0 0
K 27 500 30 500 12 500 8 000 5 000 0 5 000 0 0 0

Uspesifisert/renter 5 000 0
Totalt 348 350 345 800 98 600 107 000 72 000 27 900 25 300 7 500 7 500 0 0 0

2
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se oversikten nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Det er i år foretatt betydelige bevilgninger fra fondet som pr dato har en saldo på kr. 337.964.-  
Innbetalingen for 1. halvår 2007 er beregnet til ca. kr. 150.000.- 
Bevilgningene i år fremgår av oversikten nedenfor. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Oversikten tas til orientering.  

VEDTAK: 

Sak: LION MINTS – STATUS PR. 30.04 2007 O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.61 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Oversikten tas til orientering. 

Guvernørrådets vedtak: 

STATUS MINTFONDET PR. 30.4.2007

 Inn Ut Saldo

Saldo pr. 01.07.2006 1 212 158   

Innbetalt 2. halvår 2006 136 571   

Renter 2006 22 275   

Innvilget og utbetalt:    

LC Porsanger. Aksjon juleglede  20 000  

LCIF i anledning besøk av IP Ross  12 540  

Leger uten grenser - TV aksjonen 2006  100 000  

Distrikt 104 C - tilskudd buss  25 500  

Sone 1 i distrikt F - Bibliotek i Beslan  50 000 1 162 964



Innvilget, men ikke utbetalt:    

Sone 3 i 104 J og LC Vestby. Skole i Malawi  260 000  

NSR - Minsk  250 000  

Sone 7 i 104 K - barnehjem i Litauen  100 000  

LC Arendal - sykehus i Rutifunk, Sierra 
Leone  130 000  

LC Askøy - skole i Bugono, Uganda  85 000 337 964

    

Totaler 2006/2007 158 846 1 033 040 -874 194

Faktisk disponibelt 30.04.2007   337 964



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se sak 3.62.1 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Som ny leder for Leo Norge ble valgt Liv-Christine Syversen, Leo Club Oslo Rustad.  
Ellers ble det ikke behandlet saker som skal godkjennes av GR. 
Revdert regnskap ble godkjent i sak 6.06 i november 2006. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Referatet godkjennes. 

VEDTAK: 

Sak: REFERAT FRA ÅRSMØTE I LEO NORGE B

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.62 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen. Årsregnskapet vil bli utdelt på AU møtet. 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen.  

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
I henhold til punkt 8 i stiftelsens vedtekter skal årsregnskapet oversendes guvernørrådet til 
orientering. 

Regnskapet viser et overskudd på kr. 711.000 mot kr. 352.000 i 2005.  
Bedringen skylles en testamentarisk gave på kr. 837.000. Uten denne og de store bidragene 
fra Lionsklubbene ville regnskapet vis t et betydelig underskudd.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Årsregnskapet er fremlagt for guvernørrådet som har tatt det til orientering 

VEDTAK: 

Sak: ÅRSREGSKAP 206 FOR LIONS 
FØRERHUNDSKOLE OG MOBILITYSENTER

O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.63 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Årsrapporten med årsmelding, regnskap og revisors beretning, skal være ferdig til GRM i 
november 2006.  
Årsmeldingen skrives nå av IPGRL Marit Klokkerhaug med utgangspunkt i de 
årsrapportene som kommer fra fagsjefene. 

Det foreløpige regnskapet vedlegges som sak 3.02 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Sak: ÅRSRAPPORT FOR MD 104 FOR 2005-2006 O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.01 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se regnskapet under sak 3.02.1 OBS et er tre faner i regnearket. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Det understrekes at det regnskapet som presenteres kun er foreløpig, da alle avstemninger 
ikke er foretatt. Men vi har all grunn til å tro at det endelige regnskappet ikke vil avvike 
vesentlig. 

Noen hovedpunkter: 
• Det er en svikt på nærmere kr. 200.000 i medlemskontingenter grunnet reduksjonen i 

medlemsmassen 
• Den samme svikten har man på netto driftsinntekter. 
• Da vi tidlig så svikten i inntektene, måtte dette kompenseres ved meget forsiktig bruk 

av kostnader.  
• Bl.a har man forsøkt å spare inn ved å korte ned på møter, avholde møter på billigste 

sted, bestille fly på et tidlig tidspunkt, innhente konkurrerende tilbud på hoteller, bruke 
telefonmøter  osv.  

• Lokalkostnader og kontorkostnader er påvirket av flyttingen av kontorer. Besparelsene 
vil komme i kommende år. 

• Vi mangler inntektsføringen av momsrefusjonen. Beløpet vil vi først få beskjed om 
senere i høst.  

• Aktivitetsregnskapet er styrket, hovedsakelig som følge av en sterk økning av 
narkofondet.  

• Vi mangler avsetninger for Lions Mint for de tre siste halvårene. Dette vil komme på 
plass i løpet av en måneds tid. 

• Nytt er det at innbetalingene til øyehelse er innarbeidet i aktivitetsregnskapet.  
• Detaljoversikt over katastrofeberedskapen finnes i sak 6.03. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Det foreløpige regnskapet ta til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL DET FORELØPIGE 
REGNSKAPET PR. 30.06.06 FOR MD 104

O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.02– 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:



Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



RESULTATREGNSKAP PR. 30.06.2006
Noter Regnskap Regnskap Budsjett Ubrukt

Administrasjon og drift 2005 - 2006 2004 - 2005 2005 - 2006 regnsk./budsj
INNTEKTER
Innbetalt som kontingent 5 332 427 5 356 841 5 524 000 −191 573
Tilskudd The Lion, annonser 590 764 574 684 601 800 −11 036
Salg rekvisita, matrikkel, E-post 326 224 429 683 320 000 6 224
Andre inntekter 268 681 220 825 282 000 −13 319
SUM INNTEKTER 6 518 096 6 582 034 6 727 800 −209 704
PRODUKSJONSKOSTNADER
Overført til Riksmøteadministrasjon 146 212 151 000 151 800 5 588
Lions ulykkesforsikring 143 325 143 325 145 000 1 675
Kjøp rekvisita, matrikkel, E-post 283 984 358 459 300 000 16 016
SUM PROD. KOSTNADER 573 521 652 784 596 800 23 279
NETTO DRIFTSINNTEKTER 5 944 575 5 929 250 6 131 000 −186 425

DRIFTSKOSTNADER
Personalkostnader 1 551 291 1 618 303 1 534 800 −16 491
Lokalkostnader 246 320 209 690 206 500 −39 820
Revisjon 76 375 78 404 50 000 −26 375
Kontor- og adm.kostn. 655 276 518 720 577 000 −78 276
The Lion - trykk og porto 676 554 638 731 698 000 21 446
Reiser, møter 1 014 342 1 111 978 1 378 821 364 479
Andre driftskostnader 73 661 74 628 80 000 6 339
Reklame, PR 173 276 0 200 000 26 724
Endring avsetning for ubetalte fakturaer klubber −12 167 −68 841 0 12 167
Avskrivninger 119 368 116 770 126 200 6 832
Overført til distriktene 1 225 000 1 225 000 1 225 000 0
SUM DRIFTSKOSTNADER 5 799 296 5 523 384 6 076 321 277 025

DRIFTSRESULTAT 145 279 405 866 54 679 90 600
Netto effekt ref. moms og mulig krav om momsbetaling 0 548 547 0 0
Finansresultat 44 208 22 568 20 000 24 208
RESULTAT 189 487 976 981 74 679 114 808

Perioden 1.4. - 30.06.separat
Regnskap Regnskap Budsjett Ubrukt

Administrasjon og drift 2005 - 2006 2004 - 2005 2005 - 2006 regnsk./budsj
INNTEKTER
Innbetalt som kontingent 3 321 −74 375 0 3 321
Tilskudd The Lion, annonser 180 630 250 676 154 200 26 430
Salg rekvisita, matrikkel, E-post 30 096 204 202 5 000 25 096
Andre inntekter 208 324 174 092 185 000 23 324
SUM INNTEKTER 422 370 554 595 344 200 78 170
PRODUKSJONSKOSTNADER 0
Overført til Riksmøteadministrasjon 71 212 81 000 81 800 10 588
Lions ulykkesforsikring 0 0 0 0
Kjøp rekvisita, matrikkel, E-post 1 230 18 754 0 −1 230
SUM PROD. KOSTNADER 72 442 99 754 81 800 9 358
NETTO DRIFTSINNTEKTER 349 928 454 841 262 400 87 528

DRIFTSKOSTNADER
Personalkostnader 337 247 331 835 328 091 −9 156
Lokalkostnader 89 539 72 750 51 625 −37 914
Revisjon 38 875 54 661 0 −38 875
Kontor- og adm.kostn. 225 815 153 733 182 250 −43 565
The Lion - trykk og porto 201 109 226 156 200 150 −959
Reiser, møter 158 821 332 901 442 644 283 823
Andre driftskostnader 54 646 33 202 57 500 2 854
Reklame, PR 161 251 0 50 000 −111 251
Endring avsetning for ubetalte fakturaer klubber 34 968 0 0 −34 968
Avskrivninger 23 770 29 193 31 550 7 780
Overført til distriktene 250 000 16 650 250 000 0
SUM DRIFTSKOSTNADER 1 576 040 1 251 081 1 593 810 17 770

0

1



DRIFTSRESULTAT −1 226 112 −796 239 −1 331 410 105 298
Netto effekt ref. moms og mulig krav om momsbetaling 0 548 547 0 0
Finansresultat 27 608 10 990 0 27 608
RESULTAT −1 198 503 −236 702 −1 331 410 132 907

2



Oppf. Grad
i %

96,5
98,2

101,9
95,3
96,9

96,3
98,8
94,7
96,1
97,0

101,1
119,3
152,8
113,6
96,9
73,6
92,1
86,6

94,6
100,0

95,4

265,7

221,0
253,7

Oppf. Grad

i %

117,1
601,9
112,6
122,7

87,1

88,6
133,4

102,8
173,4

123,9
100,5

35,9
95,0

322,5

75,3
100,0

98,9
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92,1

90,0
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Lions Clubs Int. MD 104

Balanse pr. 30.06.2006

Note 6/30/06 6/30/05
Eiendeler

Sum anleggsmidler 189 379 265 557

Lions Røde Fjær - utlegg 0 −8 081

Kortsiktige fordringer 1 215 112 692 267
Forskuddsbetalte kostnader 718 550 75 136
Opptjente, ikke forfalte inntekter 235 339 772 176
Sum fordringer 2 169 001 1 539 579

Likvider 10 481 176 9 056 256

Sum omløpsmidler 12 650 178 10 595 835

Sum eiendeler 12 839 557 10 853 311 0

Egenkapital og gjeld

Egenkapital
Opptjent egenkapital 01.07 2 320 049 1 343 068
Årets resultat 189 487 976 981
Opptjent egenkapital 30.06 2 509 536 2 320 049

Avsetninger  
Sum avsetninger 788 578 804 096

Kortsiktig gjeld
Kreditorer 912 527 118 740
Mellomregning med aktivitetsregnskapet 7 231 217 6 455 800
Conventionlotteriet 517 240 733 830
Skyldige offentlige avgifter 724 265 117 357
Påløpte, ikke forfalte utgifter 156 194 303 440
Sum kortsiktig gjeld 9 541 443 7 729 166

Sum egenkapital og gjeld 12 839 557 10 853 311

1



Aktivitetsregnskapet
Note     Narkotikabekjempelse Note     Annet ungdomsarbeide Note     Katastrofeberedskapen

2005/2006 2004/2005 1 2005/2006 2004/2005 2005/2006 2004/2005
Beholdning 1.7 577 702 238 233 488 441 470 816 3 420 233 1 916 195
Innbetalt 4 027 759 3 332 144 1 458 498 621 852 2 656 400 4 113 571
Til tiltak i Norge 313 400 405 293 147 174 226 963 8 000 5 000
Til internasjonale tiltak 513 415 557 113 3 033 616 2 604 533
Kjøpskostnader, frakt etc. 1 677 802 2 049 378 1 070 300
Admin. og markedsføring 117 378 166 459 28 684 13 087 23 594
Årets resultat 1 919 179 711 014 −301 076 −175 311 −408 810 1 504 038
Ekstraordinære poster 0 −371 545
Beholdning 30.6 3 2 496 881 577 702 1 187 365 295 505 3 3 011 423 3 420 233

                  Lion Mint                  Lions Lys                        LCIF
2005/2006 2004/2005 2005/2006 2004/2005 2005/2006 2004/2005

Beholdning 1.7 1 122 821 1 084 605 329 489 339 487 516 572 246 702
Innbetalt 20 636 167 216 5 443 10 000 294 139 269 870
Til tiltak i Norge 15 000 19 998
Til internasjonale tiltak 212 518 129 000 800 000
Admin. og markedsføring
Årets resultat −191 882 38 216 −9 557 −9 998 −505 861 269 870
Ekstraordinære poster
Beholdning 30.6 3 930 939 1 122 821 319 932 329 489 10 711 516 572

Diverse andre Øyehelse   SUM ALLE AKTIVITETER
2005/2006 2004/2005 2005/2006 2004/2005 2005/2006 2004/2005

Beholdning 1.7 193 478 178 701 6 648 736 4 474 739
Innbetalt 163 243 131 759 2 1 050 205 0 9 676 322 8 646 412
Til tiltak i Norge 16 000 0 0 499 574 657 254
Til internasjonale tiltak 102 310 116 982 1 012 988 0 5 674 847 3 407 628
Kjøpskostnader, frakt etc. 612 0 0 2 748 714 2 049 378
Admin. og markedsføring 1 050 0 0 170 706 179 546
Årets resultat 43 271 14 777 37 217 0 582 481 2 352 606
Ekstraordinære poster 0 0 0 −371 545
Beholdning 30.6 236 749 193 478 37 217 0 7 231 217 6 455 800

1. Differansen mellom UB og IB er ungdomsutvekslingsregnskapet som ikke er med i tallene for 2004/2005.

2. Gjelder innbetalinger til Campaign SightFirst II

3. Bevilget, ikke utbetalt : Narkofondet kr. 59.796,- og katastrofeberedskapen kr. 654.020. Mintfondet kr. 345.000.-

4. Andel mint til MD 104 frem til 30.06.06 er ca. kr. 190.000.-

1



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se rapport nedenfor fra MD-LDC Finn E. Haug. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Som det fremgår av rapporten, har det vært stor aktivitet i Lionsåret, men fortsatt står viktige 
oppgaver igjen å løse.  
GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering.  

VEDTAK: 

Sak: ÅRSRAPPORT LEDERUTVIKLING FOR 
2005/2006

O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.03 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



ÅRSRAPPORT FOR MD-LDC OMRÅDET - LIONSÅRET 2005 – 2006 (sist revidert 
21.juni.2006) 
       

Aktivitet Ansv. Status

1. DISTR.T
V-OPPL. 
: 

* Opplæring 
av VDG’er 

* Opplæring 
av  vise 
soneledere 
(soneledere    
   må være 
opplært  
   før start..!)

Videreutvikle VDG-brevkursene, 
forsterke fokus på klubbenes 
behov og endringer. 

Videreutvikle VSL-kursene 
(+brevk.),  samordne 
opplæringkalender, VSL i alle 
distrikter.Gjennomføre 
visesoneleder-opplæring høst/vår 
før funksjonsåret.

MD-LDC 

MD-LDC/ 
og LDCene 

Følger planen - OK 
Brevkurset brev 1 er besvart, alle 
VDGer deltar. Seminar 2 blir holdt 
25/27.08.06.  

Følger planen - OK 

2. KLUBB 
TV-OPPL.: 
* Sekretær-
opplæringen  

* Kasserer-
opplæringen 

* President-
opplæringen 

Fullføre, viderutvikle og fornye 
eksisterende materiell. Versjoner 
for nettselvstudium, PC-basert 
opplæring, og for lysark/
videokanon. 

Uendret opplæring vår 06 – GR-
komite lager ny kontoplan og 
regnskapsprogram i år. Nytt 
opplæringsmateriell klart til bruk 
vår 07. Versjoner for nettselv-
studium, PC-basert opplæring, 
og for lysark/videokanon. 

Komplettere infomateriellet der 
det trengs. (Opplæring av og 
informasjon til presidentene om 
hvordan et godt klubbmøte kan 
gjennomføres prioriteres høyt) 
Markedsf. infom.til LDC-
MECene og til 
Distriktsguvernørene. 

MD-LDC 

MD-LDC 

MD-LDC/ 
MD-MEC 

Følger planen - OK 
Materiellet vil være klart til bruk 
ved årets klubbsekretæropplæring. 
Automatisk medlemsregistrering 
Oak Brook innarbeides. 

Følger planen - OK 

Følger planen - OK 

 
Hovedmål



3. MEDL.-
OPPL.: 

Info via 
”The Lion”

Kort informativ artikkel i hver 
avis  (helst illustrert!)  
Målgruppe: Menige medlemmer. 

A: Evaluere Lions Int. 
Mentorprogram.  

MD-LDC Følger planen – OK 

A) Mentorprogrammet er lagt til 
side på MD-nivå – det er for 
ressurskrevende å promotere. 
Programmet ligger tilgjengelig på 
LCI’s hjemmesider og kan benyttes 
på klubbnivå av den som finner 
programmet anvendelig. 

 

4.
SAMORD-
NET 
NORDISK 
OPPL.:

Videreføre arbeidet  

DG-electskolen på 
Convention: Saken følges opp 
med kontakt mot nordiske 
MD-LDCer og ID.

MD-LDC/ 
AGRL

Følger planen – OK  
Brev om endret ledelse ved DG-
electskolen er mottatt i Oak Brook.  
Det er fortsatt behov for 
synkronisering av  de Nordiske 
VDG-opplæringsprogrammene. 
Gjennomgås i fellesmøte i mars i 
Kjøbenhavn (unntatt Finland) og 
med Bruno Ahlqvist i April.

5. LIONS 
RØDE 
FJÆR 
2009:

Info om LRF-reglement på 
hjemmesider 
Info om forslag nye formål neste 
LRF i 2009

MD-LDC/
adm

Følger planen – OK 
LRF-reglementet legges ut på 
hjemmesidene nå. Egen 
opplæringsseksvens (kun om 
forslagsprosedyren) beregnet på 
tillitsvalgtopplæringen til våren 
sendes til LDC-er, SL og VSL. 
(Øvrige oppgaver antas å tilligge 
adm.)

6.
STRATEGI
PLAN:

Info om strategiplanen på 
hjemmesider 
Info om endringsprosesser 
Innføring av 2 års 
normaltjenestetid for alle 
tillitsvalgte halverer forbruket av 
ressurser og fordobler effekten 
av opplæringsprogrammet

MD-LDC/ Følger planen - OK 
Strategiplaner er vekket til live.  

7. ARB.IN
STRUK
S FOR 
LDCene

Utarbeide en oppgave- ansvars- 
oversikt som letter arbeidet for 
distrikts-LDCene

Komite:
(E) 
Thomasse
n  og 
(G)Kjell 
Andberg

Følger planen – OK 
Forslag er utarbeidet. Endelig 
bearbeidet presentasjon gjenstår.

8. FAG- 
SJEFMØTE 

NB! Nytt punkt 
Berammelse av 
fagsjefseminar

Alle 
fagsjefer 
m/fl

Lørdag 10. juni på Gardermoen 
SAS Hotellet 
Kun 5 fagsjefer møtte. De øvrige er 
orientert pr mail



9. LIONS 
PROG
RAM  
FOR 
LEDE
R-
UTVIK
-LING 

Lions program for lederutvikling 
: 
Samle inn, kvalitetssikre, 
suplere/fornye, lage oversikt og 
komplettere infom. der det 
trengs. Forbedret 
hjemmesideorg. og pres. 
Spesielt fokus på:  

- Motivasjonsbygging 
- Teambuilding 
- Ledelse i frivillighet

MD-LDC/
adm/ 
(+komite?
)

Følger planen - OK 
(+) NSR søker fast Lions Senior  
      Leadership Institute til hvert  
      årlige arrangement. MD-LDC i  
      norden er styringskomite. 
Første  
      møte i Mars i Kjøbenhavn. 
 (-) Lederutvikl. på klubb- 
sonenivå 
      Komite nedsettes – resultat     
      tidligst neste år. Det er 
igangsatt     ett opplegg som skal 
fullføres inne RM 2007



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se rapporten nedenfor fra MD-YC Rune Johansen  
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Rapporten forteller om stor aktivitet på ungdomssiden, både for ungdomsutveksling og Leo. 
Selv om alle målene ikke ble nådd på utvekslingssiden, er det en klar økning i forhold til året 
før.  
På GRM i mai ble det endelig besluttet at man skulle viderefør Leo som tidligere, samtidig 
som det skal satses ytterligere i utvalgte distrikter for å etablere nye Leo klubber. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Rapporten tas til orientering. 
VEDTAK: 

Sak: ÅRSRAPPORT UNGDOMSARBEIDE FOR 
2005-2006

O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.05 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



MD 104 - NORWAY 
MD – YC  Rune Johansen, 
Høybråtenveien 23 J, 1055  Oslo 

Mobil : 97 60 85 10    Tlf.pr. : 23 14 04 35 
  E - mail : mdyc@lions.no 

Oslo 7.august  2006 

ÅRSRAPPORT MD-YC 2005 – 2006. 

Året 2005 – 2006 har vært positivt sett med ”ungdomsøyne”. Hele åtte distrikter har dette årets hatt 
nye personer i vervet som YC/YEC og disse har vist en flott evne til å følge opp de mål som ble satt 
på fagsjefmøtet i juni 2005. Det har vært en vekst i antall ungdommer ut og det har blitt bedrevet godt 
informasjonsarbeid.  
Muligheten til å reservere plasser i utlandet ble innført igjen høsten 2005 dog uten depositum. Dette 
ble positivt mottatt og ordningen vil fortsette også dette året.  

I august måned 2005 ble de norske leirene avsluttet for sommeren. Rapportene fortalte om godt 
gjennomførte leire og fornøyde ungdommer. Alle arrangørene brukte deler av MD sitt opplegg for 
evaluering og resultatene har blitt meddelt 2006 arrangørene. Den siste evalueringen av leirene 2005 
ble først klar i februar 2006, som er altfor sent i forhold til ønsket tidspunkt. Det og arrangerer leir er en 
stor oppgave for de involverte personer/klubber og det virker som om ”luften går litt ut av ballongen” 
etter at leirene er avsluttet. Leirene fikk god pressedekning i lokalaviser, nærradioer og NRK 
distriktssendinger.  

Mens leirene 2005 ble avsluttet var YE utvalget godt i gang med planleggingen for sommeren 2006. 
Den engelskspråklige brosjyren var klar til Convention i Hong Kong, hvor YEPC Christopher Knag 
deltok og var en av foredragsholderne under YE møtet. I september deltok YEPC Tor Wilhelmsen og 
MD-YC på YE møtet i Leipzig, samt at MD-YC også deltok under EF i Stuttgart i oktober måned. .   

Ungdommene som gjennomførte YE sertifiseringen og leverte rapport fikk tilsendt et bevis på sin 
deltagelse i vårt YE program høsten 2005. Av 81 ungdommer som deltok gjennomførte 58 testen og 
45 leverte rapport. Her er potensialet for forbedring stort, men litt av årsaken til at få rapporter kom 
innsentralt må nok tilskrives skifte av YEC i 8 distrikter. Noen av ungdommene fra 2005 har vært 
engasjert i arbeidet med leirene 2006 og 3 stykker har også deltatt under Beitoleiren.  

De norske leirene ble godt mottatt og reservasjoner/søknader om plasser sommeren 2006 har vært 
mange. Nå når leirene er godt i gang og en er avsluttet viser opptellingen at det deltok 123 
ungdommer på leirene, fra 39 ulike nasjoner/stater. Vår kapasitet var 134 ungdommer, men som 
vanlig så faller noen fra på slutten. I motsetning til 2005 leirene hvor UDI nektet en del ungdommer 
innreise til Norge er det kun 2 avslag dette året og det gjelder 2 deltagere fra Nepal.  
Tilbakemeldingene så langt tyder på at leir arrangørene har gjort en utmerket innsats.  Arrangørene 
har også dette året arbeidet hardt med å få nok vertsfamilier, men de aller fleste var på plass i god tid 
før leirene startet. Ungdomskontoen har sponset i alt 7 ungdommer til de norske leirene. 



14 ungdommer fra Malaysia og Australia deltok på vandreleiren arrangert i desember 2005 og januar 
2006 av distrikt 104B, D og E. Ungdommene hadde et flott opphold i de 3 distriktene, selv om enn 
også her hadde problemer med vertsfamilier. De siste familiene var på plass kun dager før 
ungdommene ankom. En stor takk til YEC’er og vertsfamilier for god innsats. Egen rapport om leiren 
er utarbeidet.    

Helsesportsuka for funksjonshemmede i Tana arrangeres for 26 gang i perioden 6/8 – 12/8.   

Beitoleiren ble arranger for 34 gang i perioden 2/7 - 16/7. 25 deltagere og ledsagere fra 10 ulike 
nasjoner hadde 2 fine uker på Grønolen Fjellgård sammen med ca 20 staffmedlemmer fra Norge. 
Leirleder var Kjetil Bjørkhaug. To deltagere fra Libanon ble nektet innreise til Norge.   

Programmet for sommeren 2006 ble presentert i Lionsbladet og på nettsidene til YE.  Totalt antall 
studenter som vi sendte ut sommeren 2005 var 91 stykker noe som er et stykke under målet 120 iht. 
handlingsplanen.. 

Engasjementet i ungdomsutvekslingen varier fra distrikt til distrikt, se oversikt. Noen studenter falt av 
de siste ukene før utreise pga av sykdom og dødsfall i nær familie.  En del klubber klarte ikke å finne 
ungdommer til reserverte plasser. Det er tydelig at markedsføring av vårt tilbud både eksternt og 
internt er nødvendig  

88 % av ungdommene har gjennomført YE/ sertifiseringen. Disse vil få tilsendt YE bevis etter 
innlevering av rapport.  

YE utvalget deltok under NSR møtet på i Kusamo. YE sektoren hadde som vanlig mange saker å til 
diskusjon.  Felles opptreden på Convention, nordisk leir, innkjøp av utstyr, presentasjon av dansk 
opplegg for EDB håndtering av søknader, var noen av punktene som var på dagsorden. YEPC 
Chistopher Knag ble valgt til reiseleder under Sydney oppholdt for nordiske studenter.  

Lions ungdomspris ble delt ut for tredje gang under Riksmøtet i Tønsberg. Årets prisvinnere var 
Dansegruppen Vison fra Gausdal. Kandidaten var foreslått av LC Gausdal.   

MD-YC har deltatt under YE informasjonsmøter i 104G og 104H, samt møte i leirkomiteen i 104G  

Det var distrikt 104J og Lørenskog som stakk av med seieren i årets Tegnekonkurransen for fred. 9 
distrikter deltok i årets konkurranse. Da tilbakemeldingen er noe mangelfull er det usikkert hvor mange 
skoler og elever som deltok. Leder for for dette arbeidet er PDG Kjell Steinar Aasheim. 

13 ungdommer fra Norge har deltatt i Orkester Norden denne sommeren. Orkesteret har turnert i 
Malmø, Croatia og Slovenia. Norsk deltager under musikkonkurransen under EF nådde ikke helt opp. 
Men fikk god omtale. Lionsklubbene har bidratt med stipend til de fleste av ungdommene. Vedtektene 
for ungdomskontoen ble endret under RM slik at stipender til OK kan dekkes av denne. Koordinator 
for dette arbeidet er PDG Erik Evang.    

Distrikt A B C D E F G H J K SUM

Mål 06 8 15 10 10 6 10 15 10 15 20 119

Reservasjoner 6 4 2 5 10 3 27 8 12 14 91

Studenter 5 8 5 9 7 4 16 8 10 19 91

% av mål 63% 53% 50% 90% 117% 40% 107% 80% 67% 95% 76%

Sertifisering 1 8 1 9 7 3 16 6 10 19 80

% av mål 20% 100% 20% 100% 100% 75% 100% 75% 100% 100% 88%



Leorådet har i denne perioden blitt ledet av Helene Thyregod Aspelund, Leo Club Oslo Torshov. Ved 
årets slutt består organisasjonen av 5 klubber; Sandnes, Bergen Vest, Rustad, Torshov og Larvik 
Hedrum.   
MD-YC har bistått Leorådet i dets arbeid og deltatt på enkelte møter og treff.  
Det har i løpet av året vært et prosjekt for å starte nye klubber og ikke minst øke medlemsantallet i de 
eksisterende.  Eksisterende klubber har vist en god økning i nye medlemmer samt at Leo Club Larvik 
Hedrum ble revitalisert våren 2005. Enn prøvde også å få Odals klubben på bena igjen men dette 
arbeidet er utsatt til høsten 2006. Prosjektets mål ble ikke nådd men GR besluttet på sitt møte i mai 
måned at Leo skulle bestå og at det nå er på tide å ta et krafttak slik at enn kan styrke organisasjonen.  
De eksisterende klubbene har hatt et høyt aktivitetsnivå. Adventlysaksjonen gikk dette året til Leo sitt 
prosjekt gjennom mange år – et barnehjem i Romania. Aksjonen innbrakte litt over 45.000,- og 
sammen med støtte fra Mintfondet på over 60.000,- så har nærmere 30 Leo og andre interesserte 
vært på en 3 ukers tur til hjemmet for å ferdigstille arbeidet. Turen har blitt finansiert ved egenandeler, 
lotteri og støtte fra Lionsklubber.   
Leo I Norge avholdt sitt årsmøte 1 – 2.april i Asker og gjenvalgte Helene Thyregod Aspelund, Leo 
Torshov som leder.  

Atter et år et over og det har vært stor aktivitet i vårt program rettet mot ungdom på MD nivå. I tillegg 
så vet vi jo at det foregår mange flotte aktiviteter ute i klubbene.  

Takk til YE utvalg, YEC'er, LeoC'er, koordinatorer, Lionskontoret for innsats og hjelp i løpet av året. 

Hilsen 

Rune Johansen 
MD YC 2005 - 2007     



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se rapporten nedenfor utarbeidet av avtroppende MD-NAC Kjell Tore Andersen. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Rapporten omtaler det store spekter av aktiviteter innen fagområdet. Spesielt må nevnes 
prosjektet ”Overgrep mot barn” som nå ser ut til å kunne få en langt bredere utnyttelse enn 
forutsatt.  

Det er også all grunn til å nevne årets tulipanaksjon. Det vellykkede resultatet har medført at 
narkofondet ved starten på Lionsåret ligger på ca. 2,5 mill. Fortsatt vil det komme inn en del 
søknader etter gammel prismodell, men vi vil uansett starte året betydelig bedre enn siste 
Lionsår. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: ÅRSRAPPORT NARKOTIKAARBEID FOR 
2005-2006

O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.06 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Avsluttende rapport fra sektor NA 
2005-2006 

Fagsjefseminar. 

Fjorårets fagseminar ble avholdt i Tegelstrand i Sverige. Seminaret ble lagt opp over en 
weekend fra Fredag til Søndag. Tilbakemeldingene fra seminaret har vært positive og vi 
prøver å gjenta dette til høsten. Seminaret er lagt til Sjusjøen 1. – 3. September.  

Europaforum  

MD-NAC deltok ikke på europaforum i 2004 og 2005.  Dette fordi MD-NAC prioriterte 
deltakelse på Lions Quest seminar i Tyskland. Lions Quest seminaret, som avholdes hvert år i 
Europa. LQ Seminaret gir totalt et større utbytte for fagområdet. 
Neste møte avholdes i Uppsala, Sverige 3- 5 januar 2007.  

NSR i Kuusamo, Finnland 

Hyggelig samvær og et godt Lions Quest seminar av Ulla Savolinen. 
Ellers lite faglig utbytte for fagområdet. 

Prosjekt ” Overgrep mot barn ”

Prosjektet er nå pilottestet ved skoler i Asker og Langesund og tilbakemeldingene fra skolene 
er meget gode. 
Barneombudet er informert  og likeså Sosial og Helsedirektoratet  (SHD). Begge instanser er 
besøkt og kommer med positive tilbakemeldinger. SHD har invitert oss til en statlig 
konferanse i August der vi får anledning til å fremlegge prosjektet. 
Barneombudet ønsker opplegget velkommen. 

Tulipanaksjonen: 

Frykten for at MOMS-spøkelset ville prege årets aksjon var på ingen måte begrunnet. 
Til tross for økte priser ble aksjonen en knallsuksess med over 832000 tulipaner. Dette er 
igjen ”All time high” 
Tilbakerapportering tyder på at kvaliteten har vært god og at logistikken stort sett har fungert 
etter planen. 
Det er vedtatt at statutter for tulipanaksjonen skal utarbeides. Statutter skal fremlegges til 
behandling i Guvernørråd i februar måned og Riksmøte 2007. 



Narkofondet: 
Det er behandlet 38 søknader til narkofondet  i dette Lionsåret med en total utbetaling på  
Kr. 301.000,- i tillegg kommer Kr. 50.000,- + omkostninger til Lions Tulipanpris. 

Resultat etter årets tulipanaksjon vil være at fondets beholdning pr. 01.07 vil ligge på  
ca. 2 mill.    
Oversikt over innkomne søknader ligger vedlagt. 

Narkofondet vil fra Høsten 2006 dekke 2/3 av kostnadene til kurs i ”Det er mitt valg”. 
Nye retningslinjer for Narkofondet skal utarbeides og fremlegges for Guvernørrådet i August 
2006. 

Det er mitt valg. 
Sosial og Helsediraktoratet har bevilget 2,1 mill til arbeidet ved høgskolene, utvikling av nye 
programmer, evaluering og opplæring m.m. 
Dette sikrer en god økonomi i 2006. 

Ny prisstruktur for kursene skal øke interessen for å avholde kurs og vi forventer en økning av 
ordinær kursvirksomhet fra høsten 2006. 
Rapportering om kursvirksomhet overlates til DEMV styre. 

Øst Europeisk CD Meeting. 

Undertegnede ble invitert til å lede møte i Øst Europa for Lions Quest Country directors. 
Møtet ble avholdt i tiden 27-28 april i Budapest og 8 Europeiske land deltok i tillegg til 1 
representant fra Oak Brook, USA.  

Med blide hilser fra Sørlandet. 

Kjell-Tore Andersen 

OVERSIKT
Søknader til Narkofondet 
2005/2006

Klubb Arrangement
Kostb
eløp

%
av 
ko
st.

Anbefa
lt av 
MD-
NAC Sak nr.

Høst 2005      

LC Lofoten Narkohund 90 000  25 000 AU

LC Elverum Det er mitt valg 21 000  5 250  18-05

LC Skien Det er mitt valg 17 173  4 300  19-05

LC Fusa Det er mitt valg 17 610  4 400  20-05



LC Malvik/
Saxsedatter Det er mitt valg 30 300  7 500  21-05

LC Sone 4 Distrikt 
104C Det er mitt valg 90 000  22 500  22-05 AU

LC Balestrand Det er mitt valg 20 000  5 000  23-05

LC Brevik Det er mitt valg 27 939  7 500  24-05

LC Skien Det er mitt valg 20 000  5 000  25-05

Distrikt 104C Reg. 
2 sone2

Det er mitt valg, 
Volsdalen skole 39 696  9 774  26-05

Distrikt 104C Reg. 
2 sone2

Det er mitt valg 
Flisnes Skole 41 964  9 989  27-05

LC Jevnaker Det er mitt valg 41 415  8 250  28-05

LC Furnes Det er mitt valg 34 645  5 183  29-05

LC Stranda
Aksjonsuka mot 
narkotika 88 585  8 400  30-05

LC Nedre Eiker Det er mitt valg 35 591  6 014  31-06

LC Storhamar Det er mitt valg 29 778  6 416  32-06

LC Sone 5 Distrikt 
104 E Det er mitt valg 35 967  8 257  33-06

LC Tvedestrand Det er mitt valg 32 037  7 948  34-06

LC Lørenskog Det er mitt valg 30 000  7 500  35-06

Natteravnmagasin Annonse   4 500  

Ekeberg Idretshall Reklameskilt 2 x 1,5 m   5 000  

Annonse Motgift   5 000  

LC Tjøme Det er mitt valg 52 740  9 020 36-06

LC Bodø m.fl.
Det er mitt valg på 
Høgskolen 5 847  1 450 37-06

LC Melhus Det er mitt valg 35 745  8 381 38-06

LC Hinna, 
stavanger Det er mitt valg 32 720  8 180 39-06

LC Elverum Det er mitt valg 35 033  8 415 40.06

LC Lørenskog Det er mitt valg 33 000  8 250 41-06

LC Levanger Det er mitt valg 38 429  8 763 42-06

LC Malvik/
Saxsedatter Foreldremøte 9 274  2 318 43-06

LC Malvik/
Saxsedatter Det er mitt valg 41 760  9 750 44-06

LC Lillesand Det er mitt valg 36 360  8 429 45-06

LC Hisøy Oppridkningskurs 3 000  0 46-06

LC Årnes Det er mitt valg 30 000  7 500 47-06



Natteravnmagasin
Annonse helside 
farger   5 000  

LC Bjerkreim Det er mitt valg 37 827  8 307 48-06

LC Vassfaret
Diverse arrangement 
mot narko. 17 128  2 616 49-06

LC Lier Det er mitt valg 36 429  8 250 50-06

LEO Club Rustad/
Torshov

Rusfritt 
vervearrangement for 
unge 52 424  12 595 51-06

LC Fredrikstad Det er mitt valg kurs 50 584  8 250 52-06

LC Øvre Eiker Det er mitt valg kurs 33 785  8 446  53-06

Det er mitt valg 10 stk. lekehefter * 600  600  54-06

LC Skjeberg Det er mitt valg kurs 50 000  12 500  55-06

Natteravnmagasin
Annonse 1/1 side i 
farger. 6 250 6 250

TOTALT    
331 
951  



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se årsrapporten nedenfor utarbeidet av MD-IRC Evy Einarsen. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Årsrapporten gir en klar oversikt over alle de store prosjektene som ble igangsatt i siste 
Lionsår, og som vil påvirke oss også i de to neste.  

Når det gjelder oversikter over innbetalinger og bevilgninger henvises til egne saksnummer. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Årsrapporten tas til orientering.  

VEDTAK: 

Sak: ÅRSRAPPORT INTERNASJONALT ARBEIDE 
FOR 2005-2006

O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.07 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



ÅRSRAPPORT FOR IRC FRA MD 104 FRA 01.07.05 - 30.06.06. 
MD IRC Evy Einarsen 

1. Årsrapport med vurdering av prioriterte satsningsområder for 2005-2006. 

I vår visjon for vårt arbeid står det blant annet at : 

• Gjennom frivillig innsats lokalt og internasjonalt skal Lions Norge bidra til å skape 
større forståelse hos alle mennesker for verdens behov for humanitær hjelp. 

Måloppnåelse:  
Gjennom stødige vedtak fra Styret i Lions Katastrofeberedskap er det fra Katastrofefondet bevilget økonomiske midler til 
nødhjelp over store deler av verden. Det er også bevilget et betydelig beløp tiø LCIF fra MD Norge. Her viser MD Norge sin 
handlekraft når nød inntreffer.  

Vurderinger: 

Gjennom informasjon i The Lion om hva Katastrofefondet er og hva LCIF har bidratt med i slike sammenhenger viser det oss 
som Lions at det er behov for vår hjelp i det store verdenssamfunnet. Som en del av en internasjonal bevegelse bør Lions Norge 
være en fremtredende aktør når nød og katastrofer inntreffer , og særlig opprettholde giverinnsats og bidra i de fattigste land i 
verden. Ved å være aktiv pådriver bør og skal Lions i Norge ha visjoner med forankring i ”Lions mål”, ”Lions etiske 
norm” og etterleve  ”Lions oppgave” (”Mission Statement”) 

"Å skape større forståelse hos alle mennesker for verdens behov for humanitær hjelp og å yte frivillig 
innsats med lokalt engasjement og internasjonalt samarbeid."  
   
Satsingsområde nr. 1 

Øyehelseprogrammene i Uganda og Malawi  - informasjon og framdrift.   

Måloppnåelse:  
Ved aktiv involvering  og  sammen med Guvernørrådet  har innbetalingene til 
øyehelseprogrammet i Uganda hatt en fin økning.  Det viser at med å synliggjøre ansvar og 
trekke med distriktsguvernørene, gir det resultater som gagner vårt arbeid.  
Fadderbarnordningen i Uganda tiltrekker flere klubber og har en kraftig framgang. 
Ved at NORAD gir Lions Norge ved LAN  tilbud om å inngå 3-årig avtale (2007-2009) gir 
det oss tillit og aksept for vårt arbeid avhjelpe nøden til de fattigste deler av verden. (MUL-
landene)  
Det å innlemme Malawi-prosjektet som en del av vår satsing rettet mot Campain Sight First II 

har tatt tid.  Et positivt vedtak fra RM i MD Norge tilsier at klubbene oppfordres til å yte etter 

evne og gi prioritering til CSF II. 



Vurderinger: 
Å sikre kontinuitet i innbetalinger fra alle klubber slik at Øyehelsprogrammene i Uganda og Malawi  kan gjennomføres etter oppsatte planer 
og tidsrammer blir den største utfordringen for MD Norge.  

Det er også viktig at MD 104 kan fortsette med å utvikle differensierte prosjekter som styrker 
befolkningen i Uganda og Malawi. Her finnes allerede etablerte kontakter og det er bedre å 
bygge oppe der Lions allerede samhandler på giverlandets premisser.  
Ved å inngå en 3-årig avtale vil det settes større krav til kvalitet, og det samme gjelder 
resultater når det gjelder output og impact.  
Endelig vedtak fra Lions International om ved innlemmelse av Malawi som et CSFII er ikke 
ferdigbehandlet. Den økonomiske rammen for er satt til kr. 14. mill fram til 1.juli 2008. Det 
tisvarer kr 1100.- pr. medlem over tidsperioden, og skulle kunne være mulig. 

Satsingsområde nr. 2 
Å synliggjøre våre aktiviteter gjennom aktiv informasjon på to plan: 

- MD Norge/ LAN  til  distrikts sone- og klubbnivå. 
- IRK til klubb via IRC til sone- distrikt og til MD-nivå.  

Måloppnåelse: 
Arbeidet med å opprette en database som viser MD Norge sitt engasjement på IR-området  er 
avsluttet, og vil bli tatt opp senere om det skulle være tidmessig riktig.. 
Det har til enhver tid vært tilgjengelig informasjon både på Lions Norge sin hjemmeside, og 
på distriktenes egne hjemmesider. Det er også sendt ut informasjon om ulike tema via e-post/ 
CD’er. I tillegg har MD IRC sendt ut infobrev til alle IRC’er med kopi til DG’ene om aktuelle 
forhold og særlig lagt vekt på å være en motivator i innholdet i ”infoen” for medarbeiderne i 
MD Norge. 
Det har vært tatt inn mye stoff i The Lion, og bladet har etter hvert gitt distrikt/klubber 
muligheter til å komme med informasjon om sine prosjekter. 

Vurderinger:  

Det bør vurderes hvilke ”positive vinklinger” MD Norge bør igangsette knyttet til informasjon., og på hvilken måte dette kan gjøres ved å 
krysse faggrensene/ fagområdene.. Vurderingen her blir å avklare med klubbene hva de trenger av kunnskap som gir  best mulig informasjon  
som sikrer positive signaler og økonomiske bidrag fra de enkelte klubber. 

Det må også vektlegges at all informasjon skal ”selge” Lions som en attraktiv organisasjon slik at det kan rekrutteres medlemmer, og da må 
Lions Norge stå sammen. 

Satsingsområde nr. 3 

Å bidra til opprettelse av nye IR-prosjekt / miniprosjekt  på klubb- sone - eller distriktsnivå, 
samt å sikre kontinuitet i allerede etablerte IR-prosjekter. 

Måloppnåelse: 
Et positivt klima og god informasjon om verktøy ved prosjektutvikling fra LAN gjør at 
klubbene ser muligheter til å kunne være med å satse på prosjekter blant annet i fattigste deler 
av verden (MUL-landene), øvrige områder i verdenssamfunnet og særlig i Øst-Europa. 



Vurderinger: 
Det viser seg også at klubber som tar initiativ ut fra kunnskap gitt av noen som har ”sett 
nøden” , klarer å etablere prosjekter som styrker både klubbmiljøet og mottakerlandet. 
Ved å starte prosjekter som treffer ”Hjerte og sinn” styrker det oss som medmennesker og 
som Lions i den store globale verden. Her må Lions hele tiden rette blikket mot det som 
virker , og gjøre mer av det. Det vil si å utvikle små og store prosjekter som treffer 
giverlandene på deres egne premisser. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Nedenfor Finnes: 

1. Rapport 
2. Lovendringer i 2006 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Guvernørrådet takker lovkomiteen for godt argeide i siste Lionsår.  
Årsrapporten tas til etterretning 

VEDTAK: 

RAPPORT 

Til: Guvernørrådet 
Fra: Lovkomiteen 
Dato: 08. august  2006 

Lovkomiteen  for Multippeldistrikt 104 for Lionsåret 2005-2006 ble valgt ved Riksmøtet i 
Stjørdal i mai 2005 og konstituert i Guvernørrådsmøte i august 2005. 

 Sammensetning: 
• Tom Sletner, PDG, Lions Club Heggedal, leder 
• Jon Isak Lunde, Lion/advokat, Lions Club Drangedal 
• Knut Relbo, Lion, Lions Club Oslo/Abilsø-Manglerud. 

Sak: ÅRSRAPPORT LOVKOMITEENS ARBEIDE I 
2005/2006

O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.08 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Lovkomiteens mandat: 
• Komiteen skal vurdere forslag den får seg tilsendt, herunder forslag til riksmøtet, 

som har med lov og arbeidsordning å gjøre. 
• Komiteen skal til enhver tid holde lovverket oppdatert, i samarbeid med 

Lionskontoret. 

Det er også utarbeidet ”reglement for Lovkomiteen” vedtatt av Guvernørrådet 21. mai 1982, 
med senere endringer. 

Mangeårig medlem av lovkomiteen,  adv.  Jon Isak Lunde  døde i januar 2006.  Komiteen ble 
ikke supplert, men har ved behov søkt juridisk støtte hos lion Finn Ramstad, LC Asker.  
Komiteen har også i ett tilfelle søkt ekstern juridisk bistand. 

Lovkomiteen har i løpet av perioden fått henvendelse fra klubber og enkelt-medlemmer vedr. 
forståelse av internasjonale/nasjonale lover og arbeidsordninger.  Disse er besvart fortløpende. 

PDG  Johan Sørseth, LC Nesøya, har – med bakgrunn i diverse innlegg i Lionsbladet 
kontaktet Lovkomiteen  med anmodning om å vurdere teksten i pkt. 5, Lions mål. 
Johan Sørseth var med på å forfatte teksten i Lions mål. 
Lovkomiteen vil vurdere teksten, sammenlignet med den intl. tekst i løpet av året. 

Lovkomiteen har gitt uttalelse i forbindelse med forslag til Riksmøtet 2006 i Tønsberg. 
Forslagene var som følger: 
• 4.1 LC Arendal om styresammensetning til Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap. 
• 4.2 Guvernørrådet om endring av vedtektene for lions ungdomskonto. 
• 4.4 LC Lillesand om utfasing av ungdomsutvekslingen. 
• 4.5 LC Stavanger/Sunniva om fritak for kontingenter for nystartede klubber. 
• 4.6 Organisasjonskomiteen om distrikts- og riksmøter hvert annet år. 
• 4.7 LC Røyken om tillegg til valgreglementet. 
• 4.8 LC Lillesand om rekkefølgen i Riksmøtets saksliste. 

I de tilfeller forslagene medfører endringer i Lov/Arbeidsordning har lovkomiteen  foretatt de 
nødvendige rettelser.  Dette gjelder også eventuelle endringer i de intl. Constitution/By-Laws, 
vedtatt på Convention 2006. 
Oversikt over endringer/rettelser følger som vedlegg til rapporten. 

Lovkomiteen har hatt et interessant år arbeidsmessig, og har hatt en meget god dialog med 
administrasjonen.  

Lovkomiteen vil i løpet av året forelegge for Guvernørrådet  et forslag til  presisering i 
Forretningsorden for Riksmøtet idet vi oppfatter denne som  direkte knyttet opp til Lovverket. 
  
Som nytt medlem av Lovkomiteen etter Jon Isak Lunde foreslo Guvernørrådet Lion Finn 
Ramstad LC Asker.  Han har vært medlem i ca. 20 og har hatt forskjellige verv på klubb- og 
distriktsnivå. Han vil være et betydningsfullt tilskudd til komiteen. 

Komiteen ser frem til fortsatt godt samarbeid med Guvernørrådet og Administrasjonen i 
2006-2007. 



På vegne av lovkomiteen 2005-2006 

Tom Sletner, leder 

LOVENDRINGER I 2006 
(Gjøres gjeldende fra 1. juli 2006) 

Riksmøtet 2006 

Lov for Multippeldistrikt 104: 

Kapittel III    Multippeldistriktets ledelse,  
§ 7, pkt. 1:  Ny tekst: 

§ 7  1. Guvernørrådets arbeidsutvalg (GRAU) skal bestå av guvernørrådsleder (GRL),  
assisterende guvernørrådsleder (AGRL), 2 distriktsguvernører (DG) og 1 guvernør fra 
siste GRAU (IPDG). 

 De to distriktsguvernørene velges av guvernørrådet. 
 Arbeidsutvalgets funksjonstid er ett år fra 1. juli det året valgene har funnet sted. 

Arbeidsordning for Multippeldistrikt 104: 

Kapittel VIII    Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap, 
§ 20, pkt. 2 a):    Ny tekst: 

    a) Styret i Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap skal bestå av: 
Guvernørrådsleder (GRL), assisterende guvernørrådsleder (AGRL), leder for nasjonalt 
– og internasjonalt hjelpearbeid (MD-IRC) og en person med bakgrunn fra 
internasjonalt hjelpearbeid. 

 Sistnevnte oppnevnes av guvernørrådet for en periode av 3 år. 
Guvernørrådsleder er styrets leder. 

Kapittel IX    Lions ungdomskonto, 
§ 21, pkt e:    Det gjøres en tilføyelse, slik at punktet blir lydende: 

e) etter søknad i spesielle tilfeller å gi hel eller delvis finansiering til deltakelse for 
utenlandske ungdommer på norske leirer eller andre arrangementer i distriktsregi, samt 
etter søknad å finansiere, helt eller delvis, Lions Norges andel av deltakelse i nordiske 
ungdomsaktiviteter. 

§ 21, pkt g) settes inn som nytt punkt: 

    g) å støtte andre aktiviteter rettet mot ungdom. 



Convention 2006 

The International Constitution

Article IX, Section 3 (a) 
Punktet omhandler en eliminering av minimumskravet for nødreservefondets investeringer. 

Article VI, Section 2:               Det settes inn et nytt avsnitt, som følger: 
”Guvernørrådsleder skal ha rett til fulle delegatprivilegier ved den internasjonale 
kongressen (Convention) i løpet av sin tjenestetid. Delegatstaus (og stemmerett) skal 
ikke gå på bekostning av den delegatkvoten klubben til vedkommende har.” 

Article VIII, Section 2 (a), (b), (c) og (d)     -  med ikrafttreden 1. januar 2007: 
I slutten av avsnittene føyes det til: 
 ”….med unntak av hva som er foreskrevet i underpunkt (f) nedenfor.” 

Article VIII, Section 2        får et nytt punkt (f) som følger: 
f. For det internasjonale ”Familiemedlemskapsprogrammet” gjelder følgende satser 

for internasjonal medlemskontingent (fra 1. januar 2007): 
1) For første familiemedlem skal det hvert halvår betales halvt års 

medlemskontingent, en særskilt halvt års Conventionavgift og det årlige 
subskripsjonsbeløpet for ”The Lion”, slik det fremgår av underpunktene (a), (c) 
og (d) foran. 

2) For etterfølgende kvalifiserte familiemedlemmer, dog ikke flere en fire i tillegg, 
skal det hvert halvår betales et beløp svarende til halvparten av hva det første 
familiemedlemmet samlet skal betale i henhold til underpunkt (f) (1) foran.      

The International By-Laws. 

Article II, Section 3.              Det første avsnittet gis ny ordlyd, som følger: 
 ”3.  Forandring av distriktsgrenser. 

Alle enkeltdistrikt som ønsker å danne et multippeldistrikt og alle multippeldistrikt 
som ønsker å utvide med ett eller flere deldistrikt, eller som ønsker å forandre 
distriktsgrenser for ett eller flere deldistrikt, skal sende endringsforslag herom til 
Det internasjonale styret. Forslaget skal være godkjent av Distriktsmøtet i 
respektive enkeltdistrikt. I tilfeller der multippeldistriktet er involvert, skal 
Riksmøtet gi forslaget sin godkjennelse etter at de respektive distriktsmøter som 
omfattes av nyordningen har vedtatt forslaget. Det oversendes et kart som viser de 
nye grensene og en oversikt med klubbers navn for de nye distrikter. 



Imidlertid: Det forlanges ikke godkjennelse av Distriktsmøtet i deldistrikt som 
ikke oppfyller minimumskravene for distrikt i henholdt til Article II, Section 2. 

Article III, Section 2 (a) (3)  og 
Article III, Section 3 (c)        Det gjøres en tilføyelse i slutten for hver av disse avsnittene, 
slik: 

”………, forutsatt at Distriktsmøtet i et enkeltdistrikt eller et deldistrikt virkelig 
tilfredsstiller kravene til å kunne godkjenne en kandidat. Det vil si at distriktet må 
oppfylle minimumskravene til antall medlemmer og antall klubber.” 

KR.       11/7-2006 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se rapporten nedenfor fra daglig leder Ivar Tollefsrud 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Som det fremgår av rapporten er resultatet for 1. halvår i stor grad påvirket av skolereformen 
”Kunnskapsløftet” som har medført en reduksjon i antall avholdte kurs.  

Med den nye prisstrukturen regner man med at kursaktiviteten vil ta seg betydelig opp. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering.  

VEDTAK: 

Sak: HALVÅRSRAPPORT FRA STIFTELSEN DET ER 
MITT VALG

O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.12 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



 

STIFTELSEN DET ER MITT VALG 

Ensjøveien 18, 0661 Oslo  

 Tlf.: 23 24 46 35    Fax: 23 24 46 39     E-post: mittvalg@lions.no 
      

           
          Oslo, 09.08.2006 

   Halvårsrapport (01.01.2006-30.06.2006) 

Myndighetenes innføring av skolereformen ”Kunnskapsløftet” har hatt negativ 
innvirkning på vårt kurssalg. Skolens ledelse/medarbeidere har måttet bruke mye tid på 
implementeringsarbeidet ifbm denne reformen. 
Da denne reformen har sterk fokus på fagorientert undervisning, vil vår utfordring nå bli 
å kunne argumentere for verdien av vårt kurskonsept i en skolehverdag hvor det selvsagt 
fortsatt må fokuseres på gode elevmiljøer/læringsmiljøer.  

Kursvirksomheten 
I første halvår har det vært avholdt: 16 to-dagers kurs og 7 oppfriskningskurs 
I tillegg har 179 lærerstudenter deltatt på kurs på følgende høgskoler: Høgskolen i 
Finnmark, Høgskolen i Buskerud, Høgskolen i Agder og Høgskolen i Bodø.  
Vi har pr d.d. for neste halvår booket inn flere kurs enn første halvår, og med nye priser 
på kurs vil dette bety betydelig flere kurs mot slutten av kalenderåret. 

Personalsituasjonen 
Nu daglig leder, Ivar Tollefsrud, ble ansatt fra 18. april 2006 i 60% stilling. 
Stiftelsen har 3 faste instruktører, to i 100% stilling, en i 50% stilling. Dessuten har 
stiftelsen to freelance instruktører. I løpet av høsten er planen å få utdannet minst en, 
muligens to freelance instruktører i tillegg. 

Bruk av prosjektmidler 
Sosial- og helsedirektoratet (SH-dir) har etter søknad innvilget støtte på kr 2.100.000,- til 
diverse prosjekter. (Materiellutvikling – Skolering – Evaluering). Kurs for studenter ved 
lærerhøgskolene dekkes i all vesentlig grad fra SH-dir.  
En nødvendig oppgradering av lærerveiledninger/foreldrebok er i gang, og det er besluttet 
å trykke nye lærerveiledninger/elevoppgaver i løpet av inneværende år. Alt dette betales 
av prosjektmidler fra SH-dir. 

Økonomi 



Se egen regnskapsrapport m/kommentarer 

Ivar Tollefsrud 
Dgl. leder      



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se regnskapet i sak 3.13.1.  
OBS: Se alle tre fanene i regnearket.  
Det gjøres oppmerksom på at regnskapet ikke er styrebehandlet i stiftelsen. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Driftsregnskapet viser et underskudd på kr. 79.185 mot et budsjettert overskudd på kr. 
191.389, dvs et negativt avvik på kr. 270.574.-  
Hovedårsaken til avviket ligger i inntektssvikten både på ordinære kurs og kurs for 
høgskolestudenter. 
Som det fremgår av prosjektregnskapet, er det ubrukte midler på ca. kr. 410.000 i tillegg 
til kr. 1.050.000 som enda ikke er utbetalt fra SHD.  
Vi analyserer nå tallene, og vil komme med flere detaljer til AU møtet.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Regnskapet tas til orientering.  
Styret i Stiftelsen anmodes om å lage et revidert budsjett 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTARER TIL REGNSKAP PR. 30.06.06 I 
STIFTELSEN DET ER MITT VALG.

O

Møtedato: 25. og 26. 8 2006 Saksnr: 3.13 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se nedenfor – statusrapport fra PDG Erik Evang. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering.  
Erik Evang vil om nødvendig oppdatere rapporten til GRM. 

VEDTAK: 

Sak: STATUSRAPPORT NSR MINSK O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.15 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



              

 Lions   Club    International                      
Distrikt 104 K 

Prosjektgruppe Minsk 2006 – 2007 

STATUSRAPPORT  NSR – PROSJEKT MINSK – juli 2006. 
Rapporten for april 2006 bes lagt som vedlegg til denne, da vi nå har nytt Guvernørråd, og det meste av status juli vil være 
forankret i aprilrapporten. 

Siden prosjektbesøket i april, har firma VOLIS arbeidet med byggetegninger mv., og har møtt problemer som ikke 
var kjent i vår. 
Det har kommet nye – meget sterkt regulerende bestemmelser, som synes å minne om byggerestriksjonene vi haddei 
Norge like etter krigen. Det er satt opp både kostnadskvoter og kvoter på areale / bruk av materiell(ser det ut til). Alle 
søknader om å få gjøre , selv så små ting som riving av delevegger, må godkjennes innenfor  ”forbruk av innvilgede 
budsjettrammer”, trolig slik fylkesarbeidsnemndene hadde her i landet etter krigen. 

VOLIS har signalisert at ”de kan være klar til å sette i gang medio august med de oppgavene vi ble enige om i april, men 
verken våre lokale ansvarlige (Centeret v/ Andrei Turovets og Lions-repr. Viacheslav Shcherba( Slava), eller de kommunale 
myndigheter ønsker å gjøre noe før alle tillatelser er gitt. Det vil nå bli økt press mot de ”komiteer” som har 
godkjenningsmyndighet. I to e-poster (02.07 og 04.07) fra Slava presiseres at VOLIS mener å kunne følge avtalt prosedyre    
(fjerning av delevegger, fundamentering for sidebygg, legging av etasje - skiller (golv) og å starte reisingen av sidebygg i 
stål/glass”. Om nødvendig kan de forskuttere midler, men innefor den ramme Lions har satt for høsthalvåret. 

Vi forutsetter derfor at behovet for finansiell styrking, slik den økonomiske framdriftsplanen fra april legger opp til, må 
følges, slik at Volis kan få sitt tilgodehavende ved årets utgang. 
Dette betyr at 1. forfall fra de nordiske MD-er, som er 01.07.06 (40 %) og 2. forfall som er 01.11.06 (40 %) bør iverksettes 
tilnærmet forfallsdato. Vi kan tåle noe seint 1. forfall, mens 2. bør søkes dekket av de enkelte MD-ers interne fond. 
Også innen 104 K vil vi søke å ”forsere” innbetalingene til vår spesielle support (NOK 100/Lion/år), tross presset klubbene 
får vedr. reel oppstart SightFirst 2. 

Drøftinger med Utenriksdepartementet. 
Generalsekretær Egil Moe-Helgesen, daglig leder av Lion Aid Norway (LAN) Jan Erik Larsen og prosjektleder hadde et 
meget nyttig møte med underdirektør Sandhåland i Utenriksdepartementet 21. juni-06. Han har spesielt ansvar for Øst-
Europeiske land, og særlig Russland/Ukraina og Belarus. Notatet legges ved til CC-ene og MD-IRC-ene. 
Vi fikk lagt fram Minskprosjektet, leverte kortfattede notater, og fikk spennende tilbakemeldinger. ”I dag støttes først og 
fremst prosjekter der en tar sikte på demokratiseringsprosesser”. Fra neste år vil også støtte til prosjekter á la Lions NSR - 
prosjekt kunne få støtte, men det måtte i tillegg til rent bygg flettes inn demokratiserings  -prosesser også”.  ”Det er allerede 
inne”, kunne vi replisere. Budsjettet for slik støtte forutsettes nå økt! 
Vi ble ønsket velkommen tilbake med søknad(er) straks konkrete byggetegninger/ kalkyler(anbud) forligger, og har også 
mulighet for å fordele søknaden over 2 år!. 
Jeg forventer at betydelig flere informasjoner vil være tilgjengelig til Guvernørrådet i august, men av hensyn til kommende 
ferie er denne rapporten utarbeidet nå. 

I og med nytt Lionsår, har PDG Jan Rønning blitt ”erstattet” med IPDG Bjørn Ove Andersen, og IRC Einar Kjøren med 
nyvalgt IRC Kjell Strand, slik det er forutsatt at ”rullering” av prosjekt - komiteens medlemmer skal skje. Ellers er komiteen 
intakt. 

Kongsvinger, 04.07.06 
Erik Evang ( prosjektleder) 
fil: Lions/Belarus/NSR-prosjekt/ Statusrapport GR 104 – MD-IRC-ene og CC-ene – juli  06 



STATUSRAPPORT  NSR – PROSJEKT MINSK – APRIL 2006. 
Siden NSR 2006, har prosjektet utviklet seg slik: 
I løpet av ettervinteren er mottatt  

- Estimate / beregninger av detaljerte kalkyler for renovering 
(Konferer vedtak i prosjektgruppemøtet / Guvernørrådet i nov.-05.) 

- Justerte fasadetegninger, og detaljerte snittegninger, som grunnlag for arbeidstegninger 
- NB: Kostnader til arbeidstegninger inngår i mottatt kostnadsoverslag 
- Forslag om at 104 H skulle delta på linje med 104 K (NOK 100/Lion/år) i 3 år, falt dessverre 

på deres DM. Flere var redde for at utfordringen med CSF 2 ble for stor. 

Prosjektbesøk var planlagt med reisedatoer 28.03 – 01.04. Et valg med visse komplikasjoner i Belarus gjorde at 
prosjektleder ”ble nektet” av ledelsen i MD 104 å reise. 
Dette førte bl.a. til at mer detaljert materiell rakk å bli oversendt fra VOLIS. 
Materiellet er vurdert i prosjektgruppemøte 19.04.06, kalkylene av Torbjørn Nord, og snittkonstruksjonene av 
lokal arkitekt, Kongsvinger. 
Konklusjon: 

- Materialet danner grunnlag for å starte renovering. 
- Prosjektleder lager plan for våre finansieringsmuligheter, enda mer spesifisert enn til møtet 19.04, 

og meddeler Volis/ Centeret / Minsk City rammene / og framdriftsmuligheter for finansiering fra 
NSR / 104 K / og ev. andre(LCIF), slik disse framgår av tidligere dokumenter. Estimert NSR – 
støtte må reduseres for perioden 2006 – 2007, med ca. € 60.000. 

- Volis ( totalentreprenør) – får i oppdrag å fremme forslag – step by step – med kostnadsrammer 
som samsvarer med våre sikre finansieringsmuligheter. 

NB: VOLIS – direktøren svarte – på direkte spørsmål – at ”pauser i framdriften bare ville 
bli påført økte kostnader knyttet til ev. inflasjon”. Dette skal vi ha skriftlig. 

l 
Prosjektbesøk ble foretatt 26.04 – 28.04.  
Prosjektleder – sammen med LAN-sekretær Jan Erik Larsen som nyttig støttespiller – utarbeidet en detaljert 
analytisk finansieringsplan, der Lions sikre finansieringsmuligheter ble grundig dokumentert.  
I prosjektgruppemøtet 19.04.06 ble synliggjort at trolig måtte det semisylinder - formede tilbygget på enden av 
bygningen (hovedinngangspartriet)  utsettes. ”Tilbygget med ”reserveinngang”, og den buede utforingen på 
sideveggene burde vi klare innenfor våre sikre rammer.” 
(Se PP-programmet, der bygningene er vist ”visjonært”.) 
Innsparing ville bli ca. 1.500.000 NOK eller €192.307 (kurs 7,8) 
Med garantien fra 104 K ( vedtak i siste DM  ”rullering” til 2010-2011) ville vi ved utgangen av 2011 kunne 
dekke øvrig renoveringsutgift – unntatt det semisylinder-formede tilbygget. 
Da er bare ett – 1 – bidrag fra LCIF tatt med i kalkylene. 
Det er grunn til å understreke at behovet for Centeret / Minsk City er å få bygget ferdig, og godkjent til 
bruk senest innen utgangen av 2007! HER har vi en stor utfordring! 

Onsdag ettermiddag / kveld ble brukt til grundig gjennomgang av tilgjengelig materiell sammen med Viacheslav 
Shcherba( Slava), Region Chairman 05-06, the building leader of the Project, og Andrei Turovets, Director of the 
Minsk City Center of the social help for families and children, PZL i Belarus.  
Jeg fikk gjort det helt klart hvilke økonomiske rammer- og tidsaspekter Lions hadde i sitt budsjett. 
Forberedelsene til møter med sjefen for ”Labor and social protection” –Maryanna Shchotkina, og senere 
direktøren for VOLIS, Nikolaij Ostrovskij , og på fredag også vice Mayor  Michael Sergeevich Titenkov var 
grundige. Mulighetene for drøftinger med UNICEF, og for  ”innkalling” til intervju med radio / TV fredag 
formiddag , og strategi der,  ble også drøftet. 

Shchotkina avbrøt ferie for å møte oss tidlig torsdag morgen. Konklusjon på en engasjert drøfting ble at ” hun 
selvsagt aksepterte våre rammer, håpet vi sammen med VOLIS ville finne gode løsninger, og bekreftet 



kommunes løfte om support (€ 100.000), men som måtte deles over en viss tid ( 2 år?)”. Dokument underskrevet 
av ordfører, er mottatt av ”Slava”, på russisk. Vi får dette tilsendt, i oversatt utgave. 

Byggeplassen ble besøkt, der innvendige og utvendige rydde-/rivningsarbeider er i full gang. 
Der møtte direktøren for VOLIS oss. Avtale er gjort med naboinstitusjon om bruk av deres areal til kraner etc. 
kommende år. Brannvesenet var på inspeksjon for å vurdere løsninger på renovering av bomberommet. 
Deretter møte i VOLIS lokaler, der unge, dyktige arkitekter var fullt opptatt med å utforme arbeidstegninger for 
renoveringen. 
SÅ kom problemene: 

- Bygget kan ikke tas i bruk med bare sideinngangen oppført. 
- Hovedinngangen må på plass, mens sidefløyen kan tas senere. 
- Alternativ innsparing vil bl.a. kunne bli å løfte loftetasjen for senere innredning til bruk til  

innlosjering, fullføre ny tak-konstruksjon, og sette inn vinduer. Ellers åpent, kaldt loft. 
- Etter mye ”fram og tilbake” ble akseptert at 2.etasje  – ev. også 1. etasje bare får delvis ferdigstilte 

rom, men delevegger, golvkonstruksjoner etc. må selvsagt fullføres. 
- Det samme vil trolig gjelde ventilasjon og varme, men også her kan loftet trolig vente. 
- Dette lager nå VOLIS forslag på løsninger av, med kostnadsrammer. 

UNICEF – representativ ringte under møtet hos VOLIS. ”Om vi kunne komme ”på direkten”? Det kunne vi, og 
fikk en meget fin og konstruktiv samtale med lederen Branislav Jekic ( fra Canada) og programoffiser Natalia 
Mufel. Unicef er ikke formelt etablert med godkjent Resident Representi, De kan derfor  ikke delta ”aktivt” i vårt 
prosjekt. MEN – de har et interessant opplegg for seminar i oktober / november-06, der Lions ville kunne bidra 
med, og kanskje motivere til deltakelse fra norsk ekspertise (Raundalen t.eks.?- som viste seg å være en god venn 
av Jekic) – og kanskje aktuelle sponsorer? 

Oppstart er i gang: Bygget ”renses” for rot og skrap, delevegger som skal vekk, fjernes, 
basis (nødvendig fundamentering) for bygget m/ tilbygg av semisylinder-”tårnet” og det buede tilbygget  gjøres 
klar, og likeledes forankring av nye golvelementer (Ytongblokker?) 
Disse kostnadene har vi dekning for. Framdriften utover ettersommeren / høsten vil så skje i forhold til 
tilgjengelige midler.  
Prosjektgruppen ber om ( i eget skriv) at MD-ene prøver å overføre sine andeler etter forfallsavtalene (40 % 
01.07 og 01.11). Søknad til LCIF blir nå utformet, om mulig denne måneden. 
De lokale ”bidragene” til dette fra Belarus er allerede under arbeid. 

26. april 1986 ”smalt” det i Tsjernobyl! Det var litt spesielt å komme til Minsk på akkurat 20-årsdagen, og vi 
unngikk ikke at dette ble bemerket. At opposisjonslederen ble arrestert i en demonstrasjon denne dagen opplevde 
ikke jeg, og hørte jeg heller intet om,  før jeg kom hjem. 
Men hjemme skjedde det noe utrolig 26.04.06:  På vei til Gardermoen kl. 06.20 hørte jeg intervju med 
Belarus-koordinator Einar Lyngar – om problemene i Belarus, og om Lions prosjekt i Minsk. 
Dette ble gjentatt i regionale sendinger utover dagen, kom på Riksnettet om kvelden, og ikke minst både i 
regionalt og nasjonalt TV – i beste sendetid! En slik markedsføring ville kostet oss millionbeløp, om Lions 
skulle ha kjøpt sendetid. 
Dette vil bli fulgt opp overfor sponsormarkedet – av prosjektgruppen! 

Oppsummering: 
Nå er vi i gang. Vi har midler til oppstart og arbeider utover høsten, men mangler midler til rask gjennomføring 
av hele prosjektet. Selv med støtten fra 104 K fram til 2011 vil vi mangle ca. € 190.000. 
I løpet av primo juni regner jeg med ny oppdatering til adressatene ovenfor. 
Lykke til med nasjonale Riksmøter! 

Kongsvinger, 30.04.06 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

CSFII- koordinatorer 
Alle distriktene har oppnevnt distriktskoordinatorer. Det er også på plass koordinatorer i alle 
soner i 9 av distriktene. H-distriktet har valgt et opplegg hvor distriktets hjelpekomite er gitt 
ansvaret for koordineringsarbeidet.  

Opplæring  
Sonekoordinatorene i de 9 distriktene har blitt kurset av sin distriktskoordinator. De fleste 
distriktene organiserte skoleringen av sine sonekoordinatorer i forbindelse med distriktsmøtet.  

Informasjonsmateriell  
I forbindelse med opplæringsseminaret på Gardermoen den 18.mars fikk alle 
distriktskoordinatorene med seg materiell til bruk for sonekoordinatorene. I april fikk alle 
distriktskoordinatorene tilsendt materiell til fordeling blant alle klubbene i distriktet.   

Modellklubber 
7 klubber har bestemt seg for å være modellklubber. Det innebærer en innsats ut over det 
vanlige med et innsamlingsmål på minimum US$ 400 pr medlem. Klubbene er: Lillesand, 
Bykle, Grimstad, Birkenes, Trondheim/Byåsen, Sandnes/Riska og Kongsberg Vest. På siste 
møte i den internasjonale komiteen ble det åpnet for at en kan tegne seg som modellklubb så 
lenge kampanjen pågår.  

Innbetalinger Lionsåret 05/06 
På verdensbasis er mer enn US$ 46 mill samlet inn i skrivende stund. Fra MD 104 er det 
registrert innbetalt US$ 6.084,07 pr dato. Dette er trolig innbetalinger til Melvin Jones 
øremerket CSFII fra norske klubber. Det hører imidlertid med at i Lionsåret 05/06 har norske 
klubber innbetalt kr 1.048.767,- til våre øyehelseprogrammer i Uganda og Malawi. I tråd med 
RM vedtak i 2005 har de fleste av de 408 klubbene som har bidratt, innbetalt 100 kr pr 
medlem. Noen få klubber har imidlertid kommet med større beløp. Innbetalingene Lionsåret 
05/06 vil bli registrert som bidrag til CSFII så snart LCIF har godkjent vårt øyehelseprogram i 
Malawi som SightFirst prosjekt.   

Sak: Campaign SightFirst II - rapport O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.16 – 2006/07

Saksbehandler: Jan Erik Larsen Arkivnr:



Godkjennelse som SightFirst prosjekt 
Søknad om godkjennelse ble sendt LCIF i slutten av oktober 2005. Saken kom imidlertid først 
opp til behandling i LCIF’s styremøte i mai 2006, men ble utsatt. Dette skyldtes bl.a. at styret 
ønsket en uttalelse om prosjektet av SightFirst’ fagkonsulent for Øst Afrika. Denne vil 
forhåpentligvis foreligge tidsnok til at saken kommer opp til endelig behandling i LCIF’s 
neste styremøte 18 august.  
Første rapport fra klubbene til kampanjeledelsen 
I begynnelsen av juni ble følgende rapport sendt til kampanjeledelsen om når våre klubber 
planlegger å gjennomføre innsamling til CSFII.  

Som det framgår av skjemaet hadde de fleste klubbene på dette tidspunktet ikke tatt stilling til 
tidspunktet for deltakelse i kampanjen. 

Neste rapporteringsrunde 
Klubbene skal seinest 25 september 2006 ha drøftet og tatt stilling til klubbens 
innsamlingsmål. Dette forutsetter at klubbens medlemmer i forkant har blitt godt informert 
om kampanjen av sonekoordinatoren.  

Klubbens innsamlingsmål skal rapporteres til sonekoordinator innen 25 september,  som igjen 
sender rapport på fastsatt skjema til sin distriktskoordinator seinest 27 september.  

District 
Number

Number of Clubs in each Year of CSFII Fund Raising (please provide totals 
per District)

104 A             Model Club       34   2006-2007      34    2007-2008      9     To be 
determined

104 B       1    Model Club              2006-2007         6   2007-2008     45    To be 
determined

104 C             Model Club       27   2006-2007       27   2007-2008     34    To be 
determined

104 D             Model Club        1    2006-2007              2007-2008     44    To be 
determined

104 E       1    Model Club              2006-2007              2007-2008     52   To be 
determined

104 F       4   Model Club        25   2006-2007      25    2007-2008     19    To be 
determined

104 G       1    Model Club       58   2006-2007              2007-2008             To be 
determined

104 H             Model Club              2006-2007              2007-2008      48   To be 
determined

104 J             Model Club         5   2006-2007       12   2007-2008      41   To be 
determined

104 K             Model Club              2006-2007              2007-2008      44   To be 
determined

TOTALS      7     Model Club      150  2006-2007      104  2007-2008    336   To be 
determined



Distriktskoordinatorene rapporterer videre til sektorkoordinator innen 29 september. MD 
104’s rapport skal være hos vår multinasjonale koordinator Jon Bjarni Thorsteinsson, seinest 
3 oktober.   

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Rapporten tas til orientering 

VEDTAK: 

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se regnskapet under sak 3.18.1 (OBS et er tre faner i regnearket.) 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Regnskapet er nå revidert. Den største endringen i forhold til det regnskapet som ble 
presentert i august, er at vi vil få en momsrefusjon på ca. kr. 500.000.-  
Noen hovedpunkter i regnskapet: 

• Det er en svikt på nærmere kr. 200.000 i medlemskontingenter grunnet reduksjonen i 
medlemsmassen 

• Den samme svikten har man på netto driftsinntekter. 
• Da vi tidlig så svikten i inntektene, måtte dette kompenseres ved meget forsiktig bruk 

av kostnader.  
• Bl.a har man forsøkt å spare inn ved å korte ned på møter, avholde møter på billigste 

sted, bestille fly på et tidlig tidspunkt, innhente konkurrerende tilbud på hoteller, bruke 
telefonmøter osv. Dette har resultert i at møte/reise ligger ca. kr. 356.000 under 
budsjett. 

• Lokalkostnader og kontorkostnader er påvirket av flyttingen av kontorer. Besparelsene 
vil komme i kommende år.  

• Aktivitetsregnskapet er styrket, hovedsakelig som følge av en sterk økning av 
narkofondet.  

• Nytt er det at innbetalingene til øyehelse er innarbeidet i aktivitetsregnskapet.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Regnskapet godkjennes 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL REGNSKAPET PR. 30.06.06 
FOR MD 104

B

Møtedato: 18. 11.2006 Saksnr: 3.18– 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
.Regnskapet godkjennes

Guvernørrådets vedtak: 





LIONS CLUB INTERNATIONAL MD 104 

Guvernørrådsmøte 17. og 18. februar 2007 

SAKSLISTE        (01.02.07) 

1. Åpning og konstituering     

2. Protokoller og referater.           Sakstype Side  
2.08 Protokoll fra guvernørrådsmøte 18. november.2006  B       

2.09 Referater fra CC møte i København    O    
2.10 Referat fra CC møte i Reykjavik 19.01.07   O      

3. Rapporter 
 
3.32  Rapport lederutvikling (mangler)   B     
3.33  Rapport medlemsutvikling    B     
3.34  Rapport ungdomsarbeid      B    
3.35  Rapport narkotikaarbeid      B    
3.36  Rapport internasjonalt arbeide    B   
3.37  Kommentar til regnskap pr 31.12.06 for LAN (til GRM) B    
3.38  Regnskaper pr. 31.12.06 for LAN (til GRM)  O     
3.39  Referat fra styremøte i LAN 02.11.06   O     
3.40  Kommentar til regnskapet pr. 31.12.06 i DMV (muntlig) O    
3.41      Regnskap pr 31.12.06 for DMV (muntlig)  O    
3.42  Referat fra styremøte i DMV 21.11.06   O    
3.43  Rapport om NSR Minsk     B    
3.44  Måltall pr. 31.12.2006     O    
3.45  Måltallene for områdene YC, ME, NA og IR  O    
3.46  Lion Mints – rapport  2006    O 
3.47  Rapport om Orkester Norden    O   
  

4. Planer 
 
4.13 Mål- og statusrapport for distrikt A – K   B    
4.14 Statusrapport for medlemssystemet. (muntlig)  O 
4.15  Langtidsplan 2007 – 2010.    B 
4.16 Langtidsplan organisasjon og utvikling   B 
4.17 Langtidsplan nasjonalt og internasjonalt hjelpearbeid  B 
4.18 Langtidsplan ungdomsarbeide    B  
 

5. Organisasjon og administrasjon 
 
5.05 Fornyelsesprosessen i Lions Norge    B  
5.06 Representasjon på RM i Norden    B 
5.07 Administrasjon – Lionskontoret     B     
   

6. Økonomi 
 
6.08 Kommentar til regnskap MD 104 pr 31.12.06  B  
6.09  Regnskap MD 104 pr. 31.12.06    B  
6.10 Utbetalinger fra narkofondet    O   
6.11 Katastrofeberedskapen. Statusrapport pr. 31.12.06  O  
6.12 Kommentar til forslag til budsjett for 2007/2008  O 
6.13 Budsjett for 2007/2008     B 
6.14 Ikke innbetalte kontingenter fra høsten 2006  O 
 
 
 
 
 



 

7. Bevilgningssaker 
 
7.05 Garanti ungdomsleir distrikt H    B   
7.06 NSR – Minsk. Søknad til mintfondet.   B  
7.07 Sone 7 104 K. Søknad til mintfondet om midler til 
  renovering av barnehjem i Litauen (revidert)  B 
7.07.1 Søknaden 
7.08 Orkester Norden. Søknad om støtte til konserter  B 
7.09 Ungdomsleir i Uganda     B 

8. Andre saker    
 8.16 The Lion. Ny trykkeriforbindelse    O 

8.17 Jury fotokonkurranse     B 
8.18 Møtedatoer 2007/2008     B 
 

9. Riksmøtesaker 
9.01 Reglement for Lions Tulipanaksjon   B 
9.02 Endring av reglem. for Lions Røde Fjær(kommer torsdag) B 
9.03 LC Brumundal. Forslag om å utsette Lions Røde Fjær 2009 B 
9.03.1 Brevet fra LC Brumunddal 
9.04 Lions Røde Fjær 2009     B 
9.05 Oppnevning av møteledere til Riksmøte på Hamar  B 
9.06  Nominasjon av lovkomiteen (korrigert)   B 
9.07 LC Rygge. Forslag om sterkere satsing på medlems- 
  rekruttering ved å opprette egen stilling.   B 
9.08 Foreløpig møteplan for Riksmøte på Hamar   O
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